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GLASILO OBČINE DOMŽALE
18. januar 2008 - letnik XLVIII, št. 1

Najbrž ste seznanjeni, da tudi v zimskem času bol-
niki v slovenskih bolnišnicah potrebujejo vašo ne-
sebično pomoč – kri. Nekateri posegi so takšni, da 
jih ni mogoče odložiti, a potrebujejo izredno velike 
količine darovane krvi, zato vas Rdeči križ Slovenije 
prosi, da se intenzivno udeležujete vseh rednih krvo-
dajalskih akcij.
Območno združenje Rdečega križa Domžale, ki že 45 
let organizirano skrbi za krvodajalstvo, se je v letu 2008 
odločilo, da napravi korak dlje od sedanjih krvodajal-
skih akcij. Letošnja krvodajalska akcija bo tako v po-
nedeljek, 21. in torek, 22. januarja 2008, v Domžalah. 
Odvzem krvi bo organiziran oba dneva od 7. do 14. ure 
v prostorih Hale komunalnega centra v Domžalah. 
Pridružite se številnim krvodajalcem, ki vedo, da je za 
solidarnost primeren vsak trenutek dneva ter s krvjo, 
največjim darilom življenja, pomagajo že desetletja.

V imenu vseh, 
ki kri nujno 
potrebujejo, 
vsem krvoda-
jalcem iskrena 
hvala!

Območno združenje Rdečega 
križa Domžale vabi 

21. in 22. januarja 
2008 krvodajalska 
akcija v Domžalah 

Območno združenje Rdečega 
križa Domžale obvešča, da bo 

letošnja

KRVODAJALSKA 
AKCIJA

v ponedeljek, 21. in torek, 
22. januarja 2008, od 7. do 

14. ure
v Hali komunalnega centra 

v Domžalah
(vhod s parkirnega prostora).

Hvala za vašo plemenito 
odločitev.

Osrednja občinska slovesnost ob dnevu samostojnosti in enotnosti  
ter tradicionalni praznični koncert Godbe Domžale

Čas, ko smo oblikovali lastno, svobodno, 
neodvisno in demokratično državo

Vračanje vlaganj v javno 
telekomunikacijsko 
omrežje v občini Domžale
Občina Domžale vse upravičence do vračila vlo-
ženih sredstev v telekomunikacijsko omrežje 
obvešča, da vloga naše občine pri državnem pra-
vobranilstvu, kljub urgencam našega pravnega 
zastopnika, še ni rešena. Takoj, ko bo prišlo do 
poravnave, bomo začeli s predpisanimi postopki 
vračanja vloženih sredstev.
Občanke in občani Občine Domžale lahko stanje na 
področju vračanja vlaganj v javno telekomunikacij-
sko omrežje že od začetka postopkov spremljajo pre-
ko spletne strani www.domzale.si ter preko posebnih 
obvestil v občinskem glasilu Slamnik!

Občina Domžale

»Skoraj 1.300.000 volivcev se je 
odločilo za samostojno in neodvi-
sno državo, o kateri so sanjali ti-
soči pred nami. To je bil zgodovin-
ski dan, edinstven in neponovljiv 
dogodek, ki je dokončno utrdil 
vero in prepričanje v pravilnost 
odločitve, da oblikujemo lastno, 
svobodno, neodvisno, demokra-
tično državo,« je bil le eden od 
poudarkov v govoru Andreje Po-
gačnik Jarc, podžupanje Občine 
Domžale, slavnostne govornice na 
osrednji občinski slovesnosti ob 
dnevu samostojnosti in enotnosti 
ter tradicionalnem prazničnem 
koncertu Godbe Domžale. 

Za slovesnost, ki so se je med dru-
gim udeležili tudi župan Toni Dra-
gar, podžupan Vinko Juhart, oba 
častna občana, Jože Pogačnik ter dr. 
Miroslav Stiplovšek, ter poslanka 
Državnega zbora RS, Cveta Zalokar 
Oražem, in svetniki in svetnice, je 
značilno, da je popestrila praznične 
dni, predvsem pa je treba pohvaliti 
številne obiskovalke in obiskoval-
ce, ki so dodobra napolnili Halo ko-
munalnega centra Domžale. 

(nadaljevanje na strani 5)

Pustna nedelja,  3. 2. 2008, ob 10. uri  
(pod velikim šotorom v Športnem parku Vir) 
Otroški pustni ŽIV ŽAV za naše najmlajše s FOXY 
TEENS in KLOVNOM ŽARETOM. 
 
3. 2. 2008, ob 14. uri in 18. sekund  
Tradicionalni 18. PUSTNI KARNEVAL po Bukovčevi 
cesti od paprnice Količevo do Športnega parka Vir TOČ-
NO ob 14. uri in 18''. 
 
3. 2. 2007, ob 15.30 uri 
Velika pustna zabava z ansamblom OKROGLI MUZI-
KANTJE in gostjo TANJO ŽAGAR. 
 
Pustni torek 
5. 2. 2008 
Pustne žalne 
slovesnosti za 
člane Pustne 
sekcije Striček in 
sežig pusta nekje 
v domžalski 
občini.

Program 
pustovanja 
Vir 2008
 
Petek, 18. 1. 2008
Okraševanje pustnega Vira. 
 
Postavitev Strička 
Sobota, 19. 1. 2008, ob 10. uri 
od gostišča Kovač do lekarne na Viru 
Zbor ob 9. uri pri gostišču Kovač na Viru, od koder bo 
štartal sprevod z maskoto Striček, kurenti in pustnimi 
šemami. Vabljeni člani, simpatizerji, muzikantje in vsi 
ljudje dobre volje. Župan Občine Domžale bo organi-
zatorjem predal občinski ključ, s katerim bo Vir postal 
14-dnevna Pustna dežela. Ob tem se razglasijo tudi 
pustni zakoni, ki veljajo vse do pepelnice, 6. 2.2008. 
 
Pustna sobota, 2. 2. 2008, ob 20. uri 
(pod velikim šotorom v Športnem parku Vir) 
Velika pustna zabava s skupino MAMBO KINGS z 
bogatimi nagradami pod velikim šotorom v Športnem 
parku Vir. 
  

OBČINA 
DOMŽALE

vabi na

osrednjo občinsko slovesnost 
ob 8. februarju, slovenskem 

kulturnem 
prazniku,

v sredo, 
6. februarja 2008 

ob 20.00,
v Kulturnem domu 

Franca Bernika Domžale.

Slavnostni nagovor: 
Milan Marinič, direktor Kulturnega doma 

Franca Bernika Domžale

Producent kulturno umetniškega progra-
ma govorjene, plesne, glasbene in video 

interpretacije Prešernovih Sonetov nesreče je 
Kulturni dom Franca Bernika Domžale.

Brezplačne vstopnice.

2
stran Županovo obvestilo o odvozu 

smeti v Občini Domžale

4
stran Intervju  

s Tajo J. Gubenšek

Taja J. Gubenšek je predsednica Muzejskega 
društva Domžale.

15
stran Obvestila o vpisu v 

1. razred Osnovnih šol



2Slamnik 01    18.01.08     cyan   magenta  yellow  black      stran

IZ URADA ŽUPANA stran 2

SLAMNIK - januar 2008

Obiski članov vodstva Občine Dom-
žale v prazničnih dneh konec leta 
imajo že lepo tradicijo, ki se ji ni iz-
neveril niti sedanji župan Toni Dra-
gar, ki je s podžupanoma, Andrejo 
Pogačnik Jarc in Vinkom Juhar-
tom, obiskal kar nekaj občanov in 
občank. Med njimi je župan obiskal 
oba častna občana, Jožeta Pogačni-
ka in dr. Miroslava Stiplovška, ter se 
jima zahvalil za sodelovanje v letu 
2007, njima in njunima družinama 
zaželel veliko zdravja in prijetnih 
dni v letu 2008 ter ju povabil, da 
tudi v novem letu sodelujeta v delu 
in življenju naše občine. Obiska žu-
pana je bil vesel tudi Stanko Starin, 
najstarejši občan naše občine in na 
predlog Medobčinskega društva in-
validov Domžale dva njihova člana, 
obiskov ter daril pa so bile deležne 
tudi družine, ki sta jih predlagala 
Center za socialno delo Domžale ter 
Območno združenje Rdečega križa 
Domžale.  

Tudi letošnji praznični obiski so po-
kazali, da občani in občanke radi od-
pirajo vrata svojih domov županu ter 
njegovim sodelavcem, pa tudi, da so 
izkušnje z letom 2007 zelo različne: 
nekateri ga želijo čim prej pozabiti, 
drugi želijo, da bi se še kdaj ponovilo, 
želje vseh za leto 2008 pa so zdravje in 
mir ter prijetni trenutki z domačimi.

Simona in Vesna
Leto 2007 našima občankama Simo-
ni in Vesni ni bilo naklonjeno. Usoda 
jima je namreč vzela partnerja in ostali 

Iskrena hvala 
in srečno 2008
Skupaj s sodelavci se iskreno 
zahvaljujem za poslane števil-
ne dobre želje in voščila za leto 
2008. Hkrati še enkrat vsem že-
lim srečno, zdravo in sodelova-
nja polno leto 2008.

Toni Dragar 

Vračanje vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje 
v občini Domžale
Upravičence do vračila vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje 
obveščamo, da bo Občina Domžale s predpisanimi postopki vračanja 
vlaganj začela po sklenitvi poravnave pri Državnem pravobranilcu  oz. 
uspešno zaključenem postopku na pristojnem sodišču. Zahtevek Obči-
ne Domžale za vračilo sredstev se trenutno nahaja v obravnavi na Dr-
žavnem pravobranilstvu, kamor je pravni zastopnik Občine Domžale 
poslal že dve urgenci. Državno pravobranilstvo nam je po prvi urgenci 
pojasnilo, da v predpisanem roku zaradi objektivnih razlogov našega 
zahtevka ne more rešiti, saj je prejelo kar 35.582 zahtevkov. Po po-
sredovanju druge urgence nam je Državno pravobranilstvo pojasnilo, 
da za reševanje zahtevkov poleg rednega dela nima dodeljene dodatne 
strokovne pomoči, zaradi česar se zahtevki rešujejo poleg rednega pri-
padanja zadev. Zato nas je zaprosilo za razumevanje in obljubilo, da 
bo predlog poravnave pripravljen čim bo to mogoče.
Občina Domžale bo takoj po sprejeti odločitvi Državnega pravobranil-
stva o njej seznanila upravičence.
Stanje na področju vračanja vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje občanke in občani Občine Domžale že od začetka postopkov 
lahko spremljajo preko spletne strani www.domzale.si ter preko poseb-
nih obvestil v občinskem glasilu Slamnik !

Občina Domžale

Praznični obiski vodstva Občine Domžale
Naj bo leto 2008 srečno za vse      

sta sami: Simona s Stašem in Vesna z 
Niko. Obe sta našli veliko podpore in 
pomoči pri starših, Simona s Stašem 
pri mami Marti, Vesna z Niko pa pri 
očetu Marjanu in mami Anici, ki ju je 
obiskal podžupan Vinko Juhart. Trile-
tna Nika tatija zelo močno pogreša in 
večkrat povpraša po njem. Rada obi-
skuje vrtec Urša ter se crklja pri starih 
starših, ki želita leto 2007 čim prej 
pozabiti, saj je poleg smrti Nikinega 
očeta in partnerja njune 26-letne Ve-
sne, Aleša, s katerim si je Vesna želela 
ustvariti svoj dom, prinesla tudi druge 
neljube dogodke, med njimi tudi bole-
zen, za katero upata, da jo bosta kmalu 
premagala. Pozabili pa ne bodo tatija 
Aleša, saj jih bo nanj vedno spominja-

la tudi velika fotografija ponosnega 
tatija z malo Niko.

Pavel in Ladislav 
Podžupan Vinko Juhart je na pre-
dlog Medobčinskega sveta invalidov 
Domžale obiskal njihovega člana 
Pavleta Lavriča, ki ga že od mladosti 
spremlja sladkorna bolezen z vsemi 
svojimi posledicami. Kljub bolezni 
ostaja optimist, v življenju mu veli-
ko pomagata žena in sin, ki študira 
računalništvo. Življenje si je olaj-
šal tudi z posebno napravo, ki mu 
odmerja insulin. V prijetnem domu 
sredi mesta ima posebno mesto lep 
in prijazen maček, ki je imel v pra-
zničnem času posebnega konjička. 

Z okrašene jelke je poskušal dobiti 
čim več okraskov. Sicer pa je gospod 
Pavle z Ulice Simona Jenka zadovo-
ljen človek, ki v letu 2008 pričakuje 
malce več zdravja, sicer pa ne po-
greša ničesar.  
Posebej zgovoren pa je bil Ladislav 
Karel, ki ga predstavljamo posebej, 
saj nam je povedal veliko optimi-
stičnih misli, ki ga spremljajo v nje-
govih boleznih, zato je prav, da jih 
zapišemo posebej. Morda tudi vam 
pridejo kdaj prav.
 
Srečno vsem našim družinam
Podžupanja Andreja Jarc Pogačnik je 
obiskala dve družini, ki ju je predla-
gal Center za socialno delo Domžale 
ter družino, za obisk katere se je za-
vzelo Območno združenje Rdečega 
križa Domžale. Vse tri družine so bile 
njenega obiska in pozornosti občine 
vesele. Predstavile so svoje življenje, 
težave, s katerimi se spopadajo, hvale-
žne pa so bile tudi za nekatere predlo-
ge in pobude podžupanje, ki jim bodo 
morda koristile v letu 2008. Ob željah 
za zdravje in uspeh otrok si je veči-
na želela boljše materialne pogoje ter 
službe. Želimo jim, da jim novo leto 
uresniči katero od želja, posebej pa naj 
se katera od želja uresniči Tomažu in 
Gregorju ter njuni mamici.

Gospod Stanko na poti do stoletnice
Podrobno smo vam gospoda Stanka 
Starina, ki z ženo stanuje v Domža-
lah, na Ljubljanski cesti, predstavili 
že v lanskem letu. Kljub nekaterim 
zdravstvenim težavam se leta 2007 
rad spominja, kljub starosti pa še 
marsikaj pričakuje tudi od leta 2008, 
v katerem bo 16. februarja napolnil 
98 let. Kljub visoki starosti z ženo 
skrbita drug za drugega ter povesta 

Slamnik je glasilo Občine Domža-
le, izhaja v nakladi 12 000 izvodov 
in ga prejemajo vsa gospodinjstva 
brezplačno.

Priprava za tisk: IR image d.o.o., 
Medvedova 25, 1241 Kamnik. 
Tisk: Set d.d.,  
Vevška c. 52, 1260 Ljubljana – 
Polje.

Odgovorna urednica TINA ŽELE-
ZNIK tel. 051 684 404 • Pomočnica 
odgovorne urednice MATEJA A. 
KEGEL • Člani uredništva ŠPELA 
DRAGAR, JANEZ STIBRIČ, KA-
TARINA KARLOVŠEK, JANEZ 
ERŽEN, TINA ZAJC, MARIJA 
PUKL in VERA VOJSKA • Tehnični 
urednik JANEZ DEMŠAR • Lekto-
rica NATAŠA VRHOVNIK JERIČ 

• Uredništvo glasila SLAMNIK je 
na Ljubljanski cesti 61 v Domža-
lah • Uredništvo ERNA ŽABJEK 
tel. 722 5050, fax. 722 5055, 
info@kd-domzale.si • URADNE 
URE: od ponedeljka do petka od 9. 
do 13. ure, ob sredah tudi od 14. 
do 16. ure.

NAVODILA ZA PRIPRAVO 
PRISPEVKOV 
Prispevke v digitalni obliki je po-
trebno oddati v DOC zapisih, digi-
talne fotografije pa ločeno v JPG 
formatu (brez stiskanja) najmanj 
200 dpi. To je posebej pomembno 
zaradi kvalitete tiska fotografij.

Prispevki, natisnjeni na papirju, 
morajo biti zaradi optičnega 
prepoznavanja besedil printani 
v ARIAL ali TIMES NEW RO-
MAN pokončnih fontih velikosti 
12 (do max 16) pt.

Pozdravljeni 
drage bralci 
in bralke
Pravo nasprotje številnih že-
lja po sreči, ljubezni in uspe-
hu smo doživeli ob vstopu v 
novo leto 2008. Kljub pred-
sedovanju Evropski uniji, 
prestižnemu vodenju države, 
so v ospredju povsem druge 
teme. Ljudje se pogovarjajo 
o podražitvah, vse višji infla-
ciji in drugih, povsem prere-
snih temah za začetek leta. 
Vstop v novo leto bo tudi za 
Slamnik zelo zanimiv. Mi pa 
vas v tej številki vabimo na 
pustovanje na Viru. Pustna 
sekcija Striček je začela s 
pripravami že v decembru in 
prepričana sem, da nas čaka 
zanimiv pustni karneval. V 
tednu po pustu vas vabimo 
na osrednjo občinsko prosla-
vo ob slovenskem kulturnem 
prazniku.
Poleg informacij o dogaja-
nju v Uradu župana in Ob-
činskem svetu vam ponujamo 
tudi zanimiv intervju s pred-
sednico Muzejskega društva 
Domžale, Tajo J. Gubenšek, 
informacije o vpisu v 1. ra-
zred domžalskih osnovnih 
šol, predstavitev kulture s fo-
tografsko razstavo Primoža 
Hienga v Galeriji Domžale 
in dosežene rezultate držav-
nih prvakov, ki prihajajo iz 
Domžal. Čestitke in še veliko 
uspeha tudi v prihodnje. 
Upam, da boste v Slamniku, 
ki je pred vami, našli nekaj 
zanimivega in prijetnega. 
Naslednja številka bo z vami 
pred kulturnim praznikom, 7. 
februarja. 

Urednica

V zadnji številki Slamnika 
smo objavili razloge, zakaj s 
1. januarjem 2008 nismo zače-
li z novim sistemom zbiranja, 
odvoza in deponiranja smeti 
oziroma z ločenim zbiranjem 
komunalnih in bioloških go-
spodinjskih odpadkov. Žal se 
do danes, 16. januarja 2008, 
kljub posredovanju pri vladi, 
poslancih in drugih političnih 
predstavnikih iz naše občine, 

nismo prejeli odobritve nove 
storitve in cen zanjo. Do konca 
meseca bomo vse vpletene v 
sistem določanja in odgovorne 
za sprejem cen na vladi ponov-
no pozvali, saj je sprejeta od-
ločitev pred novim letom o na-
daljnjem odlaganju na deponiji 
Dob samo prehodna odločitev. 

Urad župana

Pogovori z Ljubljanskih potni-
škim prometom in Kam Busom
Avtobusni prevozi so obvezna 
gospodarska služba v pristojnosti 
države oziroma Ministrstva za pro-
met, ki zanjo podeljuje koncesijo. V 
pogovorih z Ljubljanskim potniškim 
prometom, da bi svoje proge razširi-
li tudi v južni del Občine Domžale, 
smo pri pregledu omenjene koncesije 
ugotovili, da je podeljena za določeno 
območje, v katerega Občina Domža-
le žal ne spada. Zato smo se konec 
leta obrnili na podeljevalca koncesij, 

V Slamniku smo že pisali o del-
ni zapori zaradi rekonstrukcije 
križišča Deteljica. Objavlje-
na zapora je bila odobrena za 
izvedbo gradbenih del do 14. 
januarja, ki jo je Direkcija za 
ceste Republike Slovenije se-
daj podaljšala do konca aprila 
2008. V tem času naj bi se kon-
čala osnovna gradbena dela, ki 
bi omogočala vsaj delni prevoz 
križišča Deteljica. 

V tem času vse prebivalce sose-
dnjih ulic in udeležence v tran-
zitnem prometu obveščamo, da 
smo se z izvajalcev dogovorili, 
da se bodo dela izvajala vse 
delovne dni. V primeru, da se 
dela dalj časa ne bodo izvajala 
(zaradi vremenskih razmer) pa 
bo cestna zapora odstranjena in 
bo cestišče urejeno za nemoten 
prevoz vozil. 

Urad župana

marsikaj zanimivega iz svojega ži-
vljenja. Oba pohvalita domžalsko 
vodo iz pipe, ki je zelo dobra, go-
spod Stanko hudomušno pove, da je 
že kar 47 let upokojen ter obuja spo-
mine na svojo pestro življenjsko pot, 
opozorita pa tudi na problematiko 
vpisa stanovanja v zemljiško knjigo. 
»Čeprav smo že vse plačali, vpisa 
kar ni in ni,« zaupata županu Toniju 
Dragarju in ga prosita za pomoč. Le-
ta ju seznani s trenutno situacijo na 
področju vpisovanja stanovanj v ze-
mljiško knjigo in ob voščilu obema, 
da bi srečno in zdravo preživela leto 
2008, pove, da bo zadevo preveril. 
Hvala za prijaznost, spoštovana za-
konca Starin, in srečno ter zdravo v 
letu 2008.

Naj tudi za vse vas, spoštovani bralci 
in bralke Slamnika, velja voščilo, ki 
so ga župan ter oba podžupana pri-
nesli v domove nekaterih občanov in 
občank: Srečno in zdravo 2008! 

UŽ

Obvestilo o delni zapori 
križišča Deteljica

Kdaj bomo začeli z novim 
sistemom odlaganja, zbiranja 
in odvoza smeti?

Avtobusne in železniške 
povezave znotraj in z 
Občino Domžale

Ministrstvo za promet, s prošnjo, da 
uskladi podeljevanje koncesije s po-
trebami naših občanov in občank v 
tem delu občine. 
V nadaljevanju smo se dogovarjali 
tudi s Kam Busom, ki ima podelje-
no koncesijo in po prvih pogovorih 
bodo ponovno pregledali možnosti za 
uskladitev dodatnih terminov in prog 
znotraj občine ter povezav občine 
z Ljubljano. V kratkem se bo župan 
skupaj s podžupanom srečal z vod-
stvom podjetja in pregledali ponu-
jene rešitve z njihove strani. 

Železniške povezave
V pretekli številki Slamnika smo 
vas obvestili o dveh dodatnih linijah 
vlakov v času jutranje in popoldan-
ske konice. Na sestanku z vodstvom 
Slovenskih železnic pa so župani 
primestnih občin ponovno opozorili 
na povišan trend tranzitnega prome-
ta z osebnimi vozili in težav, ki izvi-
rajo iz tega. Hkrati pa so Slovenske 
železnice pri opravljeni analizi v 
preteklem letu ugotovile trend nara-
ščanja števila potnikov, predvsem v 
jutranjih (med 6. in 9. uro) in popol-
danskih urah (med 14. in 17. uro). 
Skladno s tem so sprejeli odločitev 
za prenovo sistema s posodobitvijo 
voznega parka z elektromotornimi 
in diselmotornimi garniturami ter  
sodobnimi potniškimi vagoni. Na 
celotni progi Kamnik-Ljubljana 
tako načrtujejo izgradnjo treh novih 
postajališč. Slovenske železnice so 

Župan Toni Dragar je skupaj s pod-
županoma, Andrejo Jarc Pogačnik 
ter Vinkom Juhartom, tudi letos 
po novem letu povabil nekdanje 
nosilce najpomembnejših funkcij v 
bivši in sedanji občini Domžale na 
vsakoletni tradicionalni sprejem, ki 
je pomenil predvsem priložnost za 
seznanitev z dogajanji v občini, pa 
tudi priložnost za prijateljski pogo-
vor, predvsem pa izmenjavo izku-
šenj, ki kljub različnim obdobjem 
ostajajo koristne. 

Gospa Irena Starič,
zahvaljujem se vam za dolgoletno sodelovanje pri glasilu Slamnik. S svo-
jim delom ste pustili pečat v Občini Domžale in to ne samo pri otrocih, ki 
jih in ste jih učili. Najino sodelovanje sicer ni trajalo dolgo, tudi srečanj 
ni bilo veliko, so bila pa iskrena, iskriva in zanimiva. Posebej občudu-
jem vašo odločnost in voljo za otroške pravice, za daljše, brezskrbnejše 
otroštvo ter neizmeren ponos mame in babice. Še naprej vam želim jasno 
pot in veliko ustvarjalne energije. Veselim se naših srečanj na otroški 
matineji, 

Tina Železnik, urednica 

Tradicionalno srečanje vodstva 
Občine Domžale z nekdanjimi nosilci 
najpomembnejših funkcij

Vsako obdobje po svoje 
pomembno 

na pobudo lokalnih skupnosti zače-
le razmišljati tudi o projektu enotne 
vstopnice. 
Projekt revitalizacije prog naj bi 
Slovenske železnice realizirale v 
naslednjih štirih letih. Toni Dragar, 
župan Občine Domžale, je pove-
dal: »S posodobitvijo železniškega 
prometa bo prišlo do razbremenitve 
cestnega prometa, tako v Domžalah 
kot v Ljubljani. Potnik se bo odpo-
vedal vožnji z osebnim vozilom, če 
mu bomo ponudili nekaj boljšega 
in upam, da bo v zadovoljstvo vseh  
revitalizacija primestnega prometa 
Slovenskih železnic to prinesla. V 
Občini Domžale bomo z veseljem 
sodelovali pri usklajevanju prostor-
skih aktov in urejanju dostopov ter 
izvedbo ustrezne prometne uredi-
tve.«  

Urad župana

Predsedniki nekdanje Občine Dom-
žale Franc Habjan, Jože Pogačnik in 
Peter Primožič, (mag. Ervin Anton 
Schwarzbartl, se je opravičil), župa-
nja sedanje Občine Domžale, Cveta 
Zalokar Oražem, ter predsedniki 
nekdanjih izvršnih svetov: Herman 
Breznik, Viljem Držanič, Milan Ma-
rolt, Edvard Peternel, Anton Preskar, 
mag. Tomaž Štebe, (mag. Jože Lenič 
se je opravičil), so bili povabila vese-
li in so v pogovoru povedali marsikaj 
zanimivega  iz obdobja, ko so sami 

vodili občino, zanimiva pa so bila 
tudi njihova mnenja glede razvoja 
Občine Domžale v posameznem ob-
dobju, predvsem pa danes in jutri. 
Življenje in delo Občine Domžale 
v letu 2007 je na kratko predstavil 
župan Toni Dragar, ki je prisotne 
seznanil tudi z najpomembnejšimi 
investicijami v letu 2008. Pogovor 
je pokazal, da vsi nekdanji predse-
dniki skrbno spremljajo dogajanja v 
občini, so z njimi zadovoljni, včasih 
pa tudi ne povsem. To so pokazale 
njihove pobude in predlogi. Tako 
so opozorili na povečevanje števila 
prebivalcev ter potrebne ukrepe na 
področju družbene in komunalne 
infrastrukture, dolgotrajno dogo-
varjanje o porabi makadamskega 
parkirišča sredi mesta, na proble-
matiko SPB, na potrebo po več 
kolesarskih stezah, precej besed je 
bilo namenjenih podpori predlagani 
pokrajinski zakonodaji, v zvezi s 
katero so razpravljali tudi o sedežu 

pokrajine v Domžalah in nujni ure-
ditvi primernih prostorov. Zanimal 
jih je potek plinifikacije, še posebej 
pa začetek gradnje Poslovno indu-
strijske cone Želodnik ter možnost 
večje izbire med ponudniki teleko-
munikacijskih storitev. Ob tem so 
se spominjali začetkov posameznih 
projektov v občini, pa tudi posame-
znih pomembnih ljudi, s katerimi so 
sodelovali, zelo dobrodošle pa so 
bile njihove izkušnje pri uresniče-
vanju potreb občanov in občank ter 
razreševanju problemov – tudi od-
laganja smeti, o katerem je bilo tudi 
govora. S ponosom so se sprehodili 
po najpomembnejših dosežkih na-
ših kulturnikov in športnikov ter 
drugih uspešnih posameznikov in 
klubov ter ob koncu srečanja zaže-
leli županu in njegovim sodelavcem 
veliko uspeha pri nadaljnjem razvo-
ju občine. 

UŽ

Župan na obisku pri Stanku Starini, najstarejšem 
občanu občine Domžale

Nika s starima staršema
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Zaradi obnove sejne sobe Občine Domžale 
so se svetniki in svetnice na 13. seji ter nada-
ljevanju 12. seje Občinskega sveta Občine 
Domžale zbrali v Domžalskem domu. Pred-
sedujoči Vinko Juhart, podžupan, je po poz-
dravu predlagal sprejem zapisnika zadnje 
seje, ki je bil brez razprave tudi sprejet. 
Sledili so predlogi za spremembo vrstnega 
reda sej, najprej naj bi namreč dokončali 
12., nato pa bi se lotili dnevnega reda 13. 
seje, ki sta jih posredovala Peter Verbič, Pe-
ter Verbič – Lista za Domžale, ki je hkrati 
predlagal, da se osnutek proračuna obrav-
nava v januarju, ter Robert Hrovat, SDS, 
nasprotovali pa Franc Gerbec, SD, Anton 
Preskar, LDS, predsedujoči ter župan Toni 
Dragar, ki je pojasnil svojo odločitev, da se 
najprej opravi 13. seja Občinskega sveta.  
S 13 glasovi ZA in 1 PROTI, je bil predla-
gani dnevni red sprejet in kot prva točka 
13. seje Občinskega sveta Občine Domžale 
so bili na vrsti:

Vprašanja, predlogi in pobude
Anton Preskar, LDS, ni bil zadovoljen z 
odgovori na vprašanja, povezana z gradnjo 
večnamenskega objekta »Češminov kot« ter 
objekta nasproti Kulturnemu domu Franca 
Bernika, ponovno pa je želel tudi pojasnila na 
vprašanja v zvezi z gradnjo bodoče klinike; 
Cveta Zalokar Oražem,  Moje Domžale – 
varne in uspešne, je postavila vprašanji v 
zvezi z upoštevanjem usmeritev Zavoda za 
varstvo naravne in kulturne dediščine Kranj 
pri obnovi stavbe na Kolodvorski 6 ter z 
nelegalno jamo za odpadke v bližini Depa-
le vasi; v imenu stranke Zares je predlagala 
preučitev možnosti postavitve varnih točk v 
občini Domžale. mag. Marko Vresk, LDS, 
je predlagal preučitev možnosti prestavitve 
točke dnevnega reda »Vprašanja, pobude in 
predlogi« na zadnjo točko posamezne seje 
Občinskega sveta; Miha Ulčar, Moje Dom-
žale – varne in uspešne, se ni strinjal z od-
govorom na vprašanje o odloženih gradbenih 
odpadkih v naselju Homec; na vprašanje mu 
je občinski inšpektor Andrej Bokan obljubil 
ponovno preverbo njegovih navedb in ukre-
panje. Mag. Majda Pučnik Rudl, SDS, je 
opozorila na neurejenost ceste med Hudim in 
Opekarniško ulico v Radomljah ter predlaga-
la dopolnitev semaforja v križišču Kamniške 
in Pelechove ceste v Preserjah za levo zavija-
nje proti Domžalam; Franc Černagoj, Zele-
na stranka, je predlagal postavitev potrebnih 
aparatur oz., v skladu z evropskimi okoljevar-
stvenimi standardi, postaje za ugotovitev ka-
kovosti zraka, ki ga dihamo in preučitev po-
vezanosti nivojev Kamniške Bistrice z nivoji 
mlinščic ter preučitev možnosti zmanjšanja 
svetlobnega onesnaževanja velikih trgovskih 
centrov. Janez Stibrič, SDS, je opozoril, da 
krajani Kamniške ceste pogrešajo javno raz-
svetljavo; Rok Ravnikar, SLS, je poudaril, 
naj točka »Vprašanja, pobude in predlogi« 
ostane na začetku posamezne seje ter svoj 
predlog utemeljil. Zanimalo ga je: zakaj še ni 
bila podpisana pogodba o sofinanciranju Mla-
dinskega kulturnega centra in sofinancirana 
njegova dejavnost v letu 2006; kako poteka 
usklajevanje o gradnji centra TUŠ; opozoril 
je na dolgotrajno čakanje za priklop interneta 
ter vprašal, kakšne so možnosti ureditve kri-
žišča Kamniško-Gregorčičeve ulice v Zgor-
njih Jaršah ter povezava Kamniške Bistrice 
z Gradiškim jezerom za ureditev kolesarskih 
in pešpoti;  zahteval je pojasnilo v zvezi s 
spremembami PUPO-ov v povezavi z izjavo 
nekdanje županje ter predlagal čimprejšnjo 
razrešitev problematike poplavljanja hiš na 
Hujski 19 in 20. Mag. Milan Pirman, LDS, 
pa je glede na prakso slovenskega parlamen-
ta predlagal, da se pri spremembi poslovnika 
natančneje opredeli uvrščanje točke »Vpraša-
nja, pobude, predlogi« na dnevni red.

Osnutek proračuna 
za leti 2008 in 2009
Po krajši vsebinski razpravi župana Tonija 
Dragarja, ki je na kratko predstavil tudi po-
tek sprejema predlaganih proračunov, ju je 
podrobneje predstavila mag. Maja Kavšek, 
načelnica Oddelka za finance in gospo-
darstvo. V razpravi je Metka Zupanek kot 
predsednica Odbora za družbene dejav-
nosti, predstavila razpravo ter sklepe odbora, 
hkrati pa kot svetnica DeSUS-a predlagala 
tudi spremembe pri zagotavljanju financira-
nja Društva Lipa – Univerze za tretje življenj-
sko obdobje. Robert Hrovat, SDS, je najprej 
opozoril na nemogoče pogoje za delo Občin-
skega sveta v Domžalskem domu ter predla-
gal drugo lokacijo, v razpravi o proračunih pa 
menil, da nista razvojno naravnana, da je pre-
več anticipirane porabe, in da svetniška sku-
pina SDS z osnutkom proračuna ni zadovolj-
na. Anton Preskar, LDS, je pogrešal oceno 
vseh prihodkov, višino amortizacije ter njeno 
porabo, prostorsko strategijo, več finančnih 
sredstev za javno razsvetljavo ter poslovni 
načrt ICJ. Janez Limbek, NSi, je menil, da 
proračuna nista razvojno naravnana, opozoril 
je na slabšanje področja zaposlovanja, potre-

Trinajsta in del dvanajste seje 
Občinskega sveta 
Občine Domžale za konec leta 2007

bo po rekonstrukciji ceste Radomlje–Rova, 
predlagal pa tudi nove postavke: urejanje par-
kirišč ob železniških postajališčih, ureditev 
železniških prehodov, krajinski park Arbo-
retum; mag. Milan Pirman, LDS, je menil, 
da proračuna izpolnjujeta minimalne pogoje, 
pričakuje pa še naslednje podatke: temeljne 
razvojne usmeritve, višino neporabljenih 
sredstev v letu 2007, višino sredstev za inve-
sticije, višino komunalnega prispevka, oceno 
današnjega stanja prebivalstva ter infrastruk-
ture, opozoril pa je tudi na odnos do zadolže-
vanja. Franc Gerbec je v imenu svetniške 
skupine SD opozoril na potrebo po sprejemu 
Odloka o komunalnem prispevku, zahteval je 
sofinanciranje posameznih področij s strani 
investitorjev, ki prihajajo v občino, ureditev 
javno-zasebnega partnerstva in gradnjo ne-
profitnih stanovanj; Franc Černagoj, Zelena 
stranka, je opozoril na vire financiranja, na 
nujnost določitve prioritet v proračunu, na 
problematiko varovanja okolja, v proraču-
nu pa pogreša tudi zimsko službo, ureditev 
pokopališč ter nadaljnje urejanje projekta 
Kamniška Bistrica. Rok Ravnikar, SLS, je 
opozoril na kvaliteto bivanja prebivalstva, 
na strategijo razvoja ter določitev prioritet, 
usklajevanje proračuna s potrebami; pogreša 
razvojne projekte ter zagotovitev finančnih 
sredstev vodooskrbo; zavzema se za usklajeni 
razvoj občine, ureditev podhoda pod železni-
ško progo, ureditev »smetarske« ulice v Dobu 
ter ceste Žiče–Zagorica, več sredstev za od-
mero cest in zemljišč, zagotovitev finančnih 
sredstev za plačilo prevoza v osnovne šole, 
revitalizacijo SPB, razvoj kmetijstva, ki naj 
se ohrani na realni osnovi, ureditev športnih 
igrišč v Žejah in na Rovah. Mag. Majda 
Pučnik Rudl, SDS, pogreša razvojno na-
ravnanost in prioritete, med njimi varnost v 
cestnem prometu in predlaga nove postavke: 
ureditev Prešernove ceste v Radomljah, Huj-
ske in Kovaške ceste, ureditev parkirišč ob 
železniških postajah, nadaljevanje uresniče-
vanja projekta Kamniška Bistrica oz. regije, 
sprašuje, zakaj so načrtovana manjša sredstva 
na področju gospodarstva, pogreša pa tudi 
več denarja za razrešitev problematike vrtcev 
ter gradnjo domov za ostarele, javno zasebno 
partnerstvo in sanacijo mostu pri Zlati Kaplji. 
Aleš Juhant je kot predsednik Odbora za 
gospodarstvo menil, da je proračun podoben 
prejšnjim, razvojno naravnan je v okviru fi-
nančnih možnosti, v okviru Občinskega sveta 
se je treba dogovoriti, kaj je najpomembnejše 
za razvoj občine; Peter Verbič, Peter Verbič 
– Lista za Domžale, se je zavzel za razvoj-
no naravnan proračun; Cveta Zalokar Ora-
žem – Moje Domžale – varne in uspešne, 
je poudarila, da mora biti pogled usmerjen 
v prihodnost, ne v preteklost; Sonja Heine, 
predsednica Odbora za finance, je poročala 
o stališčih ter predlogu dodatnega sklepa o 
reviziji poslovanja CČN. 
Po krajši pavzi, pojasnilih župana in načel-
nikov posameznih oddelkov ter razpravi An-
tona Preskarja, LDS, ki je poudaril nujnost 
ovrednotenja komunalnih naprav, obračuna-
vanja amortizacije ter prostorskega planiranja 
in strategije, je Občinski svet Občine Domža-
le s 17 glasovi ZA sprejel naslednje sklepe:
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Odlok o proračunu Občine Domžale za leti 
2008 in 2009 v prvi obravnavi in ugotavlja, 
da je primerna osnova za nadaljnjo obrav-
navo. 
Občinski svet Občine Domžale zadolži 
župana, da zahteva revizijo poslovanja 
(gospodarnost, smotrnost, postopki prido-
bivanja zemljišč, poslovanje s povezanimi 
družbami) družbe ICJ v letu 2007 in izsled-
ke revizije posreduje Občinskemu svetu v 
mesecu marcu.
Župan mora poslovni načrt in urbanistično 
pogodbo za Poslovno cono Želodnik pred 
podpisom predložiti Občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.

Pokrajinska zakonodaja
Po uvodni informaciji o postopkih ter sode-
lovanju Občine Domžale pri pripravi pokra-
jinske zakonodaje, posebej Zakona o ustano-
vitvi pokrajin, so o tej tematiki razpravljali: 
Robert Hrovat, SDS, svetniška skupina pre-
dlagane sklepe podpira; Franc Gerbec, SD, 
občina naj tako začne pripravljati vse potreb-
no za pokrajinsko središče, ki bo izjemnega 
pomena tudi za gospodarstvo; mag. Milan 
Pirman, LDS, je pohvalil izjemno sodelova-
nje vseh na tem področju; Miha Ulčar, Moje 
Domžale – varne in uspešne je podprl pre-
dlog, enako kot Rok Ravnikar, SLS, ki je 
pozval vse poslance in svetnika v Državnem 
svetu, da podprejo predlog, enako tudi Peter 
Verbič, Peter Verbič – Lista za Domžale. 
Pred glasovanjem je župan Toni Dragar po-
ročal o pogovorih z ministrom, dr. Gregom 
Virantom, o Domžalah kot upravnem sredi-
šču. S 24 glasovi ZA sta bila sprejeta nasle-
dnja sklepa:
Občinski svet Občine Domžale ne soglaša s 
tretjim odstavkom 10. člena Zakona o usta-
novitvi pokrajin. Občinski svet predlaga, 
da se ta odstavek glasi: »Sedež pokrajin-

skega sveta in pokrajinske uprave Kamni-
ško-Zasavske pokrajine je v Domžalah.«
Občinski svet Občine Domžale predlaga, 
da se v statutarnih določbah Kamniško-
Zasavske pokrajine določi, da se pokrajin-
ski svet sestaja vsakič na drugi lokaciji, na 
sedežih sedanjih upravnih enot (po abecedi 
Domžale, Kamnik, Litija, Zagorje) in da se 
ostali pokrajinski organi locirajo tudi po 
drugih občinah te pokrajine.

Odpadki še (začasno) 
ostajajo v občini
Po uvodni informaciji župana Tonija Dra-
garja in razpravi Roberta Hrovata, SDS, 
ki je predlagal spremembe oz. dopolnitve 
predlaganih sklepov, so bili s 24 glasovi ZA 
sprejeti naslednji sklepi:
Javno komunalno podjetje Prodnik ne 
opravi zamenjave zabojnikov za mešane 
komunalne odpadke, dokler Vlada RS ne 
potrdi cen za ravnanje z mešanimi komu-
nalnimi odpadki, ki jih je sprejel Občinski 
svet Občine Domžale.
Prestavi se začetek izvajanja javne službe 
ravnanja z biološkimi odpadki, in sicer na 
datum, ko bodo v veljavo stopile potrjene 
cene s strani Vlade RS. 
Javno komunalno podjetje Prodnik s 1. 
1. 2008 ne prične z izvajanjem Pogodbe o 
odlaganju odpadkov na odlagališču Buko-
vžlak v Celju in Dodatka št. 1 k tej pogod-
bi ter z izvajanjem Pogodbe o odlaganju 
ostankov komunalnih odpadkov na komu-
nalno deponijo Ostri vrh v Logatcu, am-
pak do uveljavitve potrjenih cen s strani 
Vlade RS nadaljuje z začasnim odlaganje 
odpadkov na deponiji Dob.

Program za prvo polovico 
leta 2008
Program dela Občinskega sveta Občine Dom-
žale za prvo poletje 2008 so svetniki in sve-
tnice prejeli v pisni obliki in ga po razpravi 
Metke Zupanek, DeSuS, predlagala je do-
polnitev programa s  s temo obravnava po-
ložaja starejših v občini, ter Cvete Zalokar 
Oražem,  Moje Domžale – varne in uspe-
šne, predlagala je predstavitev sprejemanja 
prostorsko ureditvenih pogojev v januar, 
sprejeli v obliki naslednjih sklepov:
Program dela Občinskega sveta Občine 
Domžale za prvo polletje 2008 se dopolni:
Obravnava problematike varstva starejših 
občanov – mesec april.
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Program dela Občinskega sveta Občine 
Domžale za prvo polletje 2008.

Nadaljevanje 12. seje 
Po zaključku 13. seje se je Občinski svet 
Občine Domžale lotil nadaljevanja 12. seje, 
in sicer imenovanje Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. Vsebino sklepa je 
predstavil inšpektor Andrej Bokan, po raz-
pravi Petra Verbiča, Peter Verbič – Lista za 
Domžale, pa je bil sprejet naslednji sklep:
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Sklep o ustanovitvi Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu v Občini Dom-
žale.
Občinski svet Občine Domžale pozove 
Komisijo za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, župana, Policijsko postajo 
Domžale in aktiv ravnateljev, da pričnejo 
s postopki.

O Slamniku 
še enkrat v letu 2008
Sledilo je nadaljevanje prekinjene točke 
»Obravnava in sprejem Sklepa o spremem-
bi cenika oglasov, reklam, objav in obvestil 
glasila Slamnik«. Občinski svet je prejel do-
datno gradivo, ki ga je na kratko obrazložil 
Milan Marinič, direktor Kulturnega doma 

Franca Bernika Domžale. V razpravi so so-
delovali: Peter Verbič, Peter Verbič – Lista 
za Domžale, ki je pohvalil gradivo ter opo-
zoril na nekatera nesorazmerja; Cveta Za-
lokar Oražem, Moje Domžale – varne in 
uspešne, ki je predlagala preučitev možnosti 
skrajšanja rokov za oddajo prispevkov, po-
višanje honorarjev, vsebinske spremembe v 
pogodbi med KD in pooblaščenim podjetjem 
za zbiranje in izdelavo oglasov ter Občinski 
upravi naložila, da preveri smotrno porabo 
sredstev na področju oglaševanja. Opozo-
rila je na gospodarnost pri porabi finančnih 
sredstev ter predlagala prekinitev pogodbe, 
kasneje pa podprla prekinitev točke. Podob-
no je razpravljala Metka Zupanek, DeSuS, 
ki je menila, da bi z drugimi izvajalci lahko 
na področju trženja oglasov pridobili več fi-
nančnih sredstev ter tako znižali proračunski 
del sredstev za Slamnik; mag. Milan Pir-
man, LDS, je primerjal Slamnik s Kamni-
škim občanom ter predlagal sprejem doda-
tnih sklepov; Anton Preskar, LDS, je menil, 
da bi o tem morali razpravljati že prej; Miha 
Ulčar, Moje Domžale – varne in uspešne, 
je opozoril na izvajanje pogodb v zvezi z av-
torskimi honorarji in lektorico ter predlagal, 
da se točka prekine. Za prekinitev se je za-
vzel tudi Franc Gerbec, SD. Po pojasnilih 
Milana Mariniča, direktorja Kulturnega 
doma Franca Bernika Domžale, so svetniki 
in svetnice točko prekinili. Nadaljevala se bo 
predvidoma v februarju 2008.

Gradnja tribune se nadaljuje 
Čeprav je bila ura že krepko čez deveto zve-
čer, se je Občinski svet Občine Domžale od-
ločil, da obravnava še preostale točke in tako 
so se lotili predlaganega Investicijskega pro-
grama izgradnje vzhodne tribune na stadionu v 
Domžalah – 1. faza. V uvodni obrazložitvi je 
župan Toni Dragar posebej izpostavil potreb-
na finančna sredstva (v naslednjih štirih letih po 
300.000,00 evrov), vložek Nogometnega kluba 
Domžale (letno 45.000,00 evrov) ter povedal, 
da z omenjeno prvo fazo občina skupaj z NK 
Domžale zagotavlja le najosnovnejše pogoje za 
delo športnikov, ki koristijo stadion, predstavil 
pa je tudi vsebino predlaganih sklepov. V raz-
pravi so sodelovali: Robert Hrovat, SDS, ki je 
povedal, da zaupa županu, da bo proračun brez 
večjih zagat zagotavljal finančna sredstva ter 
želel zagotovilo župana, da zaradi tega projekta 
ne bodo ogroženi projekti na področju vrtcev, 
šol, zdravstva ipd. Svetniška skupina SDS bo 
predvsem zaradi iskrene želje po razvoju špor-
ta v občini predlagani program podprla.  Mag. 
Marko Vresk je v imenu svetniške skupine 
LDS podprl predlagani program, pričakuje pa 
pojasnila župana glede prioritet ter notarsko 
overjene izjave NK Domžale;  podobno je raz-
pravljal Janez Limbek, N.Si, ki je želel zagoto-
vilo o končni višini sredstev za prvo fazo inve-

sticije ter lastništvu zemljišča. Franc Gerbec je 
v imenu svetniške skupine SD, program pod-
prl, ker gre za zagotovitev potrebnih minimal-
nih pogojev za koriščenje stadiona in ker ne gre 
za bistveno povečanje sredstev, ki jih sicer ob-
čina v proračunu namenja doslej za to področje. 
Umaknil je nekatere predlagane sklepe, vztrajal 
pa pri sprejemu sklepov v zvezi s sklepanjem 
pogodb o dolgoročnih najemih športnih objek-
tov, dokler Občinski svet ne sprejme ustreznega 
odloka o najemih ter cenikih. Roman Kurman-
šek, SDS, je program gradnje podprl, zahteval 
pa dodatno pojasnilo v zvezi s sofinanciranjem 
gradnje s strani Nogometnega kluba Domža-
le, o čemer je ponovno razpravljal tudi Franc 
Gerbec, SD, ter opozoril na nedorečenost na 
področju družbeno-privatnega partnerstva pri 
financiranju javnih objektov. Po večkratnih po-
jasnilih župana Tonija Dragarja so bili sprejeti 
naslednji sklepi, zadnja dva na predlog svetni-
ške skupine SD:
Občinski svet Občine Domžale sprejme Inve-
sticijski program za izgradnjo vzhodne tri-
bune na stadionu v Domžalah – prva faza.
Občinski svet Občine Domžale ugotavlja, da 
so z notarsko overjeno izjavo NK Domžale 
na ustrezen način urejena vsa razmerja med 
klubom in Občino Domžale iz dosedanjih fi-
nančnih prispevkov NK Domžale v gradnjo 
stadiona v Domžalah do začetka gradnje 
vzhodne tribune.
Župan Občine Domžale in Zavod za šport in 
rekreacijo Domžale pripravita vso potrebno 
dokumentacijo za izvedbo razpisa za prido-
bitev investitorja za izgradnjo objekta na 
južni strani stadiona in o tem obvestita Ob-
činski svet.
Župan Občine Domžale in Zavod za šport in 
rekreacijo Domžale predložita v predhodno 
soglasje Občinskemu svetu dolgoročne naje-
mne pogodbe z najemniki Hale komunalne-
ga centra in stadiona v Domžalah.
Občina Domžale sklene z NK Domžale spo-
razum o ureditvi medsebojnih razmerij 
glede vlaganj kluba v objekte in naprave v 
Športnem parku Domžale.

Srečno, zdravo in 
uspešno v letu 2008
V nadaljevanju točke je Cveta Zalokar Ora-
žem, Moje Domžale – varne in uspešne, opo-
zorila na problematiko objave prispevka »So 
stadionske tribune bolj pomembne kot vrtci in 
šole« v 14. številki Slamnika. Povedala je, da 
podatkov o avtorici prispevka, ki je bil sicer 
poslan z elektronskega naslova svetnika Jane-
za Stibriča, Aniti Abram, ni mogla dobiti ter je 
zato predlagala, da se naslov omenjene avtorice 
pridobi, hkrati pa je opozorila na vrsto netočnih 
in neresničnih trditev, zaradi katerih bo zahte-
vala javno opravičilo. Robert Hrovat, SDS, 
je povedal, da je prispevek prebral, avtorice ne 
pozna, je pa prepričan, da bo imenovani svetnik 
njen naslov posredoval. V nadaljevanju je Stane 
Oražem, predsednik NK Domžale, razpravljal 
o prispevku, predvsem pa se je zahvalil svetni-
kom za sprejem odločitve o gradnji vzhodne 
tribune ter jim zaželel vse dobro v novem letu. 
O nepodpisanih oz. neznanih avtorjih je razpra-
vljal tudi Peter Verbič, Peter Verbič – Lista za 
Domžale, razpravo pa je zaključil župan Toni 
Dragar. Na predlog Franca Černagoja, Zele-
na stranka, ki je predlagal prekinitev 12. seje 
ter uvrstitev obeh neobravnavanih točk dnevne-
ga reda na začetek naslednje seje, so se svetniki 
in svetnice odločili za prekinitev seje. Sledilo 
je voščilo predsedujočega, podžupana Vinka 
Juharta, ki je vsem zaželel srečno, uspešno in 
zdravo leto 2008 ter jih povabil na silvestrova-
nje, 31. decembra 2007, v center Domžal ter po 
njem na zaključek dela Občinskega sveta Obči-
ne Domžale v letu 2007.

Urad župana

Naloge Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu:
Svet opravlja svoje naloge na področju 
varnosti v cestnem prometu, še zlasti: 
* predlaga svetu lokalne skupnosti v 
sprejem programe za varnost cestnega 
prometa in ustrezne ukrepe za njihovo 
izvajanje;
* koordinira izvajanje nalog na podlagi 
programov za varnost cestnega prometa;
* skrbi za izvajanje prometne vzgoje, do-
datno izobraževanje in obveščanje udele-
žencev cestnega prometa; 
* izdaja in razširja prometno-vzgojne pu-
blikacije in druga gradiva, pomembna za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu; 
* sodeluje z organizacijami, ki se ukvar-
jajo s prometno vzgojo in preventivno 

dejavnostjo v cestnem prometu ter jim 
predlaga ukrepe za izboljšanje varnosti; 
* razvija in spodbuja aktivnosti šolske 
prometne službe;
* nudi strokovno pomoč občinskim 
službam;
* daje mnenje in pobude o postavitvah 
ovir za umirjanje prometa; 
* daje mnenja in pobude o postavitvah 
cestne signalizacije;
* zavzema stališča o poteku prometnih 
tokov skozi Občino Domžale, daje mne-
nje o varnosti šolskih poti in zagotavlja-
nju varnega prevoza otrok v šolo; 
* spremlja prometno varnost pešcev in 
kolesarjev.
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Muzejsko društvo Domžale po-
membno oblikuje skrb za zgo-
dovinsko in kulturno dediščino v 
zadnjih letih. Najbolj je ostala v 
spominu razstava, ki so jo pripra-
vili ob razglasitvi Domžal za trg 
v letu 1925 ter je bila namenjena 
obeležitvi 80-letnice tega, za zgo-
dovino našega mesta pomembne-
ga dogodka. Zato sva pogovor s 
Tajo Gubenšek, predsednico Mu-
zejskega društva Domžale, začeli 
prav s tem zelo odmevnim dogod-
kom, o katerem moja sogovornica 
pravi:

Razstava »Razglasitev Domžal za 
trg v letu 1925« je bila naš prvi sa-
mostojni projekt, ki smo ga pripra-
vili v sodelovanju z Občino Dom-
žale in Kulturnim domom Franca 
Bernika Domžale. Avtor razstave 
je bil dr. Miroslav Stiplovšek, s 
strokovnim sodelovanjem doc. dr. 
Mitje Ferenca in z mojo pomočjo. 
Oblikovanje razstave smo zaupali 
Romanu Kosu, z njo pa smo obu-
dili 80 let staro idejo o nastanku 
muzeja v Domžalah. Kasneje si je 
bilo mogoče razstavo ogledati še v 
avli Banke Domžale ter v Knjižnici 
Domžale, kjer si jo je ogledal tudi 
prejšnji predsednik naše države dr. 
Janez Drnovšek. 

Posebno pozornost namenjate or-
ganizaciji in izvedbi strokovnih 
predavanj. Katera so se zvrstila v 
zadnjem času?
Ena od stalnih oblik strokovnega 
dela so strokovna predavanja. Z nji-
mi smo začeli v letu 2005, še v stari 
domžalski knjižnici. Na svetovni dan 
muzejev, ki ga ICOM obeležuje 18. 
maja, smo odkrivali tabuje s pred-
stavitvijo šole grafologije in Zavoda 
GESD iz Ljubljane. Ob koncu leta 
smo v istih prostorih gostili našega 
priznanega kastelologa, dr. Ivana 
Stoparja, ki je v izredno zanimivem 
predavanju predstavil zgodovino 
gradov ob Kamniški Bistrici. S stro-
kovnimi predavanji smo nadaljevali 
v novi Knjižnici Domžale, kjer smo 
prvi koristili prostore v ta namen. Z 
oddelkom za zgodovino Filozofske 
fakultete in Občino Domžale smo 
prisluhnili prof. dr. Dušanu Nečaku, 
ki je predstavil STIPLOVŠKOV 
ZBORNIK. Izšel je ob sedemde-
setletnici rojstva našega častnega 
občana. Ob njegovem življenjskem 
jubileju smo mu podelili diplomo 
prvega častnega člana Muzejskega 
društva Domžale. Kasneje smo se s 
prof. dr. Janezom Maroltom pogo-
varjali o poselitvi Domžal in širše 
okolice v antični dobi. Po njegovih 
besedah so  prav arheološka  iz-
kopavanja na trasi avtoceste skozi 
občino Domžale prinesla toliko no-
vosti, da arheologi govorijo o pravi 
revoluciji poznavanja poselitvene 
kulture na tem področju. To doka-
zujejo bogate arheološke najdbe in 
materialni dokazi, ki segajo v čas 
od paleolitika do antike in zgodnje-
ga srednjega veka. Leto 2006 smo 
zaključili s predavanjem dr. Zinke 
Zorko o lingvističnih raziskavah 
poselitve slovenskega prostora. 
Posebej pa bi izpostavila zelo od-
mevne Dneve evropske kulturne 
dediščine (DEKD), ki se vedno 
odvijajo v zadnjem tednu meseca 
septembra in so nastali kot skupna 
pobuda EU in Sveta Evrope s po-
udarkom vzpodbuditi zanimanje 
javnosti za varstvo skupne kulturne 
dediščine. Sloganu »gradovi, utrdbe 
in mestna obzidja« smo se v MdD 
pridružili z dvodnevnim progra-
mom. Ponovno smo v goste pova-
bili najznamenitejšega slovenskega 
kastelologa, dr. Ivana Stoparja, ki 
je imel strokovno predavanje o gra-
ščinah v naši neposredni bližini: 
Krumperku, Češeniku in Črnelu. 
Vsem udeležencem, bilo jih je okoli 
250, pa je posebej ostal v spominu 
pohod k omenjenim graščinam in 
njihov ogled in situ. Strokovno ga 
je vodil Igor Sapač iz Arhitekturne-
ga muzeja v Ljubljani. To množično 
manifestacijo smo v MdD izvedli 
z udeležbo domžalskih OŠ in Sre-
dnje šole Domžale, posebej pa OŠ 
Rodica, Turističnim društvom Turn-
še - Češenik, Planinskim društvom 
Domžale ter lastniki in skrbniki 
grajskih stavb, ki so se za vse ude-
ležence našega pohoda še posebej 
potrudili. Dediščina nam najbližjih 
gradov že dobiva nove obrise  (Čr-
nelo in Češenik), usoda Krumperka 
žal še ni povsem jasna.     

Izobraževalni namen imajo tudi 
strokovne ekskurzije.
Seveda. Prva strokovna ekskurzija 
MdD je bila v manj znani, a izredno 
zanimivi Razkriški kot. Oljarska 
malica (jajčka, ocvrta na bučnem 
olju in zeljnata solata), Gibinski 
slap, prazgodovinska naselbina iz-
pred 5500 let s pokušino prakruha, 
zdravilna voda Ivanovega izvira, 
razkriški mlinci v Slomškovem mli-
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Domžale

O delu društva 
Domžale ter skrbi za 
ohranjanje dediščine 
v občini Domžale

nu, prostrana polja buč ob Žabotovi 
domačiji, duhovita pripoved lastni-
ka Kovaškega muzeja o zgodovini 
svojega muzeja in degustacija vin 
na schengenski meji so bile postaje 
obiska Razkriškega kota in okolice. 
Ob spoznavanju dediščine tega ob-
močja smo imeli priložnost spoznati 
tudi prisrčnost domačinov in izvir-
nost prikazovanja lokalne zgodovi-
ne.  Izredno duhovito in strokovno 
nas je po svoji občini vodil kar sam 
razkriški župan Stanko Ivanušič. 
In skupna ocena pretežno senior-
skih udeležencev ekskurzije, ki so 
ob povratku napolnili avtobus tudi 
z naravnimi pridelki Razkriškega 
kota, je bila: čudovito.        

Del domžalske zgodovine ste odstr-
li tudi s projektom Jože Karlovšek, 
poklic in poklicanost.
S knjigo »Jože Karlovšek, poklic 
in poklicanost«, dr. Naceta Šumija 
smo obudili zgodbo gradbenika, 
proučevalca ornamenta, likovnega 
ustvarjalca in pedagoga, soustano-
vitelja tovarne fine keramike Dekor, 
predvsem pa spomnili na ustvar-
jalnost našega nekdanjega sokraja-
na. Prva knjiga MdD je hkrati, žal, 
zadnje delo dr. Šumija. Zavedamo 
se, da se ta knjiga ne more kosati 
s predhodnimi Šumijevimi obja-
vami. A skromnost in le navidez 
nepomembna tematika pričata na 
eni starani o širini Šumijevega duha 
in na drugi o »teži« Karlovškove-
ga ustvarjanja. Karlovškovo delo 
je namreč v segmentu teoretičnih 
razprav o stroki na nek način z aka-
demskega stališča še vedno sporno. 
Je opravljal poklic ali je bil poklican 
k ustvarjanju, ostaja odprto vpraša-
nje. Izdaji knjige je sledila posta-
vitev razstave, tako v Menačnkovi 
domačiji kot Knjižnici Domžale, 
izdajo knjige pa sta spremljala lep 
komplet 16 razglednic in zloženka, 
ki predstavlja neznano podobo Slo-
venskega raja (Karlovškov naslov 
slike). Kompletni projekt smo pred-
stavili tudi v njegovi rojstni Šmarje-
ti. Vsekakor pa knjiga ohranja spo-
min na dva pomembna Slovenca, ki 
sta si vsak na svoj način prizadevala 
raziskovati in varovati našo kultur-
no dediščino.  

Kako do uresničitve Programa va-
rovanja kulturne dediščine za Ob-
čino Domžale?
Muzejsko društvo je (po sklepu Ob-
činskega sveta meseca decembra 
2004) za pripravo Programa varo-
vanja kulturne dediščine za Občino 
Domžale (Program)   imenovalo šir-
šo strokovno skupino z zunanjimi 
konzultanti in predstavniki posame-
znih institucij: Medobčinskega mu-
zeja iz Kamnika, Gorenjskega mu-
zeja iz Kranja, ZVKD - OE Kranj 
in Občino Domžale, posebej z Od-
delkom za družbene dejavnosti. V 
njem smo posebej orisali trenutno 
stanje na področju premične in ne-
premične kulturne dediščine, seda-
njo organiziranost varstva dedišči-
ne, pripravili predloge za prihodnji 
razvoj in program podkrepili s fo-
tografskim materialom. Pri pripravi 
programa je strokovna skupina po-
sebej sodelovala z Ministrstvom za 
kulturo, Direktoratom za kulturno 
dediščino in dr. Damjanom Prelov-
škom, ki je pomagal s strokovnimi 
nasveti ni gradivi, ki so bili podla-
ga za izdelavo Nacionalnega pro-
grama za kulturo 2004–2007. Prva 
ugotovitev skupine je bila ta, da v 
Republiki Sloveniji doslej še v no-
beni občini ni bil izdelan takšen oz. 
podoben program, zato skupina ni 
imela možnosti primerjave s podob-
nimi dokumenti, ker ti ne obstajajo. 
Sicer pa so bili v nekaterih občinah 
(Lukovica, Moravče) v zadnjem 
času sprejeti novi odloki o razglasi-
tvi spomenikov lokalnega pomena. 
V teku je razprava o programu, za 
katerega pričakujemo, da bo v krat-
kem uvrščen na sejo Občinskega 
sveta Občine Domžale.

Kateri so vaši najpomembnejši 
predlogi za prihodnji razvoj tega 
področja v Domžalah?
Po 80-ih letih od prve pobude dr. 
Valentina Rožiča za ustanovitev 
muzeja v Domžalah je že skrajni 
čas, da domžalska politika sprejme 
odločitev o uresničitvi te ideje. To 
je pomembna naloga in odločitev, 
ustanovitev profesionalne inštituci-
je, je za strokovno in sistematično 
evidentiranje in varovanje kulturne 
dediščine nujna. Konkretno govo-
rim o Muzeju Domžale, za katerega 
bi morali čim prej sprejeti odločitev 
in zagotoviti ustrezne prostorske, 
kadrovske in materialne pogoje. 
Ugotavljamo namreč, da je na raz-
ličnih koncih veliko raznovrstne 
dediščine, za katero nihče ne skrbi, 
veliko je je tudi pri posameznikih, 
predvsem pa  da vsako leto neorga-
niziranja na tem področju veliko iz-
gubljamo. Pa ne le mi, temveč pred-

vsem bodoče generacije. Muzejsko 
društvo Domžale s svojimi projekti 
v zadnjih letih že v marsičem pre-
sega realne možnosti delovanja. Na-
daljnji razvoj kakovostne strokovne 
obravnave in varovanje kulturne 
dediščine ni možen brez profesio-
nalizacije. Zato bo naša glavna skrb 
ustanovitev muzeja.

Kakšni so vtisi po obisku Beograda 
in spoznavanju njegove dediščine?
Zadnje krompirjeve počitnice smo 
člani MdD preživeli v Beogradu. 
V mestu, s katerim smo bili, smo 
in bomo tesno povezani. Nevidne 
so vezi med ljudmi in mi smo stkali 
nove. Če strnim splošni vtis: mesto 
nas je navdušilo. Čeprav je vse im-
pozantno, promet izredno gost in 
cene podobne našim, so avenije in 
ulice presenetljivo čiste (ne samo 
elitni del Dedinj), le porušena stav-
ba nekdanjega finančnega ministr-
stva v mestu ostaja kot spomin na 
Natovo bombardiranje. Ljudje so 
izredno prijazni, hrana zares oku-
sna.  Strokovni del ekskurzije smo 

začeli v Jugoslovanski kinoteki, 
kamor so nas prireditelji  povabili 
na 9. Festival nitratnega filma in v 
sklopu katerega smo bili na predsta-
vitvi knjige o prvi Slovenski igralki 
Iti Rini, rojeni pred sto leti. Knjiga 
je nastala kot skupni projekt Slo-
venske in Jugoslovanske kinoteke. 
Z obema kinotekama smo se dogo-
vorili za nekatere izvedbene naloge 
za Filmski festival Nenada Jovičića, 
ki ga v Muzejskem društvu načrtu-
jemo v letošnjem letu. 

Kako to, da ni prišlo do spremembe 
imena Jugoslovanske kinoteke in 
kaj hranijo v svojem arhivu?
Tudi udeležence naše ekskurzi-
je je zanimalo, zakaj ni prišlo do 
spremembe njihovega imena. Po 
besedah direktorja Raleta Zeleno-
vića  nikoli niso zares razmišljali o 
spremembi imena. (kot to na primer 
ne bi storili v klubu Manchester 
United), saj hranijo filmski arhiv 
»vseh« Jugoslavij, ki spada med šest 
največjih v Evropi. Vodja filmskega 
arhiva na Košutnjaku, ki mu reče-

jo tudi »srce kinoteke«, Aleksan-
dar Erdeljanović, nam je povedal, 
da v filmskem fondu hranijo okoli 
90.000 kopij (od tega 80% predsta-
vljajo tuji filmi) različnih formatov: 
nitratne in acetatne trakove, neme, 
zvočne, črnobele in barvne filme. V 
jugoslovanskem  filmskem  fondu so 
shranjeni najpomembnejši arhivski 
materiali in dokumentarni filmi iz 
območja nekdanje Jugoslavije. Med 
njimi so tudi filmi Nenada Jovičića. 
Najstarejši shranjeni film, Kronanje 
kralja Petra iz leta 1904, smo si in 
situ tudi ogledali. Večina filmov 
ima zaščitno kopijo (dve kopiji na 
film). Med tehničnimi predmeti so 
najdragocenejši eksponati: čarobna 
svetilka iz leta 1890, kamera bratov 
Lumier (1896), glava Edisonovega 
Kinetoskopa (1893), prva studijska 
filmska kamera »Pate Frer« (1903), 
sprehajalna palica Charlia Chaplina. 
V Kinoteki smo v dar dobili več pu-
blikacij in zajetni katalog, ki je letos 
izšel ob 9. zaporednem festivalu ter 
predstavlja  filme vseh  dosedanjih 
festivalov.  

V Beogradu se je Muzejsko društvo 
predstavilo s svojim dokumentar-
nim filmom »Odklenjene zgodbe« 
ki ste ga posneli tudi v srbski ver-
ziji. Kje natančno je bila ta pred-
stavitev?
Tako je, dokumentarni film, ki go-
vori o naših dosedanjih »odklenje-
nih zgodbah« je s tem predstavil 
tudi nekaj zgodovine Občine Dom-
žale. Film smo premierno prikazali 
na oktobrskem Občnem zboru Mu-
zejskega društva.  
Druga postaja naše strokovne ek-
skurzije je bil DIANA Center za 
preventivno zaščito kulturne dedi-
ščine, ki deluje v okviru Narodnega 
muzeja. V raznih muzejskih sre-
dinah in pomembnih ustanovah je 
slišati, da je preventivne zaščita bolj 
razvita na nivoju teorije, pri uporabi 
v praksi pa obstajajo precejšnje te-
žave. Diana center pa je primer, ki 
istočasno razvija teorijo in prakso 
preventivne zaščite. Znanje in ve-
lika količina energije pa dokazuje-
ta, da je mogoče v vsakem okolju 
razvijati osnovne principe preven-
tivne zaščite, če jih prilagodimo 
specifičnostim in raznolikostim. 
Kot je zapisala njihova direktorica, 
Mila Popović Živančević, je sistem 
preventivne zaščite zasnovan na 
interdisciplinarnem teoretičnem in 
praktičnem izobraževanju, uporabi 
pasivne in aktivne konzervacije, 
razvoju uporabnega raziskovanja 
in med drugim tudi odprtosti za 
javnost in vzpodbujanju javnosti za 
skrb za dediščino, vzpostavljanjem 
mreže sponzorjev in donatorjev ter 
razvijanju partnerskih odnosov med 
različnimi institucijami. Tukaj je 
bila posebne pozornosti deležna 
predstavitev našega dokumentar-
nega filma »Odklenjene zgodbe«.

Katere zanimivosti ste si še uspeli 
ogledati v Beogradu?
Že srbski nobelovec Ivo Andrić 
opeva nebo nad Beogradom, kako 
je prostrano in visoko, spremenlji-
vo, a vedno lepo, ne glede na letni 
čas…  I u jesen kad oteža od jese-
njih zvezda u rojevima. Uvek lepo 
i bogato, kao naknada ovoj čudnoj 
varoši za sve ono čega u njoj nema 
i uteha zbog svega što ne bi trebalo 
da bude …«  In šarm dvomilijonske-

ga mesta, ki je bil po pripovedova-
nju našega vodiča v svoji zgodovini 
več kot tridesetkrat zravnan zemljo, 
ne glede na osvajalce in politične 
liderje slabe karme, ostaja. V sklo-
pu našega programa smo si ogleda-
li še trdnjavo Kalemegdan, kjer se 
nahaja Vojni muzej. V njem so med 
vsemi predmeti, ki jih hrani muzej, 
nekateri še posebej zanimivi: kopja 
turških vezirov iz Kosovske bitke, 
kolekcije starega orožja, zastav in 
uniform; med njimi uniforma kralja 
Aleksandra Karađorđevića, v kateri 
je bil ubit v Marseillesu 1934 leta 
in različni topovi od 18. stol do dru-
ge svetovne vojne, ki si jih lahko 
ogledamo na prostem. Muzej hrani 
del krila znamenitega  ameriškega 
radarskega nevidnega letala F 117, 
sestreljenega v Natovem bomban-
diranju, 24. marca 1999, pri vasi 
Budjanovci, 45 km SZ od Beogra-
da. Ogledali smo si, še vedno obiska 
vredno, Hišo cvetja, in impozantno 
cerkev sv. Save v gradnji. V Novem 
Beogradu se nahaja tudi manj zna-
na, a impresivna katoliška cerkev 
Sv. Antona Padovanskega, ki jo je 
med leti 1929 in 1932 zgradil ar-
hitekt Jože Plečnik. Zadnji dan bi-
vanja smo obiskali še Etnografski 
muzej v neposredni bližini našega 
hotela Royal. 

Lahko čisto na kratko poveste 
nekaj o pričakovanjih in načrtih 
Muzejskega društva Domžale v 
letu 2008?
V letošnjem letu MdD začenja z 
novim Filmskim festivalom Toge-
therness v spomin na prvega šola-
nega snemalca nekdanje skupne dr-
žave Nenada Jovičića, ki je Občini 
Domžale podaril vso svojo bogato 
filmsko in fotografsko zapuščino 
in je v Domžalah preživel zadnja 
desetletja svojega življenja. Zami-
sel vsakoletnega festivala je trajni 
hommage velikemu cineastu in bo 
prvi mednarodni projekt MdD, ki ga 
bomo izvedli v sodelovanju z Jugo-
slovansko in Slovensko Kinoteko, 
FKVK Mavrica in drugimi organi-
zatorji. Drugi pomembni dolgoročni 
projekt je novi Domžalski zbornik, 
ki ga v MdD idejno snujemo že kar 
nekaj časa. Edini zbornik je Občina 
Domžale izdala daljnega leta 1979!
 
Na koncu bi še enkrat poudarila, da 
je zelo pomembno kakšna bo poli-
tična odločitev glede profesiona-
lizacije našega delovanja. Z njo bi 
bili dani novi temelji na področju 
varovanja in prezentacije kulturne 
dediščine. In nenazadnje: nova pro-
fesionalna inštitucija bo lahko bi-
stveno pripomogla pri dokončnem  
strganju etikete spalnega naselja na-
šemu mestu, kar že zelo intenzivno 
med drugim počno tudi nogometaši 
in košarkarji.

Končajva pa s povabilom vsem, ki 
bi si želeli vključiti v Muzejsko dru-
štvo Domžale. 

Vabimo vas, da se nam pridružite. 
Nas sedež je v Kulturnem domu 
Franca Bernika Domžale (www.
kd-domzale.si, Muzejsko društvo  
Domžale) vsa vprašanja ali pri-
javo za članstvo pa lahko posre-
dujete na muzejsko.drustvo.dom-
zale@gmail.com ali gsm: 040 418 
422 . 
Hvala.

Vera Vojska 

www.toyota.si

Veliko opreme za malo ceno - æe od 10.100 EUR!* 
*Informativna cena za Yaris Terra + (51kW / 69KM) s tremi vrati.

Tako malo je potrebno, da 
bi imeli tako veliko! 

Jarška cesta 11, 1230 Domžale; Tel: 01/729-9000 Cesta Staneta Žagarja 65b, 4000 Kranj, Tel: 04/280-9000
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Slovesnost ob dnevu samostojnosti 
in enotnosti je bila zaradi kvalite-
tnega in pestrega programa Godbe 
Domžale, ki jo vodi Damjan Toma-
žin, ter sopranistke Pije Brodnik in 
povezovalca Jureta Seška predvsem 
kulturni dogodek.
Kot je bilo že omenjeno, je bila 
slavnostna govornica Andreja Jarc 
Pogačnik, podžupanja Občine 
Domžale, ki je poudarila, da smo 
Slovenci narod, ki se je v zgodovi-
ni oblikoval kot samostojen narod 
predvsem skozi svojo kulturo, saj je 
med prvimi dobil lasten prevod Sve-
tega pisma, izoblikoval lasten naro-
dni in politični program »Zedinjena 
Slovenija«, ki je zahteval združitev 
vseh dežel, naseljenih s Slovenci, v 
eno deželo, Slovenijo, nenazadnje 
je prav v tistem času naš največji 
pesnik v maternem jeziku zapisal 
preroške besede, ki smo jih njegovi 
potomci po stoletju in več izbrali za 
enega nacionalnih simbolov. Pred-
stavila je prizadevanja za nujno po-
trebno ozemeljsko zaokrožitev Slo-
venije ter posebej izpostavila vlogo 
Maistrovih borcev za severno mejo, 
TIGR-ovcev v borbi proti fašizmu 
in borcev narodnoosvobodilnega 
boja v 2. svetovni vojni, ki  so osvo-
bodili našo domovino izpod jarma 
okupatorjev. Spomnila se je tudi  
borcev in žrtev v vojni za Slovenijo, 
katerih smo se skupaj s pripadniki 
Območnega združenja veteranov 
vojne za Slovenijo s hvaležnostjo 
spomnili na skromni slovesnosti ob 
pomniku v parku ob občinski stavbi 
pred osrednjo proslavo. 
Govorila je tudi o našem članstvu 
v Evropski uniji, posebej o našem 
predsedovanju, ki bo nova prilo-
žnost za poudarjanje in razvijanje 
naše identitete ter priložnost za 
uveljavljanje našega jezika in kul-

S prijazno domačo kolednico in 
Uverturo k operi »Kalif iz Bag-
dada« F. A. Boldieuja sta 37. 
novoletni koncert Simfoničnega 
orkestra Domžale-Kamnik v Hali 
komunalnega centra v Domžalah 
začela Jure Sešek, kot povezova-
lec, ter simfoniki, kot glavni igral-
ci, katerih dirigent Simon Dvor-
šak je bil pravzaprav režiser res 
prijetnega večera.
Ta se je nadaljeval z voščilom Vinka 
Juharta, podžupana Občine Domža-
le, ki je zaželel srečo, mir in zdravje 
ter zadovoljstvo tako navdušenim 
obiskovalcem v dvorani kot članom 

V Grobljah so pred leti obnovili Kulturni dom, 
kjer pripravljajo različne prireditve, med dru-
gim tradicionalne razstave slovenskih jaslic. 
Letos so pregled ustvarjanja in upodabljanja 
Kristusovega rojstva pripravili na prvo adven-
tno nedeljo. 
Na povabilo domačega kulturnega društva se je 
k sodelovanju odzvalo več kot petdeset izdelo-
valcev jaslic; nekateri se z izdelovanjem figuric 
ukvarjajo zgolj ljubiteljsko in svojih jaslic ne 
prodajajo, drugi se s tem ukvarjajo poklicno. Med 
razstavljavci smo srečali ljubiteljske rezbarje in 
akademske kiparje, a vse druži ljubezen do upo-
dabljanja Marije in Jožefa z detetom ter sprem-
stvom.
»Letos smo razstavo slovenskih jaslic pripravi-
li že tretjič,« pove Tone Košenina, predsednik 
Kulturnega društva Groblje. »Lani smo razstavo 
pripravili po božiču, letos pa smo se odločili in 
jo spet pripravili na začetku adventnega časa. 
Zanimanje za razstavo v Grobljah je precejšnje, 
tako da smo prostor domačega kulturnega doma 
napolnili do zadnjega kotička, nekaj jaslic v 
obliki slikarskih in podobnih upodobitev pa smo 
razstavili na stenah. Veseli smo, ker se pojavljajo 
novi razstavljavci, ki jih na prvih dveh razstavah 
v Grobljah še nismo srečali.«
Med pobudniki grobeljske razstave slovenskih 
jaslic je tudi Marijan Vodnik, upokojeni arhitekt 
iz Domžal, ki ves svoj prosti čas nameni veliki 
ljubezni – rezbarjenju. Vodnik je mojster svojega 
dela, znan pa je tudi po tem, da z veseljem razda-
ja svoje rezbarsko znanje številnim udeležencem 
tečajev, ki jih pripravlja v Trzinu in še kje. »Pre-

37. novoletni koncert Simfoničnega 
orkestra Domžale-Kamnik z gosti

Glasba ima 
neverjetno moč

in članicam orkestra, ki so nas že 
37-ič popeljali v novo leto. Pri tem 
sta jim pomagala solista Matjaž Sto-
pinšek, tenor, in Jože Vidic, bariton, 
ki sta bila navdušenega aplavza 
deležna tako kot solista kot tudi v 
duetu. 
»Sledite svojim željam in ciljem,« 
smo slišali pred napovedjo Verdije-
vega preludija k operi »Traviata« in 
bili opozorjeni na prizadevanja slav-
nega skladatelja, ki mu sprva niso 
priznavali niti posluha. Življenjske 
zgodbe in pripetljaji slavnih skla-
dateljev so bile rdeča nit koncerta, 
katerega prvi del se je zaključil z 

Rakodcky koračnico iz opere »Fa-
ustovo prekletstvo«. Po prav klasič-
nem začetku drugega dela, ko smo 
prisluhnili Gounodovi baletni glasbi 
iz opere Faust, smo prisluhnili Va-
lentinu iz opere Faust istega avtorja, 
nato pa je bil na vrsti eden izmed 
biserčkov na vsakokratnih koncer-
tnih ogrlicah: Barkarola iz opere 
»Hoffmanove pripovedke«. Seveda 
nas je, v obliki arije Joseja iz opere 
»Carmen« ter duetu obeh gostujočih 
opernih solistov iz opere »Lovci bi-
serov«, obiskal tudi slavni G. Bizet. 
Koncert pa so glasbeniki zaključili 
z znamenitim plesom Can-can iz 
Offenbachove operete »Orfej iz 
podzemlja«, kjer smo ob odličnem 
igranju pogrešali – plesalke. 
Skupaj smo prisluhnili še pred-
sednici Zveze kulturnih društev 
Občine Domžale, Tadeji Capuder, 
ki je čestitala glasbenikom za res 
čudovit glasbeni novoletni večer, 
vsem pa zaželela veliko glasbe-
nih užitkov tudi v letu 2008. Po 
krajšem dodatku, v katerem ni 
manjkal že tradicionalni Rade-

tzky marš, ter prisrčnem voščilu 
glasbenikov ljubiteljem njihovega 
igranja, smo se razšli, nekateri v 
ritmu valčka, drugi polke, večina 
ob poplesavanju kan kana, vsi pa 
v pričakovanju novega leta.
Z zadnjim od treh novoletnih kon-
certov je padla zavesa za še eno 
uspešno glasbeno sezono Simfo-
ničnega orkestra Domžale-Ka-
mnik, katerega igranju smo lahko 
prisluhnili tudi v zelo uglednih 
terminih na osrednji televiziji. Ve-
liko uspehov so nanizali v minu-
lem letu, najbrž pa jim je posebej 
ostala v spominu dvakrat napol-
njena Velika dvorana Cankarjeve-
ga doma, predvsem pa kvalitetno 
igranje pod vodstvom dirigenta 
Simona Dvoršaka. Ljubitelji vaše 
glasbe vam iskreno čestitamo za 
uspešno glasbeno leto 2007 ter 
vsem skupaj želimo veliko pri-
jetnih glasbenih trenutkov v letu 
2008. 

Vera Vojska 

Osrednja občinska slovesnost 

Čas, ko smo oblikovali 
lastno državo

ture, spoštovanje naše zgodovine, 
znanstvenih, kulturnih in športnih 
dosežkov. Njena želja je bila, »da 
prav cilji za napredek domovine 
strnejo vse, ki v srcu dobro mislimo, 
da bodo naša dejanja usmerjena k 
stalnemu izboljševanju kakovosti 
medčloveških odnosov, k ohranja-
nju in negovanju tistih vrednot, ki 
so zagotavljale naš narodni razvoj 
doslej in ga bodo tudi v prihodnje: 
k družbeni solidarnosti, ustvarja-
nju enakopravnosti in uresničljivih 
možnosti za vse, ne glede na raso, 
spol, vero ali osebne okoliščine,« 
pozabila pa ni niti na potrebo po 
varovanju človekovih pravic ter 
spomnila, da se razvoj in napredek 
naše domovine gradi tudi v naši ožji 
»domovini«, občini, ter predstavila 
najpomembnejše investicije. 
Ob koncu je enotnost Slovenk in 
Slovencev ter njihovo odločenost 
za samostojno, neodvisno domovi-
no primerjala z dobro uigranim or-
kestrom, ki je pod vodstvom odlič-
nega dirigenta  kvalitetno opravil 
nalogo. Podobno, kot Godba Dom-
žale. Vsem je v letu 2008 zaželela:

»Da bi sonce se smejalo,
vetrc vam hladil bi čelo,
da srce bi vam igralo
ob pogledu na deželo,
njene gore in doline.
Naj v veselju leto mine!«

Sledil je praznični koncert, ki je 
navdušil vse zbrane, ki so ob kon-
cu zahtevali dodatke. Ker le-teh 
navadno na slovesnostih ni, lahko 
zapišemo, da je bila letošnja osre-
dnja občinska slovesnost ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti združe-
na s prazničnim koncertom Godbe 
Domžale še en zadetek v polno več. 

Vera Vojska 

Slovenske jaslice za adventni čas
senečen sem nad tem, za kakšne materiale se od-
ločajo tisti, ki se ukvarjajo z izdelovanjem figuric 
za jaslice,« je povedal Marijan Vodnik. »Jaslice 
niso zgolj pobarvane figurice iz gline, ampak se 
ustvarjalci spopadajo z lesom in drugimi naravni-
mi materiali, kovino in celo steklom. Ljudje, ki se 
ukvarjajo s tem, kažejo veliko ljubezni do svojega 
dela, in z gotovostjo lahko rečem, da je razstava v 
Grobljah iz leta v leto boljša. Predvsem se mi zdi 
pomembno, da smo pokazali, kaj čutimo. Razsta-
va je izraz vsakega posameznika v polnosti, saj 
so vsake jaslice svojevrstna umetnina in unikat. 
Hkrati predstavljajo človeka, ki jih je naredil. To 
je tudi temelj tega, zakaj vsi jasličarji v Sloveniji 
to počnemo. Včasih ima kdo pripombe na račun 
uporabljenih materialov, ki so zares zelo različni. 
Za jaslice ni pomembno, iz katerega materiala so 
narejene; pomembno je, kako se človek izrazi.«
Miha Kač je kipar, doma iz Bistričice pri Staho-
vici v kamniški občini. Trenutno se ukvarja z ma-
mutom v naravni velikosti, ki naj bi ga postavili 
prihodnje leto ob 70-letnici najdbe mamutovega 
okostja ob Nevljici. Toliko časa je še našel, da je 
iz umetnega kamna izdelal podobo Marije z Jo-
žefom in detetom, vsemu pa dodal slovenski pri-
dih. A to še ni vse. »Odločil sem se za drugačno 
upodobitev Marije z otrokom,« pripoveduje kipar 
Kač. »Marija na moji upodobitvi Kristusovega 
rojstva namreč doji otroka, ki ga drži v naročju, 
naslonjenega na njene prsi.« In kako Kač odgo-
varja na to, kako je njegov kipec komentiral škof 
Anton Jamnik, gost odprtja razstave slovenskih 
jaslic? »Rekel je, da je to nekaj povsem naravne-
ga, ni pa še videl takih jaslic.«
Na odprtju razstave jaslic v Kulturnem domu 
Groblje je spregovoril škof Anton Jamnik, ki je 
jaslice tudi blagoslovil. »Vesel sem, da je razsta-
va slovenskih jaslic postala že tradicionalna, saj 
je izredno znana in kvalitetna,« je povedal škof 

Jamnik. »Jaslice imajo zelo bogato tradicijo. Če 
beremo zgodovino, lahko ugotovimo, da so že 
v katakombah opazili prizore jaslic, prav tako v 
cerkvi Marije Velike v Rimu. Potem so se v zgo-
dovini na različne načine ohranjale, morda pa so 
nam bolj znane žive jaslice, za katere je poskrbel 
Frančišek Asiški. V slovenskem prostoru so jasli-
ce prav gotovo izrednega pomena, saj jih omenja-
jo nekateri dokumenti, ki jih hranijo v Gornjem 
Gradu. V 17. stoletju so jih v cerkvi sv. Jakoba 
postavili bratje jezuiti, po tem pa so jaslice počasi 
prišle tudi v slovenske domove, tudi na podeže-
lje. Danes si adventnega časa ne znamo več pred-
stavljati brez jaslic. Vsem, ki ste pripravili tako 
čudovita dela, zares iskreno čestitam.« 
Škof Anton Jamnik je spregovoril še o adven-
tnem času. »Prepričan sem, da vse ljudi, ne glede 
na njihovo različnost, ta adventni čas na poseben 
način nagovarja. Vsak človek, ne samo kristjan, 
je bitje pričakovanja, bitje iskanja, bitje, ki išče 
neko toplino, da ni prepuščen sam sebi, ampak 
je z nekom drugim in za nekoga. Jaslice nam s 
sveto družino, s temi figurami, pastirji in vsem, 
kar je dodano jaslicam, čudovito govorijo o sku-
pnosti. Govorijo nam na poseben način o toplini. 
Čeprav je bil Jezus rojen izven mesta Betlehem, 
na betlehemskih poljanah, je v jaslicah vladala ta 
toplina.«
Še nekaj je po besedah škofa Antona Jamnika 
pomembno: »Jaslice so na različne načine nav-
dihovale umetnike in zelo preproste ustvarjalce. 
Imamo največje mojstrovine in najbolj preproste 
jaslice, v vsem skupaj pa se skriva nek temeljni 
navdih, to je navdih umetnosti in ustvarjalnosti, 
navdih duha, kar je temelj božične skrivnosti.« 
Posebnost letošnje razstave jaslic v Grobljah je 
slovenska mandala, ki jo je ustvarila Marina Len-
ček iz Domžal. Navdih zanjo je dobila na Zasa-
vski gori blizu geografskega središča Slovenije. 
»Nekoč se je v meni porodila ideja o mandali, 
ki sem jo imenovala Rojstvo Slovenije,« pove 
Lenčkova. »To je mandala s premerom dobrih 
treh metrov, z močnim žarečim soncem v sredi-
ni in žitom na njem, na žitu pa črka S v barvah 
naše zastave, ki ponazarja Slovenijo. Prišlo je 
kot darilo z neba in šele takrat sem razumela, da 
je v resnici ves ta čas v meni zorela, se rojevala 
mandala o Sloveniji. Že takoj se mi je razodevala 
v čisti obliki, da jo bom upodobila v lectovi teh-
niki, posebej močno pa sem prepoznavala samo 
središče; vsi mi, ki smo se srčno, neustrašno bo-
rili in verjeli v samostojno Slovenijo. Prgišče žita 
na soncu ponazarja to skupno željo in se zliva 
navzven, na vse nas.« 
Še o nečem razmišlja Marina Lenček: »Smo kot 
žitno polje, ki vsakodnevno sejemo, žanjemo, 
meljemo, mesimo, oblikujemo, pečemo, vsak 
svoj kruhek in skupni kruhek. In v mandalo, ki je 
tudi kruhek, lectov kruhek, je ujeto, prežeto vse, 
kar je zorelo v človeku – narodu in se rodilo v 
samostojno Slovenijo, v spomin na ta dan.«

Primož HiengV Grobljah je razstavljal tudi Milan Možina iz Šempasa.
Veliko natančnosti in domišljije je v jaslicah Jane 
Loboda s Homca.

Letošnje tradicionalne prireditve v 
spomin na tragične dogodke izpred 
66 let, ki je posvečena spominu na 
znamenito dražgoško bitko in kruto 
maščevanje okupatorja nad domači-
ni s požigom vasi in poboji, se je s 
kljub slabemu in turobnemu dežev-
no-meglenemu vremenu udeležila 
velika, več kot 4000-glava množica. 
Med njimi so bili tudi številni občani 
in občanke Domžal, ki so tja prišli v 
lastni režiji, borčevska organizacija 
pa je pripravila tudi organiziran obisk 
z avtobusnim prevozom. Z njimi so 
bili tudi župan občine Domžale, Toni 
Dragar, podžupanja Andreja Jarc-Po-
gačnik in poslanka v Državnem zboru 
Cveta Zalokar-Oražem. Na prizorišču 
pa so bili še posebnega spoštovanja 
deležni tisti udeleženci, ki so se, kljub 
težkim pogojem, udeležili celonočne-
ga pohoda iz Pasje Ravni, pa tudi dru-
gi pohodniki, ki so v Dražgoše prišli 
po drugih poteh: iz Ratitovca, Tržiča, 
Škofje Loke … Bilo jih je stotine in 
stotine, med njimi tudi mnogi Dom-
žalčani. 
Dražgoše so simbol upora in poguma 
slovenskega naroda in partizanov. 
Obisk Dražgoš pomeni izkaz spomi-

Prireditev »Po stezah 
partizanske Jelovice«
»Brigade s hribov so se vsule ka-
kor plaz, pogumni njih korak ni-
kjer več ne zastane ...«, kakor ni 
zastal korak vsem 4 tisočim obi-
skovalcem in pohodnikom, ki so 
se kljub napovedanemu slabemu 
vremenu podali v Dražgoše na 51. 
spominsko prireditev, posvečeno 
66. obletnici ene večjih bitk med 
drugo svetovno vojno v Sloveniji, 
Dražgoške bitke.

Slavnostni govornik je bil predse-
dnik Republike Slovenije, dr. Danilo 
Türk, ki je govoril o spravi in o pra-
vicah ter resnicah, ki niso od enega 
in drugega, kajti resnice so dejstva, 
ne pa interpretacija posameznikov.
Veliko je bilo javnih osebnosti ki so 
prišle zasebno: Milan Kučan, Janez 
Stanovnik, Borut Pahor, Karl Erja-
vec ... 

Med drugo svetovno vojno so bile 
Dražgoše s cerkvijo vred porušene. 
Po vojni je bila vas na novo pozidana 
in poleg domov so domačini zgradili 
tudi šolo z igriščem, cerkev in trgo-
vino. Sredi vasi stoji spomenik, ki 
spominja na dražgoško tragedijo. 
Krajevna organizacija Združenja 
borcev za vrednote narodnoosvobo-
dilnega boja Slavko Šlander Dom-
žale je tudi letos organizirala obisk 
osrednje slovesnosti pri spomeniku 
Dražgoški bitki. Avtobus je krenil 
iz Domžal ob 10.00 uri, Juhantov 
Janez pa je spet zamudil, toda nas 
je, kakor se za borca spodobi, ujel 
v Dražgošah. Pridružili so se nam 
tudi domžalski župan, bivša županja 
in podžupanja. Obisk smo sklenili s 
poznim kosilom.

Doris Natalija Križman

V Dražgošah tudi številni Domžalčani in Domžalčanke

Ob spomeniku Dražgoški bitki se je zbralo več kot 4000 udeležencev

na in spoštovanja do tradicije, do teh 
dejanj in ljudi. Vsakoletna slovesnost 
je priložnost, da se ohrani spomin na 
junaški boj slovenskega naroda za 
svobodo in nasploh pomen protina-
cističnega in protifašističnega boja za 
demokratično in svobodno Slovenijo 

in  Evropo, kjer ne sme biti nikoli in 
nikdar pozabljen delež slovenskih 
domoljubov in partizanov. Pri tem je 
treba še posebej poudariti, da se je 
dražgoška drama odvila že leta 1942, 
ko je bila nacistična Nemčija na višku 
svojih moči. Slavnostni govornik je 

bil letos novoizvoljeni predsednik dr. 
Danilo Türk, ki je v govoru še pose-
bej poudaril pomen sprave, sožitja in 
strpnosti, žal pa je pot do njih tudi po 
vseh teh letih od takrat še vedno dolga 
in vijugasta. 

C.
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Društvo za biološko-dinamično 
gospodarjenje Domžalsko-

kamniškega območja
POVABILO
Vse bralce mesečnika Slamnik vabimo, da se nam pridružijo v društvu 
Ajda Domžale, ki je v prvi vrsti usmerjeno v širitev biološko-dinamične 
metode za pridelavo zdrave hrane, ki je brez kemikalij in je polno 
življenjske energije.

ZAKAJ?
Z delom v društvu se boste naučili, kako lahko sami ali v okviru društva - 
Ajda izdelate biološko-dinamične preparate in jih potem po potrebi 
uporabite na svojih poljih ali vrtovih.
Na predavanjih, delavnicah in izletih se boste naučili veliko o zdravi - 
hrani, ki je vir zdravega življenja.
Spoznali boste pridelovalce, ki po biološko-dinamični metodi pridelujejo - 
hrano in jo boste lahko neposredno od njih tudi kupovali.
Naučili se boste uporabljati setveni koledar in se ravnati po njem, ko - 
boste obdelovali svoj vrt ali njivo.
Naučili se boste izdelovati kompost na biološkodinamičen način.- 
Lahko boste izmenjevali svoje izkušnje, ki jih boste dobili pri delu na - 
svojih vrtovih ali njivah, ki jih boste obdelovali po biološko-dinamični 
metodi.

KJE SE LAHKO VČLANITE?
Na sedežu društva Ajda Domžale, Podrečje 10, tel.: 01 721 48 00.- 

KOLEDAR DRUŠTVENIH AKTIVNOSTI – februar in marec 2008:
KDAJ: Četrtek, 14. 2. 2008, ob 18. uri- 
KJE: Domžalski dom – velika dvorana (stara knjižnica)- 
KAJ: Redni letni občni zbor- 

KDAJ: Četrtek, 13. 3. 2008, ob 19. uri- 
KJE: Domžalski dom – velika dvorana (stara knjižnica)- 
KAJ: Delavnica - Ročno izdelana naravna mila po hladnem postopku 
(vse o milu in praktičen prikaz izdelave mila) 
KDO: g. Florian Regovec - 

Prostovoljno gasilsko društvo 
Žeje-Sveta Trojica nas je v pred-
prazničnih dneh že 11. povabi-
lo na božično-novoletni koncert 
VEČER ZA VAS, ki ga namenijo 
vsem, ki so z njimi sodelovali v 
letu, ki se končuje.

Tokrat so v prijetno urejeno dvo-
rano povabili Mešani pevski zbor 
Groblje, ki ga že sedem let vodi 
prof. Peter Pogačar. Polno dvorano 
gledalcev so razveselili s pesmimi: 
Dete je rojeno, Nocoj je ena lepa 
noč in Od sončnega vzhoda ter svoj 
nastop zaključili še s tremi pesmi-
mi, med njimi tudi špansko ter črn-
sko duhovno. Povezovalca Barbara 
Pirnat in Rok Ravnikar sta nas od 
pesmi do pesmi vodila z vsebino 
Božične zgodbe ter s predstavitvi-
jo izvajalcev, med katerimi sta bila 
letos najmlajša kitaristka Ana ter 
harmonikar Blaž Dragar. Prijetno 
presenečenje, zlasti za mlajši del pu-
blike, sta bila kitarista Jernej Janežič 

Mesec december ni le čas praznovanja in ve-
seljačenja, temveč tudi čas, ko se ob vseh izre-
čenih željah vprašamo, kaj pa nam je prineslo 
preteklo leto, smo izpolnili dane obljube in 
kaj nam bo dobrega prineslo prihodnje leto. 
In to je bila pravzaprav iztočnica za povabilo 
župana, g. Tonija Dragarja v našo krajevno 
skupnost. Pobuda oziroma želja je bila županu 
izražena predvsem iz razloga, da skupaj pre-
gledamo, kaj je bilo opravljenega na področju 
komunalnega urejanja vasi Homec in Nožice v 
zadnjih letih, kaj je potrebno prednostno ure-
diti oziroma kako pristopiti k reševanju posa-
meznih problemov in zagotoviti določena sred-
stva v občinskem proračunu. Pravzaprav smo 
se s tem načinom dogovarjanja želeli izogniti  
tradicionalnemu, morda celo neproduktivne-
mu, vsakoletnemu pisanju problemov in želja 
krajevne skupnosti pri pripravi občinskega 
proračuna, vezanega na komunalno urejanje 
vasi. 
Pri obravnavi delovanja krajevne skupnosti  je 
bila županu prenesena zahvala krajanov Homca 
za opravljeno izgradnjo plinovodnega in telefon-
skega omrežja oziroma za vzpostavitev cest v 

Trinajstega oktobra  smo VETERANI 
vojne za Slovenijo iz OZVVS DOM-
ŽALE pod pokroviteljstvom OBČI-
NE DOMŽALE izvedli že šestnajsti 
pohod PO POTEH VOJNE ZA SLO-
VENIJO 2007.

Vsakoletno tradicionalno pra-
znično srečanje članov in članic 
Društva izgnancev Slovenije ve-
dno znova dokazuje, kako prije-
tno se je srečati, obuditi spomine 
na dneve in leta izgnanstva, pred-
vsem pa si želeti veliko zdravja v 
prihodnjem letu.

Prav temu je bilo namenjeno tudi 
srečanje konec decembra v Gosti-
šču Kovač, kjer se je zbralo veliko 
število nekdanjih izgnancev iz ob-
čin Domžale, Lukovica, Mengeš, 
Moravče in Trzin, ki so najprej pri-
sluhnili gostu kantavtorju Milanu 
Kokalju iz Moravč, ki jih je posebej 
razveselil z znano Domiceljevo pe-
smico Danes bo srečen dan. Sledil 
je govor predsednika Krajevne 
organizacije Društva izgnancev 
Domžale, Jožeta Kvedra, z minuto 
molka so se spomnili vseh, ki so 
umrli v letu 2007, sprejeli program 
dela za leto 2008 ter se seznanili s 
finančnim poslovanjem društva. 
Med uradnimi točkami dnevnega 
reda občnega zbora so prisluhnili 

Prijeten zaključek leta 2007 je bil 
za društvo Sožitje le eden izmed 
korakov, s katerimi skušajo po-
lepšati življenje svojih članov ter 
njihovih družin. Pester program 
aktivnosti bodo nadaljevali tudi v 
letu 2008, iz leta 2007 pa so si poleg 
številnih drugih dogodkov najbolj 
zapomnili naslednje.
Vikend letovanje varovancev iz Naše 
hiše v Grobljah je omogočil Rotary 
klub Domžale, ki tudi sicer vsako 
leto pomaga društvu. V Ankaranu so 
uživali vsi in  čudovito sončno vreme 
je omogočilo, da so si tridnevno biva-
nje popestrili s sprehodi, kopanjem v 
bazenu in nenazadnje še z druženjem 
ob kavici in soku. Ob pomoči res 
marljivih spremljevalk so letovanje 
zaključili brez večjih spodrsljajev  in 
prepričani, da so bili tudi varovanci 
nadvse zadovoljni. Tradicijo ima tudi 
organizacija družinskih izletov, ki so 
jo v letu 2007 nadaljevali z organiza-
cijo in udeležbo na splavarjenju po 
Krki in obisku Novega mesta. Pod 
skrbnih vodstvom lokalne vodičke 
so si ogledali znamenitosti Novega 
mesta ter nadaljevali s splavarjenjem 

Tudi severni del občine računa na občinski proračun

Krajevna skupnost Homec - Nožice 
gostila župana Tonija Dragarja

prvotno stanje. Seveda je težko govoriti o načinu 
vzpostavitve cest v prvotno stanje po opravljenem 
razkopavanju le-teh. Lahko pa rečemo, da se je 
stanje cest po izgradnji plinovodnega in telefon-
skega omrežja z ureditvijo odvodnjavanja Bol-
kove ulice, ureditvijo pločnika ob Bolkovi ulici 
ter z izvedbo asfaltnih preplastitev določenih ulic 
bistveno izboljšalo. Zasluga za to gre predvsem 
posebni koordinacijski skupini, ki je bila usta-
novljena za izgradnjo teh del v Občini Domžale. 
V to skupino pa so bili vključeni tudi gradbeni 
odbori posameznih krajevnih skupnosti, ki so s 
svojo aktivnostjo in nepopustljivostjo bistveno 
pripomogli h kvaliteti in obsegu opravljenih del.
Župan je bil na razgovoru seznanjen s potekom 
del pri izgradnji plinovodnega, telefonskega in 
elektro omrežja v vasi Nožice, ki so, razen ele-
ktrifikacije, že izvedena. Obljuba župana za 
prihodnje leto je bila dana za izgradnjo dela ka-
nalizacijskega omrežja v Nožicah ob Gostičevi 
cesti. Vgradnja vseh komunalnih vodov je pogoj 
za možno dokončno ureditev posameznih cest in 
ulic. To pa pomeni, da se bo v prihodnjih letih v 
krajevni skupnosti največ vlagalo prav v ureditev 
teh cest, ulic in pločnikov v Nožicah.

Razgovor je v nadaljevanju potekal tudi o nuj-
no potrebnih ukrepih pri izboljšanju poplavne 
varnosti vasi Nožice. Poleg neizvajanja rednega 
vzdrževanja struge Kamniške Bistrice oziroma 
neodstranitve nakopičenih naplavin, ki  zmanjšu-
jejo pretočnost, je bil nelegalno zgrajen tudi nasip 
na območju Volčjega Potoka, ki naj bi prepreče-
val izlitje vode na kmetijske površine. Krajevna 
skupnost je že z dopisom 19. avgusta 2005 ob-
vestila Ministrstvo za okolje in prostor oziroma 
ARSO za potrebno odstranitev nakopičenih na-
plavin v strugi Kamniške Bistrice. Poleg tega je 
27. oktobra 2007 obvestila resorno ministrstvo o 
izgradnji nasipa, možnih posledicah, škodi, ki bi 
nastala ob izlitju vode v naselje Nožice oziroma 
zahtevala, da ustrezno ukrepa. Župan je zagoto-
vil, da bo Občina Domžale preverila, na kakšen 
način je prišlo do gradnje nasipa in kdo je od-
govoren za nadzor nad temi deli. Na osnovi te 
ugotovitve pa bo krajevni skupnosti nudila vso 
pomoč pri zagotovitvi oziroma izboljšanju proti-
poplavne varnosti naselja Nožice.
Predstavniki krajevne skupnosti so seznanili žu-
pana, da krajevna skupnost kot upravljavec poko-
pališča z zglednim sodelovanjem s krajani, pod-
jetniki, domačim gospodom župnikom in seveda 
Občino Domžale dobro opravlja svoje poslan-
stvo, kar se kaže predvsem na urejenosti dovo-
zne ceste, dostopnih poti  k pokopališču in cerkvi 
oziroma samem pokopališču. Glede na to, da 
pokopališče koristijo tudi občani Občine Kamnik 
(več kot tretjina), je bila že večkrat posredovana 
prošnja županu Antonu Smolnikarju za pomoč 
pri ureditvi in obnovi pokopališča in poslovil-
nega objekta. Žal, razen sprejema na njegovem 
uradu in neprepričljivih obljub, nismo bili deležni 
nobene  vzpodbudne besede oziroma zahvale. Od 
župana Tonija Dragarja pa pričakujemo, da bo na 
osnovi medsebojnih obveznosti in dogovorov, ki 
jih prav gotovo ima Občina Domžale z Občino 
Kamnik znal vključiti tudi to obvezo do Krajevne 
skupnosti Homec - Nožice in pridobil določena 
sredstva, ki jih želimo porabiti za  ureditev in ob-
novo poslovilnega objekta. 
Na koncu razgovora smo županu zaželeli zdrav-
ja, uspešnega dela in dobrega sodelovanja s pred-
stavniki krajevne skupnosti. 

Predsednik Sveta KS
Janez Repnik

Tudi v letu 2008 
bomo skupaj

ljudskim pevcem ter pozdravom 
društva izgnancev, ki so tokrat pri-
šli med svoje prijatelje v Slovenijo 
s Slovenske Koroške, razveselili pa 
so se tudi pozdravov in najboljših 
želja Martina Rebolja, župana Ob-
čine Moravče, ter Francija Mušiča, 
podžupana Občine Trzin. S tradici-
onalno zdravico ob glasbeni skupini 
Toneta Habjaniča in prijateljev se je 
srečanje nadaljevalo v prijateljskem 
druženju.
Občni zbor in tradicionalno srečanje 
so izkoristili tudi za poplačilo obve-
znosti, kot sta članarina in naroč-
nina za Vestnik, marsikdo pa se je 
odločil tudi za prispevek za obnovo 
hlevov v Brestanici, od koder je bilo 
med drugo svetovno vojno izgnanih 
na tisoče Slovencev.
Društvo se zahvaljuje vsem obči-
nam za njihove finančne prispevke, 
ki omogočajo normalno delo, vse 
člane in članice pa vabi, da se jim 
tudi letos pridružijo v njihovih de-
javnostih. Vabimo vas, da skupaj z 
nami v letu 2008 obiščete Rezijo 
in Lendavo z okolico, se poklonite 
spominu umrlih v taboriščih ter obi-
ščete osrednjo slovesnost ob dnevu 
izgnancev.

D. I.

11. tradicionalni VEČER ZA VAS

Dobrodošli med nami 
tudi v letu 2008

in Gregor Sterle, ki sta med drugim 
predstavila tudi Pot v nebesa, nato 
pa oder prepustila Moškemu pev-
skemu zboru Radomlje, v katerem 
pojejo predvsem obrtniki, zato so 
tudi zaščitni znak Območne obrtne 
zbornice Domžale. Pod vodstvom 
novega pevovodje Marka Tirana so 
se predstavili s pesmimi: Sv. Kon-
stantin si je zvončke vliv, Ob goz-
du tam, Dekle je zajemo, pred vo-
ščilom Roberta Hrovata, poslanca 
Državnega zbora RS in predsednika 
Sveta Krajevne skupnosti Dob, pa 
so skupaj z obema zboroma tudi po-
slušalci zapeli pesem Sveta noč. 
S tem pa prijetnega večera še ni bilo 
konec, saj so organizatorji pripravi-
li tudi prijetno druženje, v katerem 
je bilo dovolj priložnosti za pogo-
vore o dogodkih pod vrhom Svete 
Trojice v letu 2007 ter iskrene želje 
za srečo, zdravje in veliko veselih 
trenutkov v tem delu naše občine v 
letu 2008.

V. 

Društvo Sožitje 
poroča
Veliko prelepih 
trenutkov

po Krki. Na ogromnem splavu jih je 
pričakala animacijska skupina, ki je 
prikazala nekdanje grajske dogodi-
vščine ter postregla  z dobro grajsko 
malico, sokom in seveda s cvičkom. 
Vmes pa je dogajanje popestril tudi 
godec na diatonično harmoniko, ka-
teremu smo se priključili s petjem. 
Vsako splavarjenje pa se konča s 
splavarskim krstom. Prepolni lepih 
trenutkov smo bili izredno hvaležni 
organizatorju izleta, agenciji Vrankar 
d.o.o., za to enkratno idejo.
Tudi na izobraževanje nismo pozabi-
li. »Dedovanje in zapuščinske zade-
ve v družinah z osebami z motnjo v 
duševnem razvoju« je bilo le ena od 
oblik pridobivanja vedno novih prak-
tičnih znanj. Predavateljica, pravnica 
Lidija Pratnemer, iz Slovenskih Ko-
njic je glede na svoje dolgoletne izku-
šnje prav na tem področju podala res 
kvalitetne nasvete in napotke, kako 
ravnati pri teh aktivnostih. Posebno 
je poudarila pomanjkanje pomoči s 
strani Zveze društev Sožitje, kjer naj 
bi se oblikovala posebna strokovna 
pomoč pri uveljavljanju pravic oseb 
z motnjo v duševnem razvoju.
Posebej prazničen je bil za Soži-
tje tudi december, v katerem smo 
pripravili vse tradicionalne oblike 
druženja ter si zaželeli, da bi bilo za 
vse nas leto 2008 srečno, zdravo in 
uspešno, kar vse želimo tudi bralcem 
Slamnika. 

Breda Zlobko

Pohod po poteh vojne za Slovenijo 2007
V parku pri občini Domžale, ob obe-
ležju  v spomin BRANITELJEM SLO-
VENSKE SAMOSTOJNOSTI, se nas 
je zbralo 75 tistih, katerim ni vseeno, da 
dogodki izpred šestnajstih let oddidejo 
v prerano pozabo. Pridružilo se nam je 

tudi nekaj veteranov iz Ribnice, Zgor-
njega Posočja in Vrhnike. Po dobri uri 
hoda preko »domžalske gore«, Šumberk 
imenovane, nas je že obsijalo sonce, pot 
pa privedla do Krumperka, kjer smo si 
spočili oči na srednjeveškem bivališču 
Adama Ravbarja in si ogledali eno izmed 
lokacij enot TO v času samoosvajanja. 
Obiskali smo tudi spomenik na OKLO, 
se na kratko poučili o tragediji, ki se je 
tam odvijala med zadnjo SVETOVNO 
VOJNO. Z mislijo »KDOR NE SPO-
ŠTUJE NAŠE (slovenske) ZGODOVI-
NE, NI VREDEN SVETLE SKUPNE 
PRIHODNOSTI,« smo se napotili na 
TABOR nad Ihanom, kjer smo se z mi-

slimi zopet vrnili pol stoletja v preteklost 
in si ogledali še dokaj dobro ohranjeno 
obzidje okrog cerkve, ki je svoj čas slu-
žilo obrambi naše dežele.
Spomnili smo se SHODA LJUDSKE 
FRONTE, 23.maja 1937, prvih dela-
vskih stavk v tistem obdobju, predvsem 
tiste najdaljše na Slovenskem v papirnici 
Količevo. Težko si je predstavljati, kako 
tekne sveži trojanski krof, še posebno, če 
ga malce zaliješ, na takšnem pohodu, če 
se ga ne udeležiš. Preko Velikega vrha 
smo se spustili v smeri ihanskih skakal-
nic in se v Prelogu ustavili pri našem 
prijaznem gostitelju,VETERANU DRA-
GU ANŽINU, ki nam je razložil, kam in 
kako je skril del orožja, ki ni končal v 
rokah tedanje Jugoslovanske Armade, ko 
so širom po Sloveniji praznili skladišča 
Teritorialne Obrambe in slabili ognjeno 
moč pripadnikom TO. Marsikdaj ga je 
bilo pred osamosvojitveno vojno, zara-
di TAJNEGA SKLADIŠČA OROŽJA, 
pošteno strah, vendar je bil ponosen na 
zaupano skrivnost, ki jo zdaj »že« sme 
razgaliti. Zaključili smo pri ustrežljivi 
gostilni MGAN in se predali pladnjem 
z odojki, ki so jih spekli na ražnju. Za-
hvaliti se moramo tudi podjetju FARME 
IHAN za »sindikalno« ceno odojkov in 
pekarni ROGLJIČ iz Ihana za piškote, ki 
smo jih »uporabili« že med potjo.

Janez Gregorič

V novembru smo člani PGD Stob - De-
pala vas obnovili turn na gasilskem 
domu. Zamenjali smo letve, kritino, 
obrobo in žlebove, les pa smo obrusili 
in premazali z  zaščitnimi premazi, ki 
so nam jih darovali v Heliosu, za kar se 
jim lepo zahvaljujemo.

Gasilci se ob iztekajočem letu zahvaljuje-
mo vsem občanom in donatorjem za dano 
pomoč. V prihajajočem letu pa želimo 
vsem vesele božične praznike in uspešno, 
zdravo ter zadovoljno novo leto.

PGD Stob - Depala vas

Obnovljeni turn 
na PGD Stob - Depala vas

Tabor, z enega izmed postankov na poti. 
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»Če pogledam nazaj in naredim 
črto na koncu leta, bi lahko ime-
noval leto 2007 – leto sestankov in 
upanja, da bo v naslednjem letu 
dogovorjeno izvedeno. Na začet-
ku mandata novega sveta smo bili 
in smo še polni elana in idej. Drug 
od drugega se učimo, kako delati 
v korist kraja, ne pa posameznika 
oziroma društva, čez politiko pa 
smo že na začetku naredili križ,« 
odgovarja na vprašanje o letu 
2007 v KS Krtina,  predsednik 
Sveta KS Janez Avsec, in nada-
ljuje:
»V tem letu sem spoznal, da je 
težko »služiti« ljudem, ob tem pa 
bi rad poudaril, da vsi člani sveta 
KS delamo na prostovoljni bazi, 
denar, namenjen sejninam, pa pri-
spevamo za dotacije društvom. V 
letošnjem letu sem oziroma smo 
bili kar nekajkrat na preizkušnji, ali 
naj vržemo puško v koruzo in pusti-
mo dogodkom svojo pot, ali naj se 
postavimo za kraj in naredimo čim 
več. Zaradi dobre ekipe oziroma 
bolj sodobno, dobrega tima, smo 
ubrali slednjo pot in stvari zaklju-
čili, kot se spodobi.«

Na kratko o projektih
Največji projekt je bila plinifikaci-
ja Spodnje in Zgornje Krtine, kjer 
nismo stali križem rok, ampak smo 
poskušali doseči več od ponujene-
ga, kar nam je kar dobro uspelo. 
Tako se bodo prebivalci Krtine 
lahko kmalu pohvalili s komunal-
no infrastrukturo. Veliko časa smo 
namenili nadaljevanju projektov iz 
prejšnjih mandatov, posebej kana-
lizaciji v Dolenji vasi in razširitvi 
pokopališča pri cerkvi Sv. Roka 
na Krtini. Čeprav se še vedno nič 
ne vidi, se stvar premika. Doslej je 
bilo naše delo predvsem birokrat-
sko obarvano, ampak kot vsi vemo, 
brez papirjev ni nič. Na igrišču ob 
OŠ Krtina smo postavili pitnik, 
kjer se je mogoče odžejati, posebej 
vesel sem obnovljenega vodnjaka 
sredi vasi Kokošnje, v okviru mo-
žnosti smo zagotavljali vzdrževanje 
komunalne infrastrukture in poma-
gali zelo uspešnim društvom.
Obravnavali smo tudi cestno-pro-
metno varnost skozi našo krajevno 
skupnost. Po treh desetletjih smo 
končno dobili znake za omejitev 
hitrosti na regionalni cesti med 
Spodnjo in Zgornjo Krtino. Čeprav 
znaki, pa tudi prehod za pešce, niso 
postavljeni ravno najbolje, žal ni-
mamo ravno veliko vpliva za nji-
hovo prestavitev, saj je regionalna 
cesta pod državnim upravljanjem. 
Glede pobud o »ležečih policajih« 
sem prepričan, da lahko v naših 
zaselkih sami medsebojno uredimo 
veliko stvari, saj lepa beseda vedno 
pravo mesto najde, državni in ob-
činski mlini pa meljejo bolj počasi.

In kaj leto 2008 prinaša KS Kr-
tina?
S podjetjem Elektro Ljubljana načr-
tujemo izgradnjo transformatorskih 
postaj v Škocjanu, Račnem Vrhu in 
Zalogu. Ob gradnji postaj se bo ka-
nalizirala obstoječa infrastruktura, 
kjer je še po zraku. Pri teh posegih 
bomo potrebovali tudi pomoč kraja-

Center za socialno delo Dom-
žale želi pohvaliti štiri prakti-
kantke Fakultete za socialno 
delo, in sicer: Tino Dokl, Suza-
no Draganič, Simono Krempl 
in Uršo Landis, ki so v mesecu 
decembru zavzeto in požrtvoval-
no iskale donatorska sredstva in 
izdelke za prednovoletno obda-
ritev otrok iz socialno ogroženih 
družin, s čimer smo zagotovo 
marsikateremu otroku polepšali 
praznične dni. 

Center za socialno delo Domža-
le se v svojem imenu in v imenu 
otrok in njihovih staršev želi za-
hvaliti vodstvu in vsem zaposle-
nim v Vrtcu Urša, ki so tudi letos 
z akcijo zbiranja igrač za otroke 
iz socialno ogroženih družin po-
membno prispevali k razveselje-
vanju otroških src. Vsem iskrena 
hvala!

Za nami je skoraj leto dni mandata no-
vih svetov krajevnih skupnosti v Dom-
žalah, zato je prav, da občanom nekaj 
povemo o zastavljenih programih in 
obsegu bodočih želja in prizadeva-
njih KS in občine v posamezni KS in 
mestu. Po izvolitvi so vse tri KS obli-
kovale Koordinacijo predsednikov, ki 
redno usklajujejo skupne akcije KS in 
sodelovanje med tremi KS in Občino 
Domžale ter njenimi službami pri re-
alizaciji skupnih programov. Glede na 
sorazmerno skromna sredstva, name-
njena za delovanje in investicije KS, 
je to tudi edina možna in uspešna pot 
za izvedbo večletnih programov in re-
alizacijo tako lokalnih kot občinskih 
želja in investicij. Tako bomo po kra-
jevnih skupnostih na kratko prikazali 
zastavljene programe ter njihovo rea-
lizacijo v preteklem letu .

KS Slavka Šlandra
Svet  KS Slavka Šlandra, ki je v se-
stavi: dr. Franc Habe, predsednik, 
mag. Jožica Polanc, podpredsednik 
in mag. Marko Vresk, Ana Medved, 
Darka Bitenc, Pavel Pevec in Majda 
Zevnik imel v preteklem obdobju 10 
sej, na katerih smo izdelali in sprejeli 
optimističen program dela za bodoče 
mandatno obdobje. Poleg tega smo so-
delovali pri reševanju odprtih vprašanj 
in razpravah o lokalnih in občinskih 
problemih na področju komunalne, 
gradbene, socialne in kulturne ter re-
kreativne problematike ter skušali te 
usmeriti v dobrobit krajanov. Na jav-
nih razpravah smo po svojih močeh 
skušali vplivati na določene postavke 
proračuna, na gradbene plane, uredi-
tve komunalne infrastrukture, centra 
in športnega parka v Domžalah, iz-
boljšanje otroškega varstva in športno 
rekreativnih površin ter ohranitev ne-
katerih kulturnih vrednot.
Z manjšimi dotacijami smo po svojih 
močeh skušali pomagati tudi dolo-
čenim organizacijam, združenjem in 
društvom pri njihovi kulturni, športni, 
zaščitni in socialni dejavnosti.
Žal mora po vseh informacijah od ob-
činskih služb dokončna ureditev ko-
munalne infrastrukture naselja Zaboršt 
počakati, da se zaključijo tovrstna dela 
na odseku Domžale Sever–Rodica.
Predhodno bi želeli, da bi se uredila 
nujno potrebna pešpot za šolarje iz 
Zaboršta po levem bregu Bistrice, a 
je treba rešiti še lastniška vprašanja 
in narediti projekt. Trenutno se na pri-
stojni službi na občini še vedno rešuje 
problematika zapore Krumperške ce-
ste in ureditev prometa glede na novo-
zgrajen blok pod Šumberkom in uredi-
tev varnosti prometa na Rojski cesti in 
še nekaterih drugih ulicah.

Pregled pomembnejših zaželjenih in-
vesticijskih del na področju KS Slavka 
Šlandra: 
-  ureditev komunalne infrastrukture, 

vodovoda, kanalizacija in JR za po-
dročje Zaboršta; 

-  obnova in ureditev otroških igrišč 
na področju KS;

-  ureditev pločnikov in prometa na 
Rojski, Bistriški, Krumperški cesti, 
Ulici Matije Tomca, ...; 

-  ureditev pešpoti ob Bistrici iz Za-
boršta in ob Rači okoli Šumberka; 

-  ureditev prometa v centru Domžal, 
na avtobusni in železniški postaji in 
pri Planetu Tuš;  

-  povečanje kapacitet vrtca (zlasti za 
najmlajše); 

-  reševanje bodoče dejavnosti na po-
dročju kompleksa tovarne Univer-
zale. 

KS Venclja  
Perka Domžale
Svet KS Venclja Perka Domžale, ki 
je v sestavi: Janez Ulčar, predsednik, 
Alma Novljan, podpredsednica, An-
dreja Pogačnik Jarc, Ivan Tavčar, 
Ludvik Flerin, Anton Dimc in Mitja 
Arnuš je imel v preteklem letu 8 sej 
sveta, na katerih smo sprejeli program 
dela za naslednje mandatno obdobje. 
Svet KS je sodeloval pri raznih odprtih 
vprašanjih in razpravah o občinskih in 
lokalnih problemih na področju ko-
munalne, gradbene infrastrukture in 
kulturne problematike. Sodeluje tudi 
med skupnimi akcijami med vsemi 
tremi KS in Občino Domžale. Pregled 

Center za socialno delo Domža-
le se želi zahvaliti vsem organi-
zacijam, ki so v mesecu decem-
bru  brezplačno prispevali svoje 
izdelke za prednovoletno obda-
ritev otrok iz socialno ogroženih 
družin in nam s tem pomagali 
razveseliti otroke in jim polep-
šati decembrske praznične dni.
Želimo se zahvaliti naslednjim 
organizacijam: Mercator d.d., Ra-
dio Hit, Droga Kolinska, Žito Go-
renjka d.d., Eta Kamnik, Založba 
Rokus Klett d.o.o., KD Group, 
finančna družba d.d., Intersnack 
d.o.o., Mehano d.o.o., Žito Šumi 
d.o.o., Kocka d.o.o., Elform 
d.o.o., Katja & Alen d.o.o., NLB 
Domžale d.d., Makop d.o.o., Be-
linka Ljubljana, Redoljub d.o.o. in 
Študentski servis Domžale.

Vsem iskrena hvala!

Center za socialno delo Domžale

Janez Avsec, predsednik Sveta 
Krajevne skupnosti Krtina

Leto 2007 - 
leto sestankov in 
upanja, da v letu 
2008 dogovorjeno 
izvedemo.

nov, saj moramo zagotoviti zemlji-
šča za gradnjo transformatorskih 
postaj oziroma dovoljenje za potek 
elektro kanalizacije. Trenutne loka-
cije so vse v občinski lasti, tako da 
ne pričakujemo težav.
Iz občinskih pristojnih služb priha-
jajo informacije o hitrejši gradnji 
kanalizacije. V prihodnjih dneh 
bomo poskušali dobiti informaci-
je o možnosti vzporedne izvedbe 
optičnega telekomunikacijskega 
omrežja, tako da bi dobili sodobno 
informacijsko povezavo v vsako 
vas. Kot je že bilo omenjeno, naj bi 
v letu 2008 pričeli s gradbenimi deli 
za razširitev pokopališča in mrliške 
vežice na Krtini. Načrtujemo  nada-
ljevanje  gradnje ceste Brezje–Gor-
juša ter pridobitev dokumentacije 
za nekatere investicije v prihodnjih 
letih (ureditev ceste v Zalogu pod 
Sv. Trojico, projektne dokumenta-
cije in pridobitev gradbenega do-
voljenja za kanalizacijo, za naselje 
Gmanjca, Brezje, Škocjan in Stu-
denec). Pred nami je gradnja javne 
razsvetljave ob državni cesti Stude-
nec–Brezje, urejanje cest po gradnji 
plinovoda in ostale infrastrukture, v 
okviru možnosti odmera in odkup 
zemljišč ob že zgrajenih cestah,  
vzdrževanje obstoječe infrastruktu-
re (popravilo cest, košnja, vzdrže-
vanje zelenic), predvsem pa tudi v 
prihodnje pričakujem uspešno  so-
delovanje z društvi in drugimi or-
ganizacijami.

Pred koncem leta 2007 ste izdali 
jubilejno številko glasila KS Kr-
tina, Odmev. 
Seveda smo lahko veseli, da se je 
pred desetimi leti, ko je bil pred-
sednik KS Mavricij GROŠELJ, 
sam pa sem bil član sveta, porodila 
ideja, da bi izdali krajevno glasilo. 
Glede na odzive ob izdaji moram 
reči, da se je glasilo kar prijelo, 
tako da letos praznuje 10. obletni-
co. Kot urednik morda pogrešam 
članke, ki niso povezani z delom v 
naši krajevni skupnosti, želel bi več 
izvedeti o dogodkih iz preteklosti in 
tudi kakšen literarni prispevek ne 
bi nič kazil našega glasila. Ta del 
bomo poskušali popraviti z našo 
spletno stranjo, www.krtina.si, ki 
bo oživela po novem letu. 

Mogoče še kakšna misel ob koncu 
najinega pogovora?
Zahvalil bi se moji ožji ekipi Sve-
ta Krajevne skupnosti, celotnemu 
Svetu Krajevne skupnosti, Gradbe-
nemu odboru za plinifikacijo v Kr-
tini, vaščanom Kokošenj za uspelo 
slovesno odprtje obnovljenega 
vodnjaka, občinskemu oddelku za 
komunalne zadeve, podjetjem PE-
TROL, TELEKOM in PRODNIK 
za zgledno sodelovanje pri plinifi-
kaciji in vsem krajanom, ki so nam 
pomagali ter nas podpirali pri na-
šem delu v letu 2007. 
Upam na uspešno sodelovanje tudi 
v letošnjem letu ter vse krajane in 
krajanke obveščam, da smo jim na 
razpolago vsak četrtek, razen prvi 
četrtek v mesecu, ko imamo sesta-
nek sveta KS, od 20. do 21. ure v 
poletnem času in med 19. in 20. uro 
v zimskem času.
Hvala in srečno.

Vera Vojska 

Pregled dela krajevnih skupnosti 
mesta Domžale v letu 2007

pomembnejših investicijskih del na 
področju KS Venclja Perka: 
- dokončanje plinifikacije v krajevni 

skupnosti; 
- izgradnja kanalizacije in obnova 

vodovoda na območju Stoba;
- izgradnja javne razsvetljave v Sto-

bu; 
- izgradnja plinifikacije, zamenjava 

vodovodnih cevi in izgradnja tele-
fonskega omrežja v Depali vasi;  

- organiziranje spomladanske akcije 
»brezplačno cvetje za gospodinj-
stva v KS«; 

- predlog za povečanje kapacitet 
otroškega vrtca; 

- možnost povečanja števila otroških 
igrišč; 

- ureditev semaforizacije v križišču 
Depala vas; 

- dokumentacija in ureditev avtobus-
nega postajališča  v Stobu v letu 
2008; 

- razpis za obnovo kužnega znamenja 
v Depali vasi in obnova znamenja v 
letu 2008; 

- razprave o odpiralnih časih lokalov 
in pripombah na njih.

KS Simona Jenka 
Svet KS Simona Jenka  je od začetka 
mandata do konca letošnjega leta imel 
13 rednih sej in 1 izredno sejo. Svet 
deluje v sestavi predsednice Veronike 
Banko, podpredsednika Petra Pavlija 
ter članov: Janeza Grmeka, Romana 
Kosa, Metoda Lobode, Janeza Banka, 
Janeza Bizjaka in Antona Preskarja. 
Svet je podajal pobude za komunalne 
ureditve v krajevni skupnosti ter nudil 
pomoč občinskim službam pri teh iz-
vedbah. Zadovoljni smo, da je prišlo 
do asfaltiranja  Študljanske ulice od 
Savske ceste do nadvoza Ihan. Kra-
jevna skupnost je s finančnimi sredstvi 
poskrbela tudi za ureditev cestnih ovir 
na tem delu ter ureditvi javne razs-
vetljave. Do konca leta  bodo pričeli 
tudi z izgradnjo bič luči in prehoda 
za pešce na Savski cesti pri prečkan-
ju na Radio cesto, kar bo pripomoglo 
k dodatni prometni varnosti na tem 
nevarnem odseku. Vseskozi nekateri 
člani sveta tudi aktivno sodelujejo pri 
pripravi dokumentacije za gradnjo no-
vega gasilskega doma v Študi. Pobu-
da s strani članov sveta je prišla tudi 
za imenovanje novih ulic v Študi ter 
uradni ureditvi in imenovanju naselja 
Študa. S pripombami in pobudami smo 
sodelovali tudi v javni razpravi pri 
razgrnitvi ZN Domžale-center ter pri 
spremembah in dopolnitvah prostor-
skih ureditvenih pogojev za območje 
Občine Domžale. Pri reševanju prob-
lema onesnaževanja Kamniške Bistri-
ce s strani Farme Ihan je pri reševanju 
tega problema krajevna skupnost 
aktivno sodelovala. Vključili smo se 
tudi pri reševanju dejavnosti novega 
hotela na Aškerčevi ulici v Domža-
lah, saj smo skupaj z investitorjem 
poskušali doseči primerno bivanje za 
okoliške stanovalce hotela, kakor tudi 
za investitorja.
Z dotacijami smo pomagali različnim 
društvom, organizacijam in šolskim 
društvom pri uresničevanju njihovih 
letnih programov na področju športa, 
kulture, gasilske  ter socialne dejav-
nosti.

Pregled programa  
skupnih želja in nalog 
vseh treh KS
Na Koordinaciji vseh treh KS pa smo 
si zastavili nalogo vplivati in poma-
gati pri realizaciji sledečih skupnih 
KS in občinskih ciljev: 
- dokončna ureditev pokopališča za 

Domžale, s poslovilnim objektom 
in parkiriščem;

- nadaljevanje ureditve in vzdrževa-
nja poti ob Kamniški Bistrici in ob-
nova ter postavitev potrebnih brvi 
čez Bistrico; 

- zaščita in ureditev Rekreacijsko-
gozdnega območja Šumberk; 

- ureditev muzeja in ohranjanje kul-
turne dediščine; 

- razširitev Doma upokojencev in 
gradnja varovanih stanovanj; 

- Kulturni dom – dozidava. 

Glede na kratek čas delovanja novih 
svetov KS in skromna sredstva, smo 
lahko le začeli aktivnosti in preko 

svojih svetnikov podprli prizadevanja 
občine, Občinskega sveta in njegovih 
komisij in služb pri realizaciji nekate-
rih spodaj naštetih lokalnih in občin-
skih  nalogah: 

1. REKREATIVNA CONA 
KAMNIŠKA BISTRICA: 
Pot je bila dvakrat nasipana in utrjena, 
zadnjič prav te dni pred zimo. Odpra-
vljene so bile posledice poplavljanja 
Bistrice, ob pomoči PGD Domžale, 
PGD Študa in PGD Stob - Depala vas 
ter zamenjane in obnovljene klopi in 
koši. Temeljito je bila obnovljena brv 
čez Bistrico pri spomeniku ter po-
stavljeni dve novi brvi čez dotoke v 
Bistrico. V zaključni fazi priprave je 
dokumentacija za novo pešpot brv na 
Podrečju, ki bo predvidoma realizira-
na do spomladi leta 2008 in bo pove-
zala Podrečje s centrom Domžal.  Dela 
na skupnem projektu nadaljevanja 
poti proti Občini Kamnik so še v teku. 
Vzdrževanje brežin Bistrice in poti ob 
njej se je v letošnjem letu bistveno iz-
boljšalo. 

2. ŠUMBERK: 
Sprejet je bil Občinski odlok o raz-
glasitvi Šumberka za gozd s poseb-
nim namenom, o zaščiti Šumberka 
kot večnamenske rekreativno- športno-
izobraževalne cone. V finalni izdelavi 
je projekt Rekreacijsko-gozdno obmo-
čje Šumberk, ki ga pripravlja Tomaž 
Stupar, univ.dipl. ing. kraj. arh. ter so 
v dobršni meri opravljene tudi že geo-
detske meritve. Tako lahko kmalu pri-
čakujemo javno predstavitev projekta. 
Začeli pa so se tudi že delni odkupi ze-
mljišč na področju, kjer bodo urejene 
rekreacijske poti. V projektu bo treba 
realno opredeliti stroške in jih vnesti 
v proračun občine obenem s predlo-
gom  glede odkupa zemljišč in lesa 
ter konkretno imenovati in pooblastiti 
izvajalce za izvedbo posameznih se-
gmentov projekta. Sedanje postavke 
v občinskem proračunu, namenjene 
za ta projekt, so žal bistveno prenizke 
in ne omogočajo skorajšnje realizacije 
projekta. V prvi fazi naj bi se uredilo 
sprehajališče na severni strani Šum-
berka ob Bistrici in Rači.  
Vse tri KS so pripravljene po svojih 
močeh pomagati pri izvedbi tega pro-
jekta.

3. POKOPALIŠČE: 
Izdelana je idejna zasnova Pokopa-
lišče Domžale – poslovilni objekt s 
parkiriščem in izven nivojskim reše-
vanjem prometa, ki jo je izdelal An-
drej Girandon, univ. dipl. ing. arh iz 
AG BIRO 55 d.o.o. Domžale. Zasno-
va je bila na željo KS predstavljena 
predstavnikom KS in Turističnega 
društva Domžale ter so bile nanjo 
podane pripombe. Idejna zasnova je 
na razpolago za ogled in pripombe 
na sedežu KS. 
V teku je odkup zemljišča in izdelava 
projekta. V letu 2008 se predvideva, 
realizacija nove poti in novega par-
kirišča, nato pa poslovilnega objekta 
pred vežicami z dozidavo servisnega 
dela.

4. OTROŠKA IGRIŠČA: 
Zbrana je dokumentacija o stanju ob-
stoječih igrišč v KS in dani predlogi 
s strani vseh treh KS, ki so posredo-
vani na občino in Oddelek za družbe-
ne dejavnosti. Igrišča je v letošnjem 
letu sprejel v upravljanje Zavod za 
šport in rekreacijo. Narejen je vrstni 
red prioritet in računamo, da bomo 
še letos dopolnili nekatera igrišča z 
dodatnimi igrali, nova  pa bodo re-
alizirana v letu 2008  v Rodici, KS 
Simona Jenka in KS Venclja Perka. 
Ob novem upravljavcu bo, bolj kot 
dosedaj, poskrbljeno tudi za sprotni 
nadzor in vzdrževanje obstoječih 
igrišč. Potekajo tudi dogovori in 
pobude za ureditev otroških igrišč v 
naseljih Študa, Depala vas in Šentpa-
vel, kjer bomo poskušali pridobiti 
ustrezne lokacije za otroška igrišča.

5. OTROŠKI VRTCI: 
Glede na želje in potrebe KS po do-
datnih vrtcih, zlasti za najmlajše, je 
sprejet sklep o občinski gradnji no-
vega vrtca med Vrtcem Uršo in OŠ 
Domžale. Ta naj bi bil končan že v 
letu 2008  in bi imel 7 oddelkov in 
okoli 150 otrok. Sredstva, zemljišča 
in načrti so zagotovljeni in jeseni 
2008 lahko pričakujemo otvoritev 

novega vrtca v centru Domžal, ki 
bo vsaj malo olajšal stisko mladih 
staršev, ki čakajo na sprejem svojih 
otrok. 

6. MUZEJ  -  KULTURNA 
DEDIŠČINA BERCE-HROVAT 
Žal za mestni muzej Domžale še nima-
mo ustrezne prostorske rešitve. Kra-
jevnim skupnostim pa je bila ponujena 
v odkup zapuščina podobarske delav-
nice Berce-Hrovat  z vsem orodjem, 
načrti, risbami, modeli in nekaterimi 
eksponati. 
Na osnovi ogleda in presoje Romana 
Kosa, akad. slikarja in Jožeta Toniga,  
restavr. spec. ter Medobčinskega mu-
zeja Kamnik smo KS sklenile, da ob 
pomoči občine odkupimo to kulturno 
dediščino, ki bo poleg slamnikarske 
zbirke obogatila naš bodoči muzej in 
prikazala nekdanjo dejavnost Domžal. 
Polovico zneska je prispevala občina 
iz postavke za ohranitev kulturne de-
diščine, polovico pa so prispevale vse 
tri KS. Za prostore začasne namestitve 
tega materiala, do formiranja muzeja, 
je z ustreznimi prostori poskrbela Ob-
čina Domžale. Torej imamo še eden 
razlog več, da resno razmišljamo o 
ustanovitvi lastnega muzeja in iščemo 
prostore zanj. 

7. UREDITEV CENTRA 
IN PLANET TUŠ   
V letošnjem letu je tik pred prazniki 
dobila dokončno novo obliko Hala 
komunalnega centra, kar bo bistveno 
izboljšalo njeno uporabnost; tako za 
šport kot tudi za večje kulturne dogod-
ke, koncerte in proslave ter olajšalo 
njeno vzdrževanje. 
Končno pa smo dočakali tudi razgr-
nitev in javno razpravo o idejnih pro-
jektih za prometno ureditev centra v 
sklopu izgradnje Planeta Tuš. Ta uvaja 
poseben prometni režim in podzemne 
parkirne prostore, nov videz centra 
mesta in gabarite zgradbe Planeta Tuš 
kot večnamenskega trgovskega objek-
ta. Na projekt so bile dane številne pri-
pombe in predlogi.
KS so opozorile projektante na nujnost 
rezervacije prostora za širjenje Zdra-
vstvenega doma Domžale in Doma 
upokojencev, kot tudi na zadostno šte-
vilo javnih parkirnih mest in potrebo 
po javnem WC-ju v centru mesta.  

8. UNIVERZALE:  
Pomagali smo pri navezavi stikov 
in ponovnih razgovorih med Občino 
Domžale in predstavniki Ministrstva 
za šolstvo in Univerzo v Ljubljani 
glede možnosti uporabe kompleksa 
nekdanje tovarne Univerzale za eno 
od fakultet ali visokih šol. Žal po za-
četnem pogovoru ni bilo nadaljevanja 
pogajanj in dogovora okoli eventuel-
nega odkupa in bodoče rabe in čakamo 
na razgovor pri županu ter informacijo 
o bodoči usodi tega kompleksa v cen-
tru Domžal.  

9. PROBLEMATIKA VEČJIH 
STANOVANJSKIH GRADENJ 
Za vse večje stanovanjske gradnje na 
območju vseh treh krajevnih skupno-
stih, obveščamo krajane, da ni javnih 
razprav o posameznih gradnjah, da o 
gradnjah nismo obveščeni in tudi ne 
dajemo pripomb na gradnjo, investi-
torji pa posameznih gradbišč ne za-
varujejo dovolj. Občino in Upravno 
enoto bomo zaprosili, da nas v bodoče 
obveščajo o vseh večjih gradnjah, da 
bomo lahko pravočasno podali svoje 
pripombe k posameznim gradnjam. 

10. RAZNE  MANJŠE  INFRA-
STRUKTURE IN DOVOLJENJA 
V času mandata smo podprli vrsto 
vlog občanov glede ureditve prome-
tnega režima in signalizacije posame-
znih cest s ciljem izboljšanja varnosti 
v prometu. Obravnavali smo prošnje 
za obratovalni čas za lokale in obrav-
navali številne prošnje za donacije. 
Večino želja občanov smo podprli in 
jih posredovali na ustrezne občinske 
službe ali dali ustrezna soglasja in 
pomoč.
Ob začetku leta pa želimo vsem našim 
krajanom veliko prazničnega veselja 
in zadovoljstva, zdravja ter medseboj-
nega razumevanja v letu 2008.

Za KS Slavka Šlandra:
dr. Franc Habe predsednik 

Za KS Venclja Perka:      
Janez Ulčar                

Za KS Simona Jenka:
Veronika Banko
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Že dlje časa je jasno, da bo v 
bodočnosti nastal velik problem 
odlaganja odpadkov. Zato so se v 
nekaterih okoljih reševanja tega 
problema lotili že davno. V naši 
občini pa smo sedaj v kočljivi si-
tuaciji, ko svojega odlagališča za-
res nimamo, zato ponujamo svoje 
odpadke drugim krajem po dr-
žavi. Povsod pa je situacija težka. 

Občinska oblast rešuje trenutno za-
gato, a dejstvo je, da brez rešitve, 
ki bo temeljila na dolgoročnem 
partnerstvu z lastniki odlagališča 
v drugih krajih ali z zagotovitvijo 
lastnega odlagališča, ne bo šlo. Go-
stovanje drugje, tudi ob visokem 
plačilu, se, zaradi občutljivosti same 
zadeve na tem področju, na dolgi 
rok ne izide. Odpadki so delikatna 
zadeva, vsako  okolje se jih izogiba, 
saj še svojih noče, kaj šele tujih. 

Na zadnji seji Občinskega sveta 
Občine Domžale sem v imenu Ob-
činskega odbora stranke ZARES 
v ustanavljanju podala pobudo, da 
bi občina Domžale takoj pričela s 
projektom vzpostavljanja VARNIH 
TOČK. To je akcija, ki v zadnjem 
času že poteka v nekaterih slovenskih 
mestih (Velenje, Nova Gorica) in ka-
tere namen je povečati varnost in mo-
žnosti pomoči za izjemno ogroženo 
populacijo mladostnikov. Varne točke 
so primerno označeni javni prostori 
(npr. v knjižnici, Centru za mlade, 
lekarni, tudi v lokalih …), kamor se 
lahko zatečejo otroci in mladostniki, 
ko se znajdejo v stiski – npr. nepo-
sredno po grožnji, nasilju, izsiljeva-
nju. To naj bi bili pravzaprav stalno 
dostopni kraji, ki so mladostniku na 
voljo tudi takrat, ko ne more najti 
pomoči doma  pri starših ali pa v 
šoli. Tam pa ga čaka oseba – so-
govornik, ki mu pomaga, priskoči 
na pomoč, ga zaščiti in mu svetuje 
ter pokliče ustrezne institucije, išče 
poti za reševanje problema ... 

Predsedstvo Mladega foruma SD 
Slovenije je v svoj letošnji program 
uvrstilo tudi predsedovanje Slove-
nije Evropski uniji in bo v sklopu 
le-te organiziral več okroglih miz, 
delavnic in tribun v želji približati 
EU mladim in Slovencem tudi na 
splošno. 

Še danes veliko ljudi ne ve, kaj prav-
zaprav je EU, kaj združuje, kaj pome-
ni in kdo so predstavniki Slovenije 
v EU. Kateri je najvišji organ v EU, 
kako je sestavljena, kakšno moč ima 
Slovenija znotraj le-te in celo, kaj EU 
pomeni in ponuja mladim. Izobrazbo, 
financiranje programov, delo? Na vse 
to in še več vam bomo odgovorili 
na odprti okrogli mizi, ki bo prvič v 
okviru Mladega foruma SD Slovenije 
organizirana v Domžalah, svojo pot 
pa bo nato nadaljevala po vseh večjih 
krajih po Sloveniji.  
Dejstvo je, da kljub temu, da so trenu-
tno vse oči, ne le Evrope, ampak tudi 
oči preostalega sveta, uprte v Sloveni-

V mesecu januarju Rdeči križ 
Domžale organizira krvodajalsko 
akcijo, kateri se pridružuje tudi 
Območna organizacija Social-
nih demokratov Domžale. Ker se 
zavedamo, da kri ni voda, in da 
darovanje krvi lahko marsikomu 

Vedno znova opozarjamo, kako so 
mladi pomembni za prihodnost, 
kako na mladih svet stoji in kako je 
treba mladim omogočiti razvoj in 
možnost vključevanja v družbeno 
življenje. Vendar se vse prevečkrat 
ustavimo takrat, ko je potrebno pri-
ti od besed k dejanjem. A ni treba, 
da je vedno tako. 

V mesecu decembru so v Mladinskem 
kulturnem centru v Domžalah mladi 
stopili skupaj in organizirali dobrodel-
ni koncert z namenom ohraniti svoj 
prostor »pod soncem« oziroma v naši 
občini. Koncert je bil namenjen zbira-
nju sredstev, ki jih mladi potrebujejo, 
če želijo nadaljevati z mladinskim de-
lom, predvsem za populacijo mladih, 

V Slovenski demokratski mladini, 
SDM Domžale, ugotavljamo, da:
 - je pri mladih prebivalcih naše občine 
opažena čedalje večja nezainteresira-
nost in pomanjkanje motiva  pri njiho-
vem vključevanju na področju mla-
dinskega dela in mladinske politike; 
- morajo mladi in njihove organiza-
cije sodelovati pri razvoju naše dom-
žalske občine in biti polno vključeni 
v  družbo ter pri tem imeti podporo 
celotne lokalne družbene in lokalne 
politične sfere;

V okviru obiskov poslancev SDS 
po Sloveniji je v začetku januar-
ja potekal njihov obisk v bodoči 
Kamniško-Zasavski regiji. Namen 
obiska je bil seznanitev poslancev 
in poslank SDS z razvojnimi mo-
žnostmi bodoče pokrajine, kot tudi 
s problemi, s katerimi se srečujejo 
najbolj odgovorni za vodenje ob-
čin in gospodarstva. Ker so poslan-
ci želeli obiskati vse občine v naši 
bodoči regiji, so se razdelili v štiri 
skupine (Kamnik, Domžale, Litija 
in Zasavje), kjer so nato v okviru 
posameznih skupin obiskali občine, 
ki gravitirajo na zgoraj navedene.  

Skupino, ki je obiskala Domžale ter 
okoliške občine, je vodil poslanec 
Robert Hrovat. V uvodnem delu se 
je ta skupina srečala z županoma 
občin Moravče in Lukovica. Na tem 
srečanju so se seznanili s podporo 
bodoči regiji, kjer je bilo izraženo 
upanje, da bo do realizacije projek-
ta regionalizacije kmalu prišlo, saj 
je izkušnja z ustanovitvijo lastnih 
občin zelo pozitivna in tudi rešitve, 
ki jih prinaša regionalizacija, gredo 
v smer možnosti neslutenega razvoja 
podeželja ter občin s tega področja. 
Poslanci so se ob tem tudi seznanili z 
nekaterimi konkretnimi težavami, ki 
zadevajo ti dve občini. 
V nadaljevanju programa, ki je bil 
časovno zelo natrpan, je sledilo sre-
čanje s člani in članicami SDS, ki 
se je izkazalo za zelo pozitivno, saj 
je bil obisk izredno velik, izkazalo 
pa se je, da zaradi prave medijske 

ki je dostikrat prepuščena sama sebi 
in tudi s pomočjo MKC-ja lahko pride 
na pravo pot. Čeprav so sredstva, ki so 
jih mladi zbrali na koncertu, kaplja v 
morje, pa ne bodo odnehali. 
Želja po ustvarjanju in vklapljanju 
mladih v družbo je prevelika, da bi kar 
tako odnehali, zato vas vabim, da se 
tudi vi udeležite naslednjega dobro-
delnega koncerta, ki ga v Mladinskem 
kulturnem centru Domžale mladi pri-
pravljajo v soboto, 2. februarja 2008, 
od 20. ure dalje. Jaz bom zagotovo 
tam, saj mlade podpiram in želim, da 
ohranijo možnosti vklapljanja v druž-
bo v naši občini. Vsekakor pa upam, 
da se boste tudi ostali, v podobni želji 
in z vsaj minimalnim dobrodelnim 
prispevkom, pridružili akciji mladih. 
Prepričan sem, da bodo tudi vas po-
zitivno presenetili, s svojo energijo, 
zagnanostjo in željo po ustvarjanju.

Aleš Sazonov, 
predsednik OO SD Domžale 

SD Domžale
Na mladih svet stoji – 
pomagajmo jim!

SD Domžale

21. januarja 
darujemo kri!

reši življenje, vabimo vse naše čla-
ne, da se nam pridružijo na krvo-
dajalski akciji. 
Člani, simpatizerji in prijatelji OO 
SD Domžale se dobimo v ponede-
ljek, 21. januarja 2008, ob 11. uri, 
na ploščadi pred Vele, saj je krvo-
dajalska akcija organizirana v Hali 
komunalnega centra v Domžalah. 
Kar nekaj naših članov je rednih 
krvodajalcev, k sodelovanju vabimo 
tudi ostale in seveda člane Mladega 
foruma SD Domžale.  
Vabljeni! 

Aleš Sazonov Obisk poslancev SDS v bodoči 
Kamniško-Zasavki regiji

blokade prave informacije le stež-
ka najdejo pot do ljudi, na kar so 
opozorili tudi številni naši člani. 
Zato si vsi skupaj želimo realnejšo 
medijsko poročanje s strani števil-
nih medijev v državi – zaradi me-
dijske blokade pa se bodo tovrstna 
srečanja nadlajevala tudi v bodoče, 
saj bo tako olajšan pretok informa-
cij ter seznanjanje ljudmi z njimi. 
Po tem srečanju je sledil posvet na 
temo ravnanja s komunalnimi od-
padki. Poslanska skupina SDS se je 
seznanila z nastalo situacijo glede 
problematike komunalnih odpadkov 
v Domžalah ter okoliških občinah, 
peredvsem s pat situacijo, ko na eni 
strani na deponiji v Dobu ni več mo-
žno odlagati odpadkov, na drugi stra-
ni pa ne moremo voziti odpadkov v 
Celje, ker vlada ne potrdi novih cen 
(zaradi omejevanja inflacije). Na po-
svetu, na katerem se je zbralo tudi 
veliko število predstavnikov zainte-
resirane javnosti, je bil dosežen dogo-
vor, da tudi poslanska skupina SDS 
skuša v največji možni meri vpliva-
ti na rešitev te zapletene situacije. 
Obisk poslancev in poslank SDS v 
bodoči Kamniško-Zasavski regiji 
se je zaključil z nogometno tekmo 
v Litiji, kjer sta se pomerili ekipi 
polanske skupine SDS ter gospodar-
stvenikov iz bodoče Kamniško-Za-
savske regije. Rezultat je bil povsem 
pravičen, 5 : 5.

Janez Stibrič,
tajnik in 

tiskovni pred-
stavnik SDS 

Domžale 
www.domza-

le.sds.si

Mladim moramo omogočiti 
politično udejstvovanje

- mora biti dejavno delovanje mla-
dih v Občini Domžale ključnega 
pomena za oblikovanje demo-
kratične družbe na vseh ravneh; 
- mora Občina Domžale prepoznati 
ovire pri razvoju sposobnosti mla-
dih, jim omogočiti in olajšati izo-
braževanje ter jim omogočiti ustre-
zna in kvalitetna delovna mesta. 
  Zato pozivamo mlade občane in ob-
čanke naše občine, da: 
- si prizadevajo za čim prejšnje 
končanje izobraževanja, saj za-

poslitev prinaša večjo socialno in 
ekonomsko zaščito posameznika; 
- se brez strahu odločijo za korak v dru-
žinsko življenje, saj to pozitivno vpli-
va na razvoj posameznika in družbe; 
- so ponosni na svojo Občino Dom-
žale kakor tudi domovino Slovenijo, 
njuni kulturi in izročila, saj je domo-
vinska pripadnost predpogoj prežive-
tja naroda;
- spoštujejo svojo kulturno, politič-
no in versko raznolikost pri pogledu 
na svet pri ustvarjanju novih in na-
prednih idej za uspešno prihodnost, 
saj nas raznolikost bogati in krepi; 
- se odločno uprejo nasilju in zlora-
bam drog in alkohola, saj je zdrav-
je temeljna človekova vrednota; 
- izkoristijo aktivno volilno pravico 
na letošnjih državnozborskih voli-
tvah, saj bomo lahko le tako s povezo-
valnim odnosom danes krojili boljšo 
prihodnost za jutri.
V SDM Domžale vse to že počnemo 
–  za jutri, za mlade. Pridruži se nam 
in skupaj z nami kreiraj prihodnost 
Občine Domžale in Slovenije.

 
Gregor Horvatič, predsednik SDM 

Domžale 
www.domzale.sds.si

Pobuda za projekt varnih točk
Marsikaj na tem področju že zdaj 
opravi Center za mlade, vendar pa 
vsega ob skromni kadrovski zasedbi 
le ne zmore. Ponujajo pa se še druge 
možnosti, kamor bo se kot prosto-
voljci lahko vključili tudi številni 
drugi, ki želijo aktivno pomagati pri 
povečanju varnosti za naše mlado-
stnike in otroke.

Dejstvo je namreč, da podatki kaže-
jo, da se kar polovica mladostniške 
populacijo vsaj občasno znajde v 
neprijetni situaciji in med takšnimi 
dogodki, ki se večinoma dogajajo 
predvsem v gosteje naseljenih me-
stnih okoljih, prevladujejo: grožnje 
za denar, mobitel, kraje, manjše po-
škodbe, nadlegovanje in grožnje s 
strani starejših šolarjev, zasledova-
nja neznancev, pa vse do groženj s 
posiljstvom, razkazovanja odraslih 
oseb, groženj narkomanov in diler-

Ekološki otoki

Velik problem, 
ki se mu reče odpadki 

Občinski odbor DESUS-a je obrav-
naval problematiko odpadkov z vi-
dika   novih cen, ki bo zelo breme-
nila izdatke občanov, še zlasti se bo 
to močno poznalo pri upokojencih.  
Zato mora občina iskati rešitve, ki 
bodo prijaznejše za žepe občanov. 
Občinsko vodstvo svojih zamud pri 
reševanju tega problema ne more  
enostavno prenesti na pleča občanov 
z nadpovprečnim povišanjem cen.
Izpostavljen je bil tudi problem 
ekoloških otokov, ki jih je odločno 
premalo, saj pride en ekološki otok 
na 332 prebivalcev. Lokacije ekolo-
ških otokov so še posebej problema-
tične za starejše, ker so za velik del 
te populacije preveč oddaljene od 
njihovih bivališč. Ocenjeno je, da bi 
morali k sedanjim 97 otokom dodati  
vsaj še kakšnih 60. Ob sedanji dina-
miki gradenj v nekaterih  soseskah 
namestitev le-teh kmalu spet ne bo 
zadoščala. Postavitev dodatnih eko-
loških otokov je nujna, pred tem pa 
je potrebno izdelati mrežo, na pod-
lagi katere bodo otoki najbolj racio-
nalno razporejeni po občini.

Mija Pukl 

Mladi forum SD Domžale
Okrogla miza:  
osnove evropske unije

jo, marsikateri Slovenec in prebivalec 
naše države pa se tega ne zaveda, niti 
tega skozi vse predsedovanje ne bo 
drastično občutil. Žalostno, pa ven-
darle realno. Zato je namen Mladega 
foruma, da bi čim večjemu številu 
ljudi predstavili skupnost, kateri pri-
padamo in približali Evropo Sloven-
cem. Včasih ni dovolj, da ti nekdo 
reče le, da si član in prebivalec znotraj 
EU, včasih si enostavno želimo vedeti 
več. Prva okrogla miza bo, kot smo že 
omenili, v Domžalah, in sicer se bo 
zgodila 19. januarja 2008, ob 18. uri, 
v Mali dvorani Domžalskega doma 
(Ljubljanska 58, Domžale – bivša 
knjižnica). Seveda bomo na voljo tudi 
za vsa vaša vprašanja, prav tako pa 
bomo mladi dobili priložnost izvedeti 
več informacij v kolikor bi želeli ak-
tivno sodelovati pri mednarodnih pro-
jektih, se odpraviti na kakšno izobra-
ževanje v tujino, predvsem v države 
članice EU ter se aktivno vključevati 
v mednarodno politiko ali izobraže-
valni proces mladih. 
VABLJENI! 

Mateja A. Kegel 

jev … Skratka, obilica izjemno ne-
prijetnih situacij, v katerih se mla-
dostniki počutijo ogrožene in kjer 
je potrebno pomagati in jih zaščititi, 
pa pri tem ni dovolj vsega pričako-
vati le od staršev in šole. Otroci se 
mnogokrat staršem ob takšnih sti-
skah sploh ne upajo povedati, ali pa 
staršev ni v bližini. Dobro bi bilo, 
da bi vsaj nekaj takšnih točk bilo 
dostopnih čim daljši čas, dobro pa 
bi bilo tudi odpreti e-nabiralnik, ka-
mor bi lahko mladostniki in otroci 
tudi anonimno sporočali svoje pro-
bleme in stiske.
Upamo, da se bo čimprej o okviru 
delovanja občine začelo s konkre-
tno pripravo in organizacijo ome-
njene pobude, saj je prav gotovo 
tudi pri nas veliko situacij in težav 
mladostnikov, pri katerih smo jim 
dolžni pomagati in povečati občutek 
varnosti in razumevanja. Pričakuje-
mo, da bomo za njeno izvedbo, ki 
bo sicer temeljila na prostovoljnem 
delu, že v letu 2008 v proračunu na-
šli zagonska sredstva, kar bomo kot 
svetniška skupina tudi predlagali.

Cveta Zalokar-Oražem

Državna meja med Hrvaško in 
Slovenijo še ni dvostransko dogo-
vorjena in pravno formalno ure-
jena, zato je vsak poseg v obmo-
čja, za katera še ni jasno, kateri 
od obeh držav bodo pripadala, 
kršitev dogovorov o izogibanju 
incidentov. Sprejem zakona o 
ekološko-ribolovni coni je na-
mreč enostranski akt Hrvaške, ki 
po svoji naravi prejudicira potek 
bodoče meddržavne meje. Zato ni 
dovolj, da se Slovenija zadovolji s 
tem, da se cona ne izvaja, temveč 
je potrebno, da Hrvaška sprejeti 
zakon o ekološko-ribolovni coni 
razveljavi. Uveljavitev cone brez 
soglasja Slovenije in hkrati od-
stopa od dogovora, da se ekološko 
ribolovna cona ne bo uveljavila 
na območjih, ki so relevantna za 
države, članice Evropske unije, ne 
prispeva k dobrim sosedskim od-
nosom. Prav nasprotno, povzroča 
stanje nelagodnosti in medseboj-
nega nezaupanja, kar za države, ki 
so ali pa želijo sobivati v skupnem 
evropskem prostoru ne le da ni do-
bro, temveč tudi ni primerno.

V Liberalni demokraciji Slovenije 
smo poslanske skupine pozvali k 
sooblikovanju zahteve za izredno 
sejo Državnega zbor RS o ukrepih 
za umiritev inflacije. Menimo na-
mreč, da je o razlogih za inflacijo 
in ukrepih za umiritev potrebna 
širša razprava.

V teh dneh smo priča novemu valu 
podražitev, ki se gibljejo od 3 do 27 
odstotkov za mleko in mlečne izdel-
ke, od 18 do 35 odstotkov za teste-
nine, napoveduje pa se še  zvišanje 
cen električne energije, mesa ...  
Letna inflacija od decembra 2006 
do decembra 2007 znaša 5,6% in 

LDS dala pobudo za 
sooblikovanje zahteve za sklic 
izredne seje DZ o inflaciji

je najvišja po letu 2002 ter najvišja 
v evro območju. Še vedno nimamo 
analize vzrokov zanjo in ni rešitev, 
ki bi jo zajezile.  
Skrbijo nas vedno višje cene osnov-
nih življenjskih dobrin, življenjski 
standard pada. Vedno več ljudi živi 
na robu revščine, kar je za razvito 
evropsko državo nesprejemljivo. 
Ker vlada kljub številnim pozivom 
strokovnjakov, opozicije in javnosti 
še ni podala analize vzrokov za tako 
visoko inflacijo, prav tako ni pripra-
vila ustreznih ukrepov, v LDS me-
nimo, da bi o tem moral razpravljati 
Državni zbor. Vodje poslanskih 
skupin smo zato v pismu pozvali, 
da nam sporočijo morebitni interes 
za skupno oblikovanje  zahteve za 
izredno sejo Državnega zbora RS.

LDS

LDS opozarja na 
uveljavitev ekološko- 
ribolovne cone

V Liberalni demokraciji Slovenije 
verjamemo, da je šestmesečno pred-
sedovanje Slovenije Evropski uniji 
edinstvena priložnost, da našo drža-
vo uveljavi v regionalnem, evrop-
skem in svetovnem merilu. Od seda-
nje Vlade Republike Slovenije zato 
pričakujemo, da bo to priložnost 
izkoristila za izpolnitev pomembnih 
ciljev, prioritet in nalog, ki si jih je 
zadala za čas predsedovanja, pa tudi 
za uveljavitev nacionalnih interesov 
ter medsosedskih odnosov. Kot dr-
žava članica Evroske unije in Nata 
bi morala izkoristiti svojo mednaro-
dno pozicijo tako, da do odločitev, 
ki prejudicirajo mejo in so očitno v 
škodo Sloveniji, sploh ne bi priha-
jalo. Prav omahovanje naše zunanje 
politike in volitve na Hrvaškem so 
privedle do položaja, da je zaščitna 
ekološko-ribolovna cona v Piran-
skem zalivu stopila v veljavo, ne 
glede na to, da je sosednja država v 
tem trenutku še ne izvaja.

LO MLD Domžale
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Dobro leto je minilo, odkar je naša ne-
odvisna lista Peter Verbič – Lista za 
Domžale na lokalnih volitvah, z vašim 
zaupanjem, pridobila štiri mandate v Ob-
činskem svetu. V tem času našega aktiv-
nega angažiranja v lokalnem političnem 
prostoru si upam trditi, da smo bili ena 
izmed najbolj delavnih in aktivnih svetni-
ških skupin.
Še vedno je čutiti ideološko obremenje-
nost posameznikov v koaliciji, pobude, ki 
prihajajo iz opozicije, pa čeprav so dobre, 
največkrat naletijo na nepodporo vlada-
jočih. Menim, da je čas, da vsi v Občin-
skem svetu spoznajo, da ni več prostora 
za ideološke obremenitve, ampak da se 
s  skupnimi močmi borimo za večjo eko-
nomsko učinkovitost in blaginjo vseh. 
Sedanja oblast je enaka, kot je bila prej-
šnjih 12 let, storila je premalo na področju 
gospodarstva, predvsem pa razvoja obrti 
in podjetništva. Sam bi dal večjo možnost 
investitorjem, ne pa, da bi jim investicije 
pogojeval z nesprejemljivimi pogoji ali celo 
z osebnimi interesi posameznikov, kakor je 
bila to že kar praksa v naši občini. 

Prekomerna blokovska pozidava, ki je po-
sledica slabega prostorskega načrtovanja 
brez prave vizije, še zlasti  v osrednjem delu 
naše občine, je pripeljala do tega, da infra-
struktura, ki je bila zgrajena tudi iz samopri-
spevka občanov (komunalna oprema, ceste, 
vrtci, …) ne zadošča več osnovnim življenj-
skim potrebam. 
Z obrtno cono Želodnik, kjer naj bi obrtniki 
dobili možnost nakupa zemljišč, se nič ne 
premakne, druge manjše sosednje občine 
nas že krepko prehitevajo z izgradnjo veli-
kih in sodobnih industrijskih con. 
Na splošno pri sedanjem županu pogre-
šam dejstvo, da mora biti župan voditelj, 
gospodarstvenik in šele nato politik. Biti 
mora dober gospodarstvenik – manager, 
z jasnimi prioritetami in stališči, ustre-
znim znanjem pri vodenju timskega dela 
ter da se je v današnji družbi, kjer so 
edina stalnica »spremembe«, sposoben 
nenehno prilagajati in tako zadovoljevati 
potrebe svojih občank in občanov. 

Peter Verbič
www.peter-verbic.si

Najpomembnejši akt občine in 
občinskega sveta je vsakoletni 
proračun, ki pokaže, kakšne so 
prioritete in ambicije trenutne ob-
činske oblasti. Iz postavk in višine 
sredstev se vidi, kaj je z uresniče-
vanjem napovedi in programa ob-
činske vladajoče koalicije, s kate-
rim so vabile volivce na volitvah. 
Slovenska ljudska stranka je že 
tradicionalno zagovornik skla-
dnega razvoja občine. Prepričani 
smo, da je občina razvita toliko, 
kolikor je razvit njen najbolj »za-
ostali« del. 
Občina Domžale je v obdobju 
visoke rasti prebivalstva. Zato je 
ključno, da uspemo tem trendom 
slediti na področju izgradnje in-
frastrukture. Vendar metri asfalta, 
cevi in kablov ne morejo biti več 
zadosti. Občani si zaslužimo viš-
ji standard življenja na splošno. 
V smislu kvalitete bivanja, okolja, 
javnih služb in storitev. Naj bo 
prednost življenja v naši občini 

visoka kvaliteta bivanja – in ne 
samo praktično enaka cena nepre-
mičnin kot v Ljubljani. 
V duhu zasledovanja politike 
skladnega razvoja občine in skrbi 
za kvaliteto bivanja je zato svetni-
ška skupina SLS na prvi predlog 
proračuna dala naslednje pripom-
be in predloge: 
Kot prvo smo opozorili na odso-
tnost sredstev za oskrbo gospo-
dinjstev s pitno vodo. Že dolgo 
obstaja popis vseh, ki v naši ob-
čini še niso priklopljeni na javno 
vodovodno omrežje. Znani so 
stroški izgradnje tega manjkajo-
čega omrežja, zato je nespreje-
mljivo, da se za tako osnovno pre-
skrbo, kot je pitna voda, odlaša v 
nedogled. Eden osnovnih standar-
dov mora biti pitna voda v vsako 
hišo! Absurdno je, da se je ob pli-

Gradnja drugega bloka Jedrske elektrar-
ne Krško bi bila v nasprotju z usmeritva-
mi Zelene stranke. Menimo, da je treba 
poskrbeti za varno skladiščenje odpadkov 
in v zapiranje jedrske elektrarne vključiti 
tudi Hrvaško, ki je njena polovična lastni-
ca. Prihodnjo energetsko politiko Slovenije 
Zelena stranka povezuje z učinkovito rabo 
obnovljivih virov energije. Pri tem misli-
mo tudi na še vedno (pre)malo izkorišče-
no sončno energijo. V Prekmurju, denimo, 
kjer se zadnje čase veliko govori  o gradnji 
elektrarn na Muri, bi bilo zelo pametno 
razmisliti o rabi termalne energije.

Tukaj je deset zelenih pravil za ublažitev glo-
balnega segrevanja. Vsak človek naj posadi 
vsaj eno drevo, kupi hladilnik, ki pripomore k 
zmanjšanju izpusta ogljikovega dioksida. Od-
ločati se je treba tudi za zamenjavo navadnih 
žarnic z varčnimi. Za boljši zrak je mogoče 
poskrbeti z manj hitro avtomobilsko vožnjo 
in z racionalnim ogrevanjem stanovanjskih 
objektov.
Pozivamo vse k pešačenju in kolesarjenju in 
pogostejši rabi javnega prevoza. Zavzemamo 
se za koriščenje alternativnih virov energije 
in za bolje izolirane stanovanjske hiše in dru-
ge objekte.
Klimatske spremembe predstavljajo veliko 
nevarnost, ki se ji lahko zoperstavimo samo s 
skupnim delovanjem. Pri tem pa je treba ve-
deti, da okoljski problemi ne poznajo meja in 
jih ni mogoče uspešno reševati zgolj v svo-
jem ozkem okolju, pač pa je treba delovati 
globalno. Menimo, da je bolj kot ekonomski 
razvoj pomembna kvaliteta življenja.
Gradnja cest nezadržno uničuje tudi naravo 
ob cestah, saj tam ni več mogoče kmetovati 
in živeti. Poskrbeti bomo morali tudi za odla-
gališča nevarnih odpadkov in čezmerno sve-
tlobno onesnaževanje.
Slovenija se zaradi svoje specifične geo-
grafske lege segreva hitreje kot je globalno 
povprečje. To že vpliva na naše gozdove in 
strokovnjaki za gozdove napovedujejo, da se 
bo, v kolikor se trend segrevanja nadaljuje, 
ugodno rastišče za smreko dvignilo nad nad-
morsko višino 2000 metrov. Obsežno odmi-
ranje smrekovih gozdov v Sloveniji bo ime-
lo negativne vplive na naš gozdni sektor ter  
lahko vodi k obsežni zemeljski eroziji.
V poletnih mesecih bo voda v Sloveniji po-
stala redek vir in gozdni požari bolj pogosti. 
Z višjimi temperaturami se lahko tudi v Slo-
venijo razširijo tropske bolezni, kot je mala-
rija.

 Černagoj Franc

V decembru smo se sestali na 2. sreča-
nju Ženskega foruma liste Peter Verbič 
– Lista za Domžale. Skupaj z gosti smo 
se pogovarjali o aktualnih temah in pro-
blematiki.
Ženski forum Peter Verbič – Lista za Dom-
žale je bil ustanovljen 27. septembra 2007 
v sklopu svetniške skupine Peter Verbič – 
Lista za Domžale.
Ob ustanovitvi smo si zadali nalogo, da 
bomo v sklopu ženskega foruma bdeli nad 
tem, da bodo teme in vsebine, ki se doti-
kajo problematike na področju ženskih 
vprašanj, otrok, vzgoje in družine enako-
vredno obravnavane z drugimi temami.
Tokrat smo na srečanje povabili univ. dipl. 
socialno delavko, go. Anico Tomic, ki je go-
vorila o stališču stroke in izkušenj s terena 
ter go. Marijo Karlovšek, mater šestih otrok, 
ki je z nami delila bogate izkušnje staršev-

stva. V duhu »Vsi smo odgovorni za našo 
skupno prihodnost« smo konstruktivno raz-
pravljali o vlogi žensk v relaciji do mladih, 
družine, zaposlitve in starševstva. Na sre-
čanju smo se zbrale tako ženske vseh gene-
racij kot tudi številni predstavniki moškega 
spola, ki jih te teme zanimajo. 
Ženski forum v mesecu februarju planira 
že svoje tretje srečanje, kajti kot smo pove-
dali že ob svoji ustanovitvi, je politika mo-
žnost spreminjati, soodločati, nekaj narediti 
in dati svoj glas. Kritizerstvo, brez pametnih 
rešitev in predlogov, ni konstruktivno. Tako 
moški kot ženske imamo enake možnosti, 
da aktivno sodelujemo pri odločitvah. 

Katarina Karlovšek
Ženski forum

www.peter-verbic.si

Po enem letu v 
Občinskem svetu

Zelena stranka 

O pravilih za 
ublažitev global-
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zaposlitev, starševstvo

SLS Domžale 
Proračun naj 
bo usmerjen v 
skladen razvoj 
občine in višjo 
kakovost 
življenja 
občanov

nifikaciji zgodilo, da je domačija 
dobila priklop za plin, še vedno 
pa nima vodovoda. Za območja, 
ki jih je občina izločila iz plinifi-
kacije, SLS predlaga spodbuja-
nje izgradnje mini ogrevalnih 
omrežij za ogrevanje na lesno 
biomaso. Ob precejšnjih zalogah 
lesa je nesprejemljivo, da bi bili 
odvisni samo od plina iz daljnih 
držav, ki poleg tega ne velja za 
obnovljivi vir. 
Podobno bi za območja, kjer se ne 
predvideva izgradnja omrežja za 
komunalne vode, morali čimprej 
izvesti primer izgradnje male 
komunalne čistilne naprave. 
Nobenega razloga ni, da so dolo-
čena območja deprivilegirana za 
skoraj celotno komunalno infra-
strukturo. 
Opozorili smo na smetarsko cesto 
v Dobu, ki je v prvotnem predlo-
gu predvidena za rekonstrukcijo 
šele leta 2009. Glede na obstoječe 
stanje in promet smo predlagali, 
da se jo vključi že v proračun za 
leto 2008. Enako smo predlaga-
li začetek rekonstrukcije ceste 
Žiče–Zagorica, ki je med drugim 
tudi šolska pot, prav tako že v letu 
2008. SLS, še posebej podmladek 
Nova generacija, podpira sofi-
nanciranje projektne dokumenta-
cije in izgradnjo večnamenskih 
športno-rekreacijskih površin 
na Rovah in v Žejah. Glede na 
letno inflacijo in dejstvo, da so 
bile v dosedanjih letih postavke 
redno v celoti izčrpane, smo pre-
dlagali tudi povečanje postavk 
na področju zemljiških opera-
cij in posodobitev v kmetijstvu, 
podpiramo pa tudi čimprejšnjo 
izgradnjo podhoda pod železniško 
progo pri železniški postaji. 
Številne občane še vedno bremeni 
nedokončana odmera zemljišč ob 
občinskih cestah, predlagali pa 
smo tudi pokrivanje stroškov za 
prevoz otrok v šolo na območjih, 
kjer se oceni, da je ta potreben, če-
tudi se ne dosegajo zakonske zah-
teve za organiziranje prevoza.
V kolikor za te naše predloge ne 
bo posluha in sprememb do druge 
obravnave proračuna, bo svetni-
ška skupina SLS za vse omenjene 
točke pripravila amandmaje in po-
skušala pridobiti potrebno podpo-
ro zanje v Občinskem svetu. 

Rok Ravnikar
http://

rokravnikar.
blog.siol.net

Reševanje stanovanjskega problema ostaja eden naj-
večjih problemov in izzivov, s katerim se dandanes 
srečuje mlad človek v naši državi. Ne glede na vse 
visokodoneče strategije in opozorila o izumrtju 
Slovencev se gradbene parcele, stanovanja ali gra-
dnja v lastni režiji strmo dražijo, kot v začaranem 
krogu pa se mladi bolj in bolj oklepamo znameni-
tega »najprej štalca, pol pa kravca«. Kdor bo res 
hotel kaj spremeniti na področju rodnosti, bo moral 
najprej presekati to spiralo.
Kdo ali kaj draži stanovanja? Največji problem je, 
da jih je na trgu premalo. Zakon ponudbe in pov-
praševanja. Če bi stanovanje (hišo) iskali samo tisti 
mladi pari, ki si na novo ustvarjajo družino, tega niti 
ne bi bilo toliko. Dejstvo je, da je na trgu ogromno 
kapitala, ki ga zasebni investitorji želijo z nakupom 
stanovanja za oddajo ali prodajo dobro oplemenititi, 
saj se tega na podlagi naraščanja cen v preteklosti 
upravičeno nadejajo. Nepravično je, da posamezni-
ki z ogromno denarja posredno dražijo stanova-
nja za mlade, ki so seveda brez denarja. Tu neka 
pomoč države v obliki denarja ali subvencij niti slu-
čajno ne more biti uspešna. Treba bo spodbuditi gra-
dnjo stanovanj – ali počakati na obdavčenje praznih 
ali pa počakati, da se to nenormalno povpraševanje 
zmanjša, saj število prebivalcev v Sloveniji vendarle 
ne narašča.
In kakšne so poti do lastnega stanovanja v praksi? 
Vzemimo, da gre za mlad par s fakultetno izobraz-
bo, prvo redno zaposlitvijo in povprečno neto plačo, 
ki je v Občini Domžale meseca junija 2007 znaša-
la okrog 800 EUR. Kakšna je ponudba? Dvosobno 
stanovanje se v Upravni enoti Domžale dobi nekje 
za 130.000 EUR. Mimogrede, dvosobno meri cca 
60 kvadratnih metrov z ENO spalnico, dnevno sobo, 

V čem sta si podobna gradnja hiše ali nakup stanovanja in 
zadetek sedmice na lotu?

Razpredanje o izzivih reševanja 
stanovanjskega problema

kuhinjo, jedilnico in kopalnico. Kako o povprečni 
družini razmišljati v teh razmerah, mi ni jasno, 
ob načrtovanju družine z vsaj dvema otrokoma 
pa potrebujemo tako najmanj trosobno stanova-
nje. Povprečna prodajna cena za trosobno stanovanje 
na trgu v domžalski upravni enoti je med 170.000 do 
200.000 EUR oz. med 40 in 50 »starimi« milijoni 
SIT. Samostojne hiše, če smo že velikopotezni, ne 
nujno novogradnje, pa v naših koncih stanejo med 
250.000 in 400.000 evri oz. 60 in 100 milijoni SIT.
Izpustimo primer, da imamo prihranjenega denarja 
na računih za 200.000 evrov, ali da nam toliko lahko 
dajo starši ali stric iz Amerike. V takih primerih gre 
po mojem mnenju absolutno za izjemo, če že ne kar 
za mit.
Glede na predpostavko, da smo se komaj zaposlili, 
verjetno »štunf« ni tako bogat. Torej gremo na ban-
ko po stanovanjski kredit in zastavimo našo bodočo 
nepremičnino. »Dobrodošli na banki, ni problema 
sploh!« 200.000 evrov na roko, odplačevanje na 30 
let. Mesečni obrok – 1400 EUR?! Ne gre, skupna 
neto plača je 1600 evrov, če pogledamo izhodiščni 
primer mladega para. Nemogoče je preživeti z 200 
evri mesečno, sploh pa ne gre razmišljati o kakšni 
družini. Da bo plača čez 10 let višja? Nedvomno, 
samo čas za otroke bo mimo. Da bodo pomagali star-
ši? Morda, samo morata biti oba partnerja edinca. In 
da ne pozabimo, v 30 letih bi banki vse skupaj vrnili 
več kot pol milijona evrov.
Načeloma lahko gremo tudi v naložbeno varčeva-
nje za 10 let, z mesečnim obrokom 1400 EUR, in 
ob koncu vas na računu predvidoma čaka 250.000 
evrov. Samo, kaj si boste čez 10 let ob realni letni 
inflaciji 8 % lahko privoščili za TAKRATNIH 250 
tisočakov? Poleg tega, ne pozabimo, smo že rekli – 

NIMAMO 1400 evrov na mesec. 
Pa si zgradimo hišo sami. Morda »prišparamo« 
za zaslužek nepremičninskih poslovnežev. Najprej 
poiščimo zazidljivo parcelo. Recimo nekje na ob-
močju naše krajevne skupnosti Dob, ker imamo 
pač radi naše kraje in želimo tu še naprej delovati. 
Povprečna zazidljiva parcela naj bi bila minimalno 
velikosti 600 kvadratnih metrov, kar ob minimalni 
ceni okrog 100 evrov na kvadratni meter pomeni 
60.000 EUR. Rajši nekaj tisočakov več v praksi … 
Požremo slino, začetni strošek pač. Toliko že napra-
skamo po vseh kotih.
Potem pa še pred začetkom gradnje dodamo še 
10.000 za arhitekta, 10.000 za komunalni prispevek 
in ter še nekaj tisoč za gradbeno dovoljenje. Doda-
tnih 25.000? Še dobro, da pridobivanje gradbenega 
dovoljenja traja toliko časa. Z nezahtevnimi željami 
pri arhitektu tudi lahko nekaj prihranimo.
Imamo vse papirje v rokah in začnemo. 30.000 

EUR do tretje gradbene faze je ocena stroškov, če 
želite videti svoj »bodoči« dom po streho, samo pod 
streho. Boste sami opravili večino zidarskih del? 
Lahko, prihranite nekaj – samo potem skoraj zago-
tovo ne morete obiskovati službe od 7.00 do 15.00 
in zaslužiti mesečno več od povprečja. Ne gre. Do-
damo še 50.000 evrov minimalno (tlaki, ometi, fa-
sada, ogrevanje, instalacije, notranja oprema, …), 
da dobimo lastno hišo »na ključ« - in to z vrati in 
ploščicami, kupljenimi v akcijah in s kuhinjo, ki je 
le grob približek sanjske. 130.000 evrov je pač gro-
ba ocena za stroške povprečno velike stanovanjske 
hiše, zgrajene v lastni režiji – brez parcele. Pa smo 
spet pri 200.000 evrih, s tem da imamo hišo in ne 
trosobno stanovanje, kljub vsemu.
Ena redkih ekonomskih prednosti življenja na 
kmetiji je ta, da ti morda starši »podarijo« za-
zidljivo parcelo. Ostane le še 130.000 evrov, ki 
jih je treba nabrati skupaj. V skromnejših začasnih 
variantah se spravimo morda v adaptacijo prazne-
ga nadstropja ali mansarde, kar so v optimističnih 
časih predimenzionirano zgradili starši. To pomeni, 
da imate veliko srečo. Skoraj kot rezervna zazidlji-
va parcela … Stroški – okrog 50.000 evrov. Cena 
pada, udobje tudi.
Lahko tudi pozabimo na gradnjo, najamemo na dol-
gi rok stanovanje in plačujemo mesečno najemnino 
za vsaj trisobno stanovanje, v višini cca 800 evrov 
in stroške. Praktično toliko kot za kredit, le da na 
koncu nimamo nič.
Kakorkoli, slej ko prej bomo potrebovali tistih 
200.000 evrov za lasten dom. Le kako? Morda po-
skusimo na lotu? Povprečen dobitek za sedmico je 
70.000 evrov. Občasno se nabere tja do 200.000 ali 
še celo več. Potem odbijejo še davke. Mamljivo? 
Okrog 50 takih srečnežev je na leto v državi. Men-
da obstaja še večja verjetnost, da vas med nevihto 
zadane strela …
Če pogledamo tako, je izgradnja lastne hiše 
praktično kot zadetek na LOTU! Zelo verjetno 
bomo namreč svoj dom enkrat do konca življenja 
tako ali drugače zgradili. Torej, veselimo se, bodi-
mo srečni – počutimo se, kot da smo zadeli sedmico 
na lotu. Vsaj enkrat v življenju!

Rok Ravnikar
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Pred tedni so predstavniki Ministrstva za 
okolje in prostor vznemirili slovensko jav-
nost s podatki v zvezi z onesnaženostjo zra-
ka v nekaterih slovenskih mestih. Šlo naj bi 
za koncentracijo delcev PM 10. V naglici 
in paniki, ker je bilo potrebno posredovati 
Evropski komisiji predloge ukrepov za nji-
hovo zmanjšanje, so ponudili rešitve, ki niso 
bile najboljše in najbolj optimalne. 
Kot vzrok za visoko onesnaženost zraka so v 
prvi vrsti prepoznali porast prometa ter sprva 
brez pogovorov in dogovorov z lokalnimi sku-
pnostmi kot najbolj primeren ukrep predlagali 
takse na vožnjo v središčih mest. A naleteli so 
na veliko nasprotovanje. To niti ni presenetlji-
vo, kajti premalo besed je bilo ob tem namenje-
nih vsaj dvema segmentoma, povezanima s to 
problematiko:
- prvi je razvitost javnega prevoza, ukrepi za 
njegovo popularizacijo, razvijanje drugih oblik 

Pa smo v Schengnu. Slovenci že doslej ni-
smo imeli velikih težav pri potovanjih po 
Evropi in svetu, sedaj pa je z odpravo po-
licijskega nadzora na mejah z Italijo, Av-
strijo in na Madžarsko odpadla še zadnja 
formalna ovira. 
Ko smo leta 2004  vstopili v EU in postali 
člani velike družine evropskih držav in del 
Carinske unije, nismo imeli enakega polo-
žaja, kot stare članice. Potem pa smo lani 
vstopili v evro območje, letos v schengensko 
območje, tako da ostaja le še omejitev pri 
prostem pretoku delovne sile. Ko bo tudi ta 
odpravljena, bomo šele lahko govorili o de-
janskem notranjem trgu in enakih možnostih 
za vse. Vsi ti koraki izenačevanja pravic in 
odgovornosti s starimi članicami so nujni, da 
bi manj razvite članice hitreje napredovale. 
Slovenija je med vsemi kandidatkami najhi-
treje napredovala in tudi prva izpolnjevala 
zahtevne kriterije.

Poslanka Evropskega parlamenta (EP), dr. 
Romana Jordan Cizelj, ob koncu minulega 
leta pozitivno ocenjuje predstavljene priori-
tete slovenskega predsedovanja Svetu Evrop-
ske unije (EU). Naša država je prva med dr-
žavami, ki so postale članice EU po letu 2003, 
ki vodi Svet EU. To je priznanje, ki Sloveniji 
omogoča okrepitev njene vloge v Evropi in 
v svetu. Posebno pozornost bomo namenili 
razpravam o evropski prihodnosti in s tem 
povezano ratifikaciji Lizbonske pogodbe, 
medkulturnemu dialogu, trajnostnemu ra-
zvoju in energetiki ter evropski perspektivi 
Balkana. Hkrati pa bomo preverili izvajanje 
razvojne Lizbonske strategije.
Trajnostni razvoj v današnjem svetu pomeni, da 
z ukrepi, ki nam izboljšujejo življenje, ne zmanj-
šujemo kakovosti življenja generacijam naših 
zanamcev (otrokom, vnukom, …). V energetiki 
to pomeni, da moramo razvijati vire energije, 
ki se ne bodo izrabili v bližnji prihodnosti, ki 
bodo imeli kar najmanjši vpliv na okolje in ki 
bodo omogočali zdravo gospodarstvo (dovolj 
nizke cene energije). Tovrstni ukrepi bodo vse-

V Državnem zboru smo sprejeli zakon, ki v 
veliki meri poenostavlja postopke in je pri-
jaznejši do graditeljev. Ker sprejemu tega 
zakona, ki pomeni bistveno pozitivno spre-
membo za velik del državljanov, mediji niso 
posvečali veliko pozornosti, menim, da je o 
tem potrebno napisati nekaj stavkov s po-
jasnili glede sprememb s tega področja – še 
posebej, ker je v naši občini gradnja objek-
tov zelo intenzivna.
Ta zakon je sedaj usklajen z novim prostorskim 
zakonom, omogoča tudi priključitev objektov 
na objekte gospodarske javne infrastrukture 
(vodovod, kanalizacija) – potrebno bo pridobiti 
le projektne pogoje in ne več soglasja. Investi-
tor za pridobitev projektnih pogojev in soglasij 
ne bo imel dodatnih stroškov (taks itd.), uve-
den je poseben model za določitev območja, s 
pomočjo katerega bo stranke v postopku mo-

Država mora 
spodbujati uporabo 
avto plina

Sprejet je bil 
Zakon o graditvi 
objektov

goče določiti na podlagi povsem objektivnih 
kriterijev (s tem bo tudi zagotovljena pravna 
varnost investitorja in stranskih udeležencev 
v postopku izdaje gradbenega dovoljenja), za 
določeno število enostavnih objektov bo od-
slej potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje 
v skrajšanem postopku in brez projektne do-
kumentacije, za manj zahtevne objekte pa ni 
obvezna izvedba tehničnega pregleda. S tem se 
bodo postopki izdaje uporabnih dovoljenj za te 
objekte lahko občutno skrajšali. Podrobnejše o 
spremembah zakona lahko preberete na moji 
spletni strani, nekatere pa lahko preberete  tudi 
tu v alinejski obliki:  
Rekonstrukcija objekta je spreminjanje teh-
ničnih značilnosti obstoječega objekta in pri-
lagajanje objekta spremenjeni namembnosti 
oz. izvedba del, s katerimi se prostornina ne 
spremeni več kot za 10 % , izgled in namemb-

nost pa se lahko spremenita, če tako dopušča 
prostorski akt.
Nadomestna gradnja ni termin, namesto tega 
se uporabi rušitev objekta in ponovna gradnja.
Uporabno dovoljenje ni potrebno za odstrani-
tev objekta ter za začetek uporabe nezahtevne-
ga in  enostavnega objekta.
Če je objekt potreben investicijsko-vzdrževal-
nih del in kvari zunanjo podobo naselja, lahko 
občina zaveže lastnika objekta, da to stori v 
določenem času, če pa jih ne, lahko to na nje-
gove stroške stori sama.
Gradbeno dovoljenje za spremembo namemb-
nosti ni potrebno, če se namen objekta ali nje-
govega dela spremeni znotraj enotne razreda 
klasifikacije vrst objektov.
Lokacijske informacije kot take ni več potreb-
no uporabiti ali zahtevati v nobenem postopku. 
Investitor ali projektant se bo poslej s pogoji 
za izdelavo proj. dokumentacije seznanil na 
podlagi vpogleda v prostorski akt ali pa pro-
stovoljno iz lokacijske informacije.
Stroškov izdaje projektnih pogojev in soglasij 
v breme investitorja ni več.
Natančno se predpisuje obliko in minimalno 
vsebino gradbenega dovoljenja.
Zakon uvaja za »nezahtevne objekte«, katerih 
nabor bo določila uredba vlade, zelo poenosta-
vljen postopek izdaje gradbenega dovoljenja, 
z zelo poenostavljeno dokumentacijo, ki jo 
bo lahko izdelal investitor in postopkom izda-

je odločbe na obrazcu, ki bo hkrati vloga. Za 
nezahtevne objekte uporabno dovoljenje ne 
bo potrebno, veljavno pa bo samo eno leto od 
izdaje.
Gradbena parcela se kot pojem črta iz zakona, 
termina tehnična dokumentacija ni več.
Podrobnejše in na novo je opredeljeno, kaj 
mora vsebovati izrek gradbenega dovoljenja 
poleg sestavin po splošnem upravnem postop-
ku. Za manj zahtevne objekte ali za objekte s 
spremembo namembnosti lahko upravni organ 
sam  opravi ogled. Šele če sam ne more ugo-
toviti izpolnjevanja pogojev za izdajo uporab-
nega dovoljenja, določi komisijo za tehnični 
pregled in z njo opravi le-tega tudi za manj 
zahtevni objekt.
Pristojni organ lahko izjemoma izda uporabno 
dovoljenje tudi samo na podlagi prejete doku-
mentacije.
Zakon predvideva posebne primere pridobitve 
uporabnega dovoljenja za enostanovanjsko 
zgradbo, zgrajeno na podlagi gradbenega do-
voljenja, in sicer pridobitev uporabnega dovo-
ljenja brez poprejšnjega tehničnega pregleda, 
če je poleg listin priložena izjava projektanta 
in nadzornika, da je takšna stavba zgrajena 
skladno s predpisi oz. grad. dovoljenjem.

Robert Hrovat, poslanec SDS v DZ RS
www.roberthrovat.sds.si

prometa, kot sta javna železnica in kolesarjenje 
– tu ima Slovenija ogromne potenciale, saj se s 
tem v preteklosti skoraj ni ukvarjala;
- drugi segment, ki ima ogromno težo tudi v 
okviru Evropske komisije, pa je povečanje 
rabe energetsko čistih in učinkovitih ener-
gij.
Ker so v času kratke razprave v zvezi s to pro-
blematiko skoraj v celoti zanemarili ta segment, 
sem na MOP posredovala poslansko pobudo, s 
katero sem želela opozoriti na  pomanjkljivosti, 
ki v zvezi s tem nastajajo  v Sloveniji in bi jih 
lahko Vlada RS zelo hitro začela razreševati. 
Med energetsko najbolj čiste in učinkovite 
energije spada plin. Tehnologija je na tem po-
dročju neverjetno napredovala, predelava vozil 
je enostavna, plin pa je izjemno varno gorivo 
(ob nesrečah je nevarnost pri bencinskih mo-
torjih bistveno večja). Za uporabnike tudi ni 
zanemarljiv podatek, da je plinsko gorivo ce-

nejše. Najpomembnejše pri tem pa je, da je plin 
okoljsko bistveno čistejši, zlasti od dizelskega 
in tudi bencinskega goriva – zato je v večini 
držav sveta priznan kot zeleno gorivo.
Tega so se začele zavedati mnoge evropske dr-
žave in pričele izvajati aktivne ukrepe ter upo-
rabo avtoplina. A žal med njimi ni Slovenije, 
saj je pri nas le okoli 2700 vozil predelanih za 
plinsko gorivo. Pri tem bi imeli možnost uva-
jati spodbujevalne ukrepi v smislu spodbujanja 
predelave vozil s subvencijami (to trenutno 
poteka v npr. Veliki Britaniji, Avstraliji). Na Ja-
ponskem je obveza, da na plin vozijo vsi taksiji, 
na Dunaju ima plinski pogon večina javnega 
mestnega prometa. Na plin vozi vse več vozil 
v nam sosednjih državah (Italija je sploh vodil-
na v Evropi, veliko teh vozil je tudi v Avstri-
ji, na Madžarskem, 40.000 vozil na plin je na 
Hrvaškem). Problem pa nastane, ker je pri nas 
premalo črpalk na plinsko gorivo, zato smo 
deležni veliko kritik, pa tudi začudenja, da tako 
zanemarjamo to področje. Ob vseh črpalkah, ki 
rastejo kot gobe po dežju na vseh koncih, je v 
Sloveniji le enajst mest, kjer lahko dobimo plin, 
od tega le na petih črpalkah. To pomeni, da  je 
Slovenija  zanemarila razvijanje infrastrukture 
za tiste, ki bi želeli uporabljati za prevoz avto 
na plin. 
Zato sem v pobudi predlagala ministru Podob-
niku, da začne s takojšnjimi ukrepi in aktiv-
nostmi za povečano uporabo plina kot zelene-
ga in okoljsko sprejemljivega goriva, in sicer:    

- država naj preko svojega lastniškega in upra-
vljalskega vpliva v Petrolu takoj spodbudi 
pospešeno povečanje plinskih točilnih mest;   
takojšnjim zmanjšanjem ali celo ukinitvijo 
trošarine za plinsko gorivo – to se dogaja v 
Evropi;
- potrebno je spremeniti uredbo o določanju 
cen za goriva in pri tem spremeniti razmerje 
med ceno bencina in plina. V večini evrop-
skih držav je plin v povprečju vsaj enkrat 
cenejši od bencina, v Belgiji in na Nizozem-
skem celo trikrat. Slovenija sodi med najbolj 
neprijazne države do plina, saj cena presega 
polovico cene bencina;
- uvedbo subvencioniranja predelave vozil na 
plinski pogon s strani države;
uredbo, ki bo uvedla obvezen delež vozil 
na plinski pogon ob javnih naročilih, ki jih 
izvaja država in nasploh vsi proračunski po-
rabniki;
- izvedbo propagandne akcije, s katero bo 
javnost obveščena o vseh prednostih avto-
plina.
Po predstavitvi  pobude se je o tem problemu 
pričelo tudi nekoliko širše pisati in razpra-
vljati in upam, da bo temu sledilo tudi ravna-
nje Ministrstva za okolje in prostor.

Cveta Zalokar-Oražem, 
poslanka ZARES v državnem zboru RS

Pismo iz Bruslja

Drage bralke 
in bralci 
Slamnika

Redni bralci te rubrike se bodo morda spo-
mnili, da smo v Evropskem parlamentu  
obravnavali obsežne in zapletene pravne 
podlage za uveljavitev schengenskega obmo-
čja. S tem v zvezi sem imel veliko dela, saj 
sem bil poročevalec Evropskega parlamenta 
za uredbo o zunanjih mejah EU. Spominjam 
se, kako težko je bilo prepričati Komisijo in 
Svet ter številne močne delegacije v Evrop-
skem parlamentu o tem, da je maloobmejni 
sporazum s Hrvaško ključnega pomena za 
normalno življenje prebivalcev na obeh stra-
neh meje. Potreboval sem pol leta, da sem v 

več zaporednih krogih pogajanj in z organi-
ziranjem ogledov meje končno uspel prepri-
čati večino v parlamentu. Ali pa schengenski 
informacijski sistem, tako imenovani SIS2, 
ki je osnova za policijski nadzor na zunanjih 
mejah in tudi v notranjosti. Dve leti sem sku-
paj s Carlosom Coelhom sodeloval na poga-
janjih. Ker SIS2 ni bil končan do roka in bi se 
torej vstop v Schgengen močno zavlekel, so 
Portugalci predlagali »SISone4all«, začasno, 
vendar kakovostno tehnično rešitev in ker 
smo tudi v parlamentu pohiteli s sprejemom 
ustreznih pravnih podlag, se je vse srečno 
izteklo. Za  ugoden razplet tako zapletene 
zadeve, kakor je vstop v schengensko obmo-
čje, ima velike zasluge  slovenska vlada, zla-
sti ministra Mate in Virant, ter odlična ekipa 
stalnega predstavništva Slovenije v Bruslju. 
Z ministrom Matejem sva usklajeno delova-
la, on v Svetu, jaz pa v parlamentu in ob res 
dobri strokovni podpori in veliki aktivnosti 
so ovire padale ena za drugo. Minister Vi-
rant pa je  s svojo ekipo poskrbel, da so bili 
pravočasno zgrajeni vsi objekti oziroma in-
frastruktura na meji s Hrvaško. Nekaj, kar je 
še pred tremi leti zgledalo nedosegljivo, se je 
uresničilo v dveh letih.
Vstop v schengensko območje ima za  Slo-
vence tudi velik simbolen pomen, kajti 
končno lahko, skupaj z zamejci, govorimo 
o enotnem slovenskem kulturnem prostoru. 
Sedaj res ni prav nobenih ovir več za krepi-
tev gospodarskih, kulturnih in drugih vezi s 
Slovenci v zamejstvu. Nekoliko težav pa nas 

čaka pri prehajanju meje s Hrvaško. Slove-
nija je prevzela odgovornost za 640 km meje 
s Hrvaško, ki je sedaj postala zunanja meja 
EU, to pa seveda pomeni strožji policijski 
nadzor in carino. Kljub posebej označenim 
vstopnim kolonam za državljane EU, bo v 
času turistične sezone in ob večjih praznikih 
na meji več čakanja kot doslej. Ampak, tako 
je povsod po Evropi, tudi tam, kjer ni mejnih 
prehodov. Če potujete z avtom po Evropi, 
potem ste vajeni dolgih kolon v poletnem 
času ali pa ob praznikih, še posebej na ce-
stninskih postajah. Tega se bomo morali 
navaditi. Avtomobilov je vse več, promet se 
povečuje tako hitro, da mu izgradnja novih 
cest ne more slediti. Tako pač je, dobro nik-
dar ne prihaja samo, ampak v družbi vsega. 
In če sedaj pretehtamo vse dobre in slabe 
plati našega življenja v skupnosti, je slabega 
pravzaprav zelo malo. Tiste, ki pa še danes 
sanjajo o nekdanji Jugoslaviji in kar naprej 
kritizirajo stanje v Sloveniji pa vabim, da 
obiščejo nekdanje jugoslovanske republike, 
primerjajo plače, pokojnine, preskrbo pre-
bivalstva, varnost ljudi in premoženja ter 
delovanje zdravstva, sociale in drugih delov 
javnega sektorja. Državljani Slovenije danes 
živimo bolje kot kdajkoli in še nikdar doslej 
nismo imeli tako dobrih razvojnih možnosti. 
Slovenija je sedaj res na novi poti.

Dr. Mihael Brejc

Dr. Romana Jordan Cizelj 

Slovenija vodi Svet 
Evropske unije

bovani tudi v t.i. okoljsko-podnebnem paketu, 
ki bo objavljen konec januarja letos. Evropski 
parlament in Svet EU ga bosta obravnavala vse 
letošnje leto. Vseboval bo namreč zelo zahtev-
ne vsebine: predlog spremembe za trgovanje z 
emisijami toplogrednih plinov, direktivo o ob-
novljivih virih energije ter predlog za zmanjša-
nje emisij toplogrednih plinov in za povečanje 
deleža obnovljivih virov energije v posameznih 
državah članicah. Ločeno pa bo pripravljena 
tudi direktiva o t.i. tehnologijah čistega premo-
ga. Evropski parlament bo skušal obravnavo teh 
pomembnih dokumentov končati v najkrajšem 
možnem času, predvidoma do konca tega leta.
Med najtežjimi nalogami bo dogovor o deležu 
obnovljivih virov energije in zmanjšanju emisij 
CO2 po posameznih državah. Dr. Romana Jor-
dan Cizelj poudarja, da bi pri tem morali upo-
števati dejstva, koliko so države članice doslej 
zmanjšale izpuste in ne kaznovati tistih, ki so 
bile pri tem uspešne ter dodaja: »Državam mo-
ramo omogočiti trajnostni razvoj ter jih spod-
buditi, da bodo kar najbolje izkoristile svoje 
naravne zmogljivosti.«

Na področju energetike se bo nadaljevala tudi 
razprava o nadaljnji liberalizaciji trga električne 
energije in plina, začela pa se bo razprava o sku-
pnem razvoju energetskih tehnologij.
Uspešen trajnostni razvoj je mogoč le z razve-
jano ter učinkovito znanstveno-raziskovalno 
dejavnostjo. Zato bo Slovenija morala posebno 
pozornost posvetiti tudi izvedbi Evropskega 
tehnološkega inštituta ter uvajanju ukrepov, ki 
bodo spodbudili raziskave in razvoj v majhnih 
in srednjih podjetjih.
Poleg gospodarskih tem, ki bodo prioritetne, bo 
pozornost med predsedovanjem posvečena šte-
vilnim drugim vprašanjem. Podpis stabilizacij-
sko-pridružitvenega sporazuma vsaj za eno od 

držav Zahodnega Balkana bi pomenil nov korak 
k demokratični prihodnosti širše regije. Od Hr-
vaške in Turčije, ki sta že v pristopnem procesu, 
pa pričakujemo še korak bližje k evropskemu 
obnašanju ter zaprtje posameznih poglavij 
usklajevanja njunih zakonodaj z evropskimi.
Dr. Jordan Cizljeva je takole strnila misli o vlogi 
naše države v prvi polovici leta 2008: »Slovenija 
je prva »nova« država članica, ki je dobila pri-
ložnost vodenja Sveta EU. Vložek in odgovor-
nost sta velika. Slovenija lahko med predsedo-
vanjem utrdi svojo politično vlogo v Evropi. To 
pa bo zmogla le, če bomo sposobni prestopiti iz 
svojih nacionalnih interesov na evropsko raven. 
Znati bomo morali poslušati ter najti za države 
članice sprejemljive rešitve. Izkazati se bomo 
morali kot dobri poznavalci strokovnih vsebin 
ter sposobni pogajalci. To je velika priložnost, 
da bo vsak med nami, od funkcionarjev do jav-
ne uprave in gospodarstva, bolje razumel svojo 
vlogo pri oblikovanju evropskih politik. Predse-
dovanje bo pomembno tudi za širšo promocijo 
Slovenije. V tem času se bodo namreč pri nas 
odvijali številni sestanki, konference, delovna 
srečanja, politični in strokovni obiski. Izkoristiti 
jih moramo tudi za promocijo naše lepe narave 
ter turistične ponudbe. Tu pa je pomemben vsak 
naš državljan, saj se bo tujec, ki mu domačini 
na cesti prijazno pomagajo z nasveti, npr. o tem, 
kako pride do hotela, zagotovo rad vrnil in pri 
nas preživel tudi počitnice.«

Darko Rudl
     

Kot predstavnik lokalnih interesov sem 
bil izvoljen za državnega svetnika, zato 
vas želim seznaniti z njegovim delova-
njem.
Vloga državnega sveta je natančno defini-
rana v ustavi in predstavlja najbolj nepo-
sreden stik civilne družbe s politično sfero. 
Sestavlja ga 40 svetnikov, ki so jih izvolila 
njihova lokalna ali profesionalna okolja, da 
bi na ravni države zagovarjala njihove in-
terese. Prav zato večina državnih svetnikov 
tudi ostane zaposlenih v svojih lokalnih, 
profesionalnih okoljih, da jih lahko le tako 
avtentično zagovarjamo. Zadnje volitve v 
Državni svet so skupaj z predsedniškimi 
volitvami pokazale kapital, ki ga v sebi še 
vedno nosi LDS. 
Na prvi konstitutivni seji smo izvolili vod-
stvo in imenovali odbore. Za predsednika 
je bil izvoljen, mag. Blaž Kavčič, ki je ob 
imenovanju izpostavil: »V obravnavi so 
predlogi za takšno ali drugačno rekonstruk-
cijo Državnega sveta. Razmišljanja glede 
ene skrajnosti, ki pomeni ukinitev Držav-
nega sveta, do druge skrajnosti, ki pomeni 
bistveno okrepitev Državnega sveta. Kot 
katerikoli institucija politične organizacij-
ske strukture je tudi Državni svet po mojem 
mnenju upravičeno izpostavljen stalnem 
preverjanju delovanju in obstoja po krite-
rijih vsebinskega prispevka, strokovnega 
prispevka in ekonomičnosti delovanja. Pri 
sprejemanju določitev ihta  ni na mestu.« 
Ob imenovanju je komentiral tudi volilni 
rezultat LDS: »Izvoljenih 6 od 22 svetnikov 
lokalne interesne skupine kaže, da je LDS 
odgovorno ponudila kvalitetne kandidate, ki 
imajo znanje, izkušnje, sposobnosti sodelo-
vanja, medsebojnega usklajevanja in uskla-
jevanja za drugimi strankami.« 
Že decembra 2007 je sledila izredna seja 
o Zakonu o pacientovih pravicah, ki ga je 
Državni zbor sprejel na 34. redni seji. Po-
budnik izredne seje je predlagal sprejem 
odložilnega veta na omenjeni zakon. Po 
obravnavi zakona znotraj interesnih skupin 
in na seji Državnega sveta je bil sprejet od-
ložilni veto z obrazložitvijo, da se v spreje-
mu zakona v Državnem zboru ni upoštevalo 
pripomb uporabnikov zdravstvenih storitev. 
Glede na vsebino zakona bi bilo potrebno 
pridobiti tudi mnenje Varuhinje človekovih 
pravic in posameznim društvom bolnikov. 
Zakon tudi ne predvideva sankcij pri preko-
račitvi »razumnega časa« za čakalne dobe iz 
40. člena zakona, ampak zgolj kazni za delo, 
ki je bilo opravljeno pa ga ne bi bilo treba in 
nizke kazni za pravne osebe, ki ne opravijo 
svojih dolžnosti. 
V januarju je bila sklicana druga redna seja, 
na kateri smo obravnavali Program slo-
venskega predsedovanja Evropski uniji in 
vlogo Državnega sveta pri predsedovanju. 
Na seji smo sprejeli tudi predlog Zakona o 
lastninskem preoblikovanju nenormiranega 
kapitala zavarovalnic, ki nasprotuje, da bi 
35% delež Triglava v skrbništvu kapitalske 
družbe šel v javno prodajo. Kratek zakon 
predvideva, da bi lastništvo prenesli na Zpiz, 
v njihovem imenu pa bi z delnicam še naprej 
upravljal Kad ali pa bi bile prenesene na ra-
čun, v okviru katerega se vodijo sredstva za 
pokojninsko in invalidsko zavarovanje. Na 
koncu smo obravnaval tudi notranjo ureditev 
državnega sveta, predvsem kadrovske in fi-
nančne zadeve.

Toni Dragar, državni svetnik RS

TD Jarše – Rodica
Vabimo vas 

na prireditev v 
počastitev slovenskega 

predsedovanja 
Svetu EU, 

ki bo v soboto, 19. januarja 2008, ob 
15 uri v Kulturnem domu Groblje.

Slavnostna govornica bo evropska 
poslanka Ljudmila Novak, povabljeni 
pa so tudi drugi evropski in državni 
poslanci, veleposlaniki, predstavniki 

občin in različnih društev.

Ob slovenskem predsedovanju smo 
se odločili, da to dostojanstveno 

počastimo s predstavitvijo 
slovenskih regij po njihovih 
etnoloških znamenitostih. 

Veseli bomo vaše udeležbe na naši 
prireditvi!

Stane Cotman,
predsednik TD Jarše Rodica

Državni svet 
opravil že 3 
seje, dve redni 
in izredno sejo
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(IZ)BR@NO
v decembru

Coetzee, John Maxwell:  ŽIVLJENJA ŽIVALI, 
Lud Šerpa, 2007
Nobelov nagrajenec za literaturo J.M. Coetzee v 
pričujočem delu tematizira vegetarijanstvo in naš 
odnos do živali nasploh.  

Nejc Gazvoda: CAMERA OBSCURA, Založba 
Goga, 2006
Pomenljiv naslov romana je koristen tako za branje, 
kot za razčlembo prebranega, saj bralcu pred samim 
branjem pokaže koristno izhodišče.

Ana Politkovska: PUTINOVA RUSIJA, Učila, 
2007
Ruska novinarka Ana Politkovska je knjigo o Rusi-
ji, kakršna je v času Putinovega predsedovanja, iz-
dala v tujini, doma pa jo je tik pred vrati stanovanja 
čakal usoden strel.  

Julie Anne Peters: LUNA, Grlica, 2007
Roman  je pripoved o fantu Liamu. Spoznamo ga v ob-
čutljivih najstniških letih skozi oči njegove sestre Re-
gan. Liam čedalje huje trpi in čedalje teže igra vlogo, v 
kateri ga vidijo drugi, to je v vlogi fanta.  

Maureen Bayless: PLEŠI Z ŽIVLJENJEM, Miš, 
2006
Sabie je živela s svojo mamo Moniko. Bila je še 
majhna, ko sta se starša ločila. Materi je največ po-
menila svoboda, zato deklica nikoli ni hodila v šolo, 
se igrala s svojimi vrstniki, poznala doma … 

Baron Baptiste: MOJ OČKA JE PRESTA, Da-
modar, 2007
Baronu Baptistu je z domiselno slikanico s šaljivim 
naslovom Moj očka je presta uspelo spretno integri-
rati nadvse koristne jogijske vaje v prijetno zgodbo 
o poklicih staršev. 

  Uredil in izbral Janez Dolinšek

   ODRASLI

   OTROCI IN MLADINA

UMETNIŠKO DRUŠTVO 
TATEATER PREDDVOR

in 
Kulturno društvo 
Vir pri Domžalah

vabita na predstavo M. Matišića

CINCO IN 
MARINKO

Komedija o neverjetnih idejah 
in vsem, kar jih ustavlja

Cinco in Marinko je komedija o 
dveh gastarbajterjih, ki hrepenita 
po domu in svojih bližnjih. Prvi, 
Cinco, se nekega dne odloči, da si 
bo s podkupninami pridobil potr-
dilo o svoji smrti. V krsti ga bodo 
pripeljali domov, kjer bosta z ženo 
Marico skupaj uživala penzijo, ki jo 
bo le-ta dobivala po njem. Marinko 
je politični emigrant. Iz strahu pred 
Udbo se že enajst let ni oglasil svoji 
ženi Stani. S potnim listom svojega 
prijatelja Cinca bo končno, kljub 
strahu, odšel v svojo ljubo dolenjsko 
vas k svoji dragi ženi ... Naša junaka 
sta preprosta človeka. Njuni špetiri 
o belih in rdečih so drugačni od fo-
teljskih razprav v domovini. Želita si 
le domovino, za katero bosta tvegala 
in dala vse. Po svoji življenjski kal-
variji, ki je smešno-žalostna, bosta 
morda izgubila vse materialno, pri-
dobila pa še več človečnosti in prav 
norega upanja.

Kulturni dom na Viru
sobota, 19. januar 2008, ob 19. 

30 uri
Rezervacija in prodaja vstopnic 
Tel.: 01/721 21 43, 051 303 801, 

01/721 14 19
Cena vstopnice: 10 €

Igrata:
Vlado Novak

Konrad Pižorn - Kondi

SOBOTA, 19. JANUAR
15.00
KJE: Kulturni dom Groblje 
Vabijo vas na prireditev v počastitev slovenskega predsedovanja Svetu 
EU. Slavnostna govornica bo evropska poslanka Ljudmila Novak, pova-
bljeni pa so tudi drugi evropski in državni poslanci, veleposlaniki, pred-
stavniki občin in različnih društev. Ob slovenskem predsedovanju so se 
odločili, da to dostojanstveno počastijo s predstavitvijo slovenskih regij po 
njihovih etnoloških znamenitostih. Z veseljem vas TD Jarše Rodica vabi 
na njihovo prireditev. 

TOREK, 22. JANUAR
18.00
KJE: Knjižnica Domžale 
Vabijo vas na potopisno predavanje Sulawesi: Indonezija. Razvejanost in-
donezijskega otoka Sulawesi, močno poraslega z deževnim pragozdom in 
riževimi polji, spominja na orhidejo. Obalo obdajajo manjši otočki in ko-
ralni grebeni. V osrčju otoka, deželi Tana Toraja, se prepletata animizem in 
protestantizem. Na pogrebih žrtvujejo živali, strehe hiš in shrambe žita so 
v obliki ladje. »Naši predniki so sem prišli z ladjo in v onostranstvo gremo 
z ladjo. To življenje je le vmesna pot,« povedo domačini. Potovala je Petra 
Šibelja Gorše. Vstop prost! Vabljeni!

SOBOTA, 26. JANUAR
9.00
KJE: Drsališče v športnem parku v Domžalah
Hokejski klub Krpani vas vabi na rekreativno hokejski »Krpanov turnir«.  

19.00
KJE: Hala komunalnega centra Domžale
Košarkarji Heliosa vas vabijo na ogled srečanja med KK Helios in ekipo 
iz Zagreba. Športniki vsekakor potrebujejo vašo spodbudo, zato jih pridite 
vzpodbujati in pomagati do zmage! 

PONEDELJEK, 28. JANUAR
18.00
KJE: Knjižnica Domžale
Vabijo vas na literarno–glasbeni večer s Ferijem Lainščkom. Pove-
zovalka programa bo Nina Janžekovič. Tega izjemno plodovitega 
umetnika bomo spoznali skozi pogovor, spremljala pa nas bo glasba 
violinistk Glasbene šole Domžale po vodstvom Gabrijele Neculceje 
in beseda Natalije Škerjanec Kotnik, ki bo prebrala odlomke iz njego-
ve zadnje pesniške zbirke Ne bodi kot drugi in romana Nedotakljivi. 
Z nami bo Feri Lainšček: pesnik, scenarist, pisatelj, dramatik, mla-
dinski pisatelj. Avtor, za katerega velja »usodna privlačnost med filmi 
in romani« scenarist filmov, posnetih po romanih: Namesto koga roži 
cveti, Ki jo je megla prinesla, Vankoštanc, Mokuš in Petelinji zaj-
trk. Poznavalec prekmurske, tudi panonske duše. Dobitnik najvišjih 
nagrad za literaturo in hkrati eden najbolj v knjižnicah izposojenih 
slovenskih umetnikov. 
Vabljeni, da ga spoznate tudi v živo. 
Vstop prost! Vabljeni!

TOREK, 29. JANUAR
9.00
KJE: Knjižnica Domžale
Vabijo vas na igralne urice za predšolske otroke od 3. leta dalje. Vabljeni 
tudi starši, dedki in babice. Vstop prost. Zaželena je predhodna najava.

19.00
KJE: Knjižnica Domžale 
O aktualni politični situaciji se bosta ob izidu knjige Politika med amne-
zijo in paramnezijo pogovarjala dr. Vlado Miheljak – pojem političnega 
kolumnista na Slovenskem, ki ga odlikujeta pokončnost, pronicljivost, 
kakovost in samostojna drža ter domžalska poslanka najmlajše stranke 
ZARES, Cveta Zalokar Oražem. Vlado Miheljak: Pravijo, da ga berejo na 
levici in desnici, za kompliment pa si šteje, da ni ne pri prvih ne pri drugih 
prav priljubljen. Vstop prost! Vabljeni!

SREDA, 30. JANUAR
19.00
KJE: KJE: Hala komunalnega centra Domžale
Vabljeni na srečanje košarkarske lige UPC Telemach, ko se bo v domači 
dvorani KK Helios srečal z nasprotnikom iz Zagorja. 

SOBOTA, 2. FEBRUAR
20.00
KJE: Mladinski kulturni center Domžale
Vabijo vas na koncert in pustovanje, ki bo tudi tokrat imelo dobrodelno 
noto – Rešimo MKC #2. Nastopili  bosta skupini Sunbite in Ultra. Vseka-
kor zabava, ki je ne smete zamuditi! Obvezni dobrovoljni prispevki – 2€! 

TOREK, 5. FEBRUAR
18.00
KJE: Knjižnica Domžale
Vabijo vas na eno in edino potovanje od bisera do bisera: Pelješac in Du-
brovnik, Plitvice, Durmitor s Taro in Prokletijami ter Skadarski jezerom, 
Ohrid in Vlaška vas, Beograd in Sirogojna, Višegrad, Sarajevo, Mostar. 
Potopisno predavanje od Vardarja pa do Triglava bo pripravil popotnik 
Matjaž Jeran. Vstop prost! Vabljeni! 
 

SREDA, 6. FEBRUAR
9.30
KJE: Knjižnica Domžale
Vabijo vas na lutkovno predstavo Povodni mož, ki jo bodo uprizorili učen-
ci OŠ Dob pod vodstvom mentoric Brigite Jahič, Helene Kolar in Nataše 
Kolar. Vstop je prost! Vabljeni!  
 

ČETRTEK, 7. FEBRUAR
18.00
KJE: Knjižnica Domžale
Vabijo vas na literarno-umetniški večer France Stražar: Zapoj tišina, pred-
stavitev pesniške zbirke. Večer bodo sooblikovali: Pavle Ravnohrib, Mate-
ja Stražar in Tadeja Capuder. Hkrati bo tudi priložnostna slikarska razstava 
avtorja Matjaža Stražarja. Vstop je prost. Vabljeni! 

Študentska založba iz Ljubljane ponu-
ja bralcem imenitno branje za zimske 
dni. Dušan Šarotar je napisal roman 
BILJARD V DOBRAYU. Na ovitku 
knjige beremo: »V nekdaj imenitnem 
soboškem hotelu Dobray, s kazino-
jem in bordelom v nadstropju, se v 
eni sami noči ob koncu 2. svetovne 
vojne srečajo in trčijo številne usode. 
Medtem ko je na meje pozabljene in 
skrite pokrajine med Muro in Rabo že 
privihrala Rdeča armada in je samo še 
vprašanje ur, kdaj bo osvobojena tudi 
Sobota, v Dobrayu še vedno igrajo 
zadnjo partijo biljarda. Zaspani varaš, 
ki se naslednje jutro šele prebuja iz 
morastih sanj, pa so v tišini že naselile 
tavajoče duše, med njimi je tudi ži-
dovski trgovec Franz Schwartz, eden 
izmed peščice deportiranih, ki so se 
vrnili iz koncentracijskega taborišča 
Auschwitz. Biljard v Dobrayu je av-
torjev hommage mestu, varašu, kjer 
veter vztrajno išče duše, da bi v njih 
ponovno zazvenel.«
Miha Manzzini v kratkih zgodbah z 
naslovom TRENUTKI SPOZNANJA 
»še enkrat potrjuje, da imamo opraviti 
z izjemno prodornim in neusmiljenim 
opazovalcem sodobne družbe. Skozi 
štirinajst zgodb, individualnih usod, se 
pred bralcem razrašča neprijetna, a več 
kot prepričljiva podoba sedanjosti, v 
kateri se posamezno vedno bolj izgublja 
in lomi ter se umika splošnemu, nasil-
nemu in nesubstancialnemu. Avtor se ne 
ustavi pri beleženju trenutnega stanja, 
temveč išče vzroke zanj in možne reši-
tve. Ubesedi jih v vizualno močnih pri-
povedih, začinjenih s kančkom žlahtne 
mazzinijevske ironije, ki zares zaživijo 
šele v okviru celote - Trenutki spoznanja 
so namreč tudi tektonsko skrajno domi-
šljena zbirka kratkih zgodb.« Avtorica 
spremne besede je Tina Kozin.
F. M. Dostojevski v DNEVNIKU PISA-
TELJA v prvem delu ponuja izbor krat-
ke proze in esejev, v drugem pa izbor 
publicističnih besedil. Avtor spremne 
besede, Aleksander Skaza, pravi, »da 
F. M. Dostojevski izkazuje tako visoke 
estetske kvalitete kot žanrsko raznovr-
stnost, ki sega od del, za katere bi lah-
ko rekli, da so na meji med umetniško 
literaturo in publicistiko do estetsko 
dovršenih novel Bobek, Sanje smešne-
ga človeka in Krotko dekle. Pozornost 
zaslužijo posebej te tri novele, ki v po-
dobi in besedi t.i. podtalnega človeka, 
osamljenega in odtujenega individuali-
sta, razkrivajo temeljne eksistencialne 

Naj ne mine dan brez knjige
probleme novodobnega človeka.« Za 
drugo knjigo pa, da je »to sicer pred-
vsem »dnevnik pisateljevega duha«, ki 
obravnava nekatera temeljna filozofska, 
religiozna in moralna vprašanja tako z 
vidika Rusije kot sveta, vendar je tudi 
dnevnik, ki se posveča tekočemu kultur-
nemu, družbenemu in tudi političnemu 
dogajanju v takratni Rusiji in svetu. V 
njem so spomini, ki sicer diskretno, a 
vendar dovolj jasno pričajo o tragičnem 
življenju velikega pisatelja, ki je bil kot 
upornik obsojen na smrt, pomiloščen in 
poslan v sibirsko katorgo ter bil pozne-
je vse življenje pod budnim nadzorom 
carske oblasti. 
Georges Perec v romanu ŽIVLJENJE, 
NAVODILA ZA UPORABO zaradi 
svoje nenavadne zgradbe »hkrati spomi-
nja na načrt hiše, križanko in sestavljan-
ko zgodb, v kateri se živahno mešajo 
glavni junaki osrednje zgodbe: Bartle-
booth –  »mož, ki je slikal akvarele in iz 
motivov naročal izdelovanje puzzlov«, 
Winckler –  » izdelovalec puzzlov«, Va-
lene – »slikar, ki je slikal hišo« in Sma-
utf – »stari služabnik, ki je spremljal go-
spodarja na poti okoli sveta« ter stranske 
osebe, kot je Cinoc – »mož, ki je ukinjal 
besede«. Preko različnih dokumentov 
naletimo tudi na zgodovinske osebnosti 
– recimo na polarnega raziskovalca sira 
Johna Franklina in ameriškega pisatelja 
Marka Twaina.« 
Avtorica spremne besede Jelka Ciglene-
čki pravi, da so »v knjigi NACIONALNI 
PARK, KOMPROMIS, NAŠI, predsta-
vljena najpomembnejša dela Sergeja 
Dovlatova. Kot skorajda njegov celoten 
opus, slonijo na avtobiografskih dej-
stvih. Nacionalni park, ki velja za naj-
boljše avtorjevo delo, se dogaja v pre-
lomnih trenutkih avtorjevega življenja. 
Oditi ali ostati, ljubiti ali sovražiti, pisati 
ali piti, predvsem pa: kako živeti? Na 
vprašanja seveda ne dobimo enoznač-
nega odgovora. Tako kot niso enoznač-
ne zgodbe Kompromisa, ki se skrivajo 
pod diktiranimi članki sovjetskih novi-
narjev. Družinski album, ki ga listamo 
v Naših, nam ponudi nenavadno paleto 
značajev. Smeh skozi solze, ki nas spo-
minja na Gogolja, se meša humanistič-
nim pogledom Čehova, glavni junak, ki 
ga najdemo včasih pod imenom Boris, 
drugič Sergej, pa s hemingwaysko mo-
žatostjo korači preko sivine sovjetskega 
vsakdanjika, častnikarskega cvetličenja 
in praznih steklenic vodke.«

Tatjana Kokalj



13Slamnik 01    18.01.08     cyan   magenta  yellow  black      stran

KULTURAstran 13

SLAMNIK - januar 2008

Ko se ob izteku leta končuje vsesplošni sejem kiča, ki 
nas ob tem času bolj nadležno utruja, kakor plemeni-
to bogati, nas prav pozitivno preseneča blagodejnost 
glasbe, kadar preseže ta nivo. V Grobeljski cerkvi 
smo 4. januarja 2008 doživeli koncert, ki spada med 
take. Umirjenost božičnega večera, ki sta nam jo pri-
čarala Kvintet Pirnat in Ženski pevski zbor iz Dra-
melj, je bil dogodek.

Zlit zvok usklajenih glasov, intonančna točnost, mu-
zikaličnost interpretacije, podprta z dobro izgovorja-
vo in svežina izbora božične glasbe obeh sestavov, 
so pojmi, ki koncert dvigujejo nad raven novoletnega 
kiča.
Dogodek, s katerega smo odšli za spoznanje bogatejši 
in se ga ne bi branili doživeti še kdaj.

Janez Pirnat

Javni sklad 
Republike 
Slovenije 
za kulturne 
dejavnosti
Območna 
izpostava 
Domžale

Revija Mentor razpisuje literarni nate-
čaj za Festival mlade literature Urška 
2008. Sodelujejo lahko avtorji, stari nad 
15 let, ki, razen v samozaložbi, še niso 
izdali knjige. Svojo, še neobjavljeno li-
teraturo – prozo (do 10 strani), poezijo 
(do 15 pesmi) ali dramska besedila – 
morajo v treh izvodih pod šifro poslati 
do 23. januarja 2008 na naslov: Revija 
Mentor, Javni sklad Republike Sloveni-
je za kulturne dejavnosti, Štefanova 5, 
1000 Ljubljana, s pripisom »za festival 
Urška«.
Vsi avtorji bodo povabljeni na enega od 
šestih regionalnih srečanj. Srečanja oz. 
kratke literarne delavnice bodo poteka-
le od februarja do maja v Ivančni Gorici 
(za osrednjo Slovenijo), Sežani (za Pri-
morsko), Metliki (za Dolenjsko in Belo 

krajino), Šmarju pri Jelšah (za Celjsko 
in Koroško), Škofji Loki (za Gorenj-
sko) in Ormožu (za SV Slovenijo).   
Deset izbranih avtorjev s teh srečanj se 
bo predstavilo na Festivalu mlade lite-
rature Urška, 24. in 25. oktobra 2008, 
v Slovenj Gradcu.
Najboljšemu avtorju bo revija Mentor 
natisnila knjižni prvenec, ki bo obja-
vljen v zbirki Prvenke, predstavljen pa 
na naslednjem festivalu oktobra 2009 
v Slovenj Gradcu. Avtorji bodo kot 
honorar poleg mentorske pomoči pri 
nastajanju prvenca dobili tudi sto izvo-
dov svoje knjige.
Podrobnejše informacije: tel. (01) 2410 
500 ali (01) 2410 516, e-pošta dragica.
breskvar@jskd.si ali na spletni strani 
www.jskd.si.

Kulturno društvo 
Vir pri Domžalah

Jamski 
človek za 
srečno 2008
Leto 2007 si bodo krajani in 
krajanke Krajevne skupno-
sti Toma Brejca Vir zapomnili 
tako po prvi številki glasila Vir-
jan, kot po oživitvi nekdaj zelo 
dejavnega Kulturnega društva 
Vir, ki je skupaj z vodstvom KS 
pripravili sedaj že tradicionalno 
novoletno predstavo.

Skoraj prepolno dvorano je pred-
zadnji dan starega leta obiskal 
JAMSKI ČLOVEK v podobi 
Uroša Fürsta ter režiji Nataše 
Barbare Gračner. Pred začetkom 
predstave je vse zbrane nagovoril 
mag. Lovro Lončar, predsednik 
Sveta KS Toma Brejca, ter jim 
voščil srečno, zdravo in uspešno 
2008, hkrati pa zaželel uspešno 
pot tudi Kulturnemu društvu Vir 
pri Domžalah. 
JAMSKI ČLOVEK je tudi tokrat 
na duhovit in sproščen način po-
magal obiskovalcem, ki so radi 
sodelovali z njim, pomagal razu-
meti, zakaj prihaja do vsakdanjih 
konfliktov med njima ter ju, tako 
na predstavi, prepričana pa sem, 
da tudi po njej, pripravil do tega, 
da sta se vsemu, kar morda kdaj 
pa kdaj ogroža njuno zvezo, na-
smejala in se kot zadovoljni lovec 
in uspešna nabiralka skupaj poda-
la po poti leta 2008.
Za JAMSKIM ČLOVEKOM v 
Kulturni dom na Viru prihajata 
CINCO in MARINKO, ki ju bo-
sta zaigrala Vlado Novak in Ko-
nrad Pižorn - Kondi, z eno samo 
željo, da pridobita še več človeč-
nosti in prav norega upanja. Ali 
jima bo to uspelo, se prepričajte 
19. januarja 2008, ob 19. uri, v 
Kulturnem domu na Viru. 

Vera Vojska  
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informacije: 
(01) 722 50 50
info@kd-domzale.si
www.kd-domzale.si

10. do 25. januar 
GALERIJA DOMŽALE

Primož Hieng
“Soline - med 
nebesi in zemljo”

Rojen leta 1955 v Ljubljani. Z 
osnovami fotografije se je 
sreèal že v osnovni šoli. Po študiju novinarstva se je zaposlil na Ra-
diu Glas Ljubljane, ki mu je kot novinar in urednik ostal zvest 16 let. 
V devetdesetih letih ga je zaèelo vse bolj zanimati, kakšen je pogled 
iz ptièje perspektive, kar je najprej izpeljal s fotografiranjem mesta 
Kamnik in okolice, leta 2005 pa je uresnièil doslej najzahtevnejši 
projekt, to je fotografiranje Seèoveljskih solin iz helikopterja Leta-
lske policijske enote, letos pa je sledilo še fotografiranje Cerkniškega 
jezera. V Galeriji Domžale bo razstavljal zraène posnetke Seèoveljskih 
solin s podnaslovom »Med nebesi in zemljo«. Razstava bo odprta do 
petka, 25. januarja 2008. Vstop v Galerijo Domžale je prost.

torek, 22. januar ob 20:00

Pesmi dveh domovin
Bernarda Fink mezzosopran
Marcos Fink basbariton
Carmen Piazzini klavir
koncert

Bernarda Fink je bila rojena v 
Argentini. Glasbeno izobrazbo je 
pridobila v Instituto Superior de 
Arte v teatru Colón v Buenos Airesu, nato pa se je preselila v Evropo. 
Redno nastopa s priznanimi orkestri, kot sta dunajska in berlinska 
filharmonija, njene koncerte in recitale pa gostijo najbolj prestižne 
operne dvorane po celem svetu. Njen brat Marcos Fink, prav tako 
rojen v Buenos Airesu, je svoj glas je šolal pri profesorjih Ivan 
Ivanovu in Victorju Srugu, šolanje pa nadaljeval v Londonu. Svoj 
operni debi je doživel leta 1990. Nastopa v operah, na koncertih in 
recitalih samospevov v dvoranah po vsem svetu. 

sobota, 26. januar ob 10:00
Glasbeno gledališèe Melite Osojnik

Melita Osojnik: Zgodba o izgubljeni dudi
glasbena otroška predstava

Mali Žan je nekega veèera ob 
risanki široko zazehal in iz ust mu 
je padla duda. Naenkrat se je od 
nekod prismukal majhen muc in 
jo pobral. Mucu so jo odnesle 
zobne miške in jo spravile na 
varno v grad mišje kraljice. Iz 
gradu jo je ukradla tatinska sraka, 
se z njo žogala, dokler ji ni padla v 
pajkovo mrežo ... Žan pa dudo 
pogreša, saj je še majhen in brez 
nje težko zaspi. Jo bo dobil nazaj? Predstava traja 40 minut in je 
primerna za otroke od 3. leta dalje.

ponedeljek, 28. januar
torek, 29. januar 
èetrtek, 31. januar 
petek, 1. februar ob 20:00

Prešernovo gledališèe Kranj

Tone Partljiè: 
Partnerski odnosi
komedija

režija: Vinko Möderndorfer
igrajo: Vesna Jevnikar, Vesna Slapar, Vesna Pernarèiè-Žuniæ, Darja 
Reichman, Igor Štamulak in Borut Veselko
Situacija v Partljièevi novi komediji bi se lahko zgodila v marsikateri 
eno-partnerski družini. Loèena profesorica slovenšèine živi z odraslo 
hèerko, ki se je ravnokar razšla s svojim fantom. Skuša jo preprièati, 
da moških sploh ne potrebuje, in ko se že zdi, da je z njimi tudi sama 
opravila, ji bivši uèenec na obletnici mature zaupa, da je še iz šolskih 
klopi zaljubljen v svojo profesorico. Obenem pa se tudi hèerka zaplete 
v partnersko zvezo z veliko starejšim sodelavcem. Kako se bodo 
njihovi odnosi razpletli lahko le ugibate, vsekakor pa se bomo pri 
iskanju primernih partnerjev pošteno nasmejali.

èetrtek, 7. februar ob 20:00
JAZZ v galeriji

EJQ plays KK
Klemen Kotar saksofon, efx
Marko Èrnèec klaviature
Tomi Purich bobni

EJQ izvira iz Electric Jazz Quarteta koprskega 
bobnarja Tomija Puricha. Vsi trije èlani so 
dobro znani slovenskim ljubiteljem jazza in 
tudi popularnejših muzik, saj so igrali s števi-
lnimi znanimi imeni iz obeh glasbenih scen. 
Tokrat bodo v Galeriji Domžale predstavljali 
avtorske kompozicije Klemna Kotarja. Koncert je del cikla Jazz v 
galeriji, ki se enkrat meseèno odvija v Galeriji Domžale (Mestni trg 1, 
trgovski kompleks Vele). Vsi koncerti cikla so brezplaèni.

Prva likovna razstava v letu 2008, 
ko Galerija Domžale praznuje 
svojo desetletnico  delovanja v 
okviru dejavnosti Kulturnega 
doma Franca Bernika Domžale, 
je bila poklonjena fotografiji. V 
četrtek, 10. januarja 2008, smo 
se ljubitelji fotografije zbrali na 
otvoritvi fotografske razstave 
novinarja in fotografa Primoža 
Hienga iz Brezovice pri Ljublja-
ni. Kot dolgoletni urednik Ka-
mniških novic se je ob prijetnih 
dalmatinskih pesmih Klape Mali 
grad iz Kamnika domžalski jav-
nosti predstavil s svojevrstnim 
fotografskim projektom »Soline 
– med nebesi in zemljo«, kjer so 
Sečoveljske soline prikazane na 
popolnoma drugačen in nenava-
den način – s pogledom iz zraka. 
Avtorja je predstavil umetnostni 
zgodovinar dr. Damir Globočnik.

Fotografska razstava v Galeriji Domžale
      Hiengove soline

Sečoveljske soline so gotovo pogost 
motiv, ne le slikarjev temveč tudi 
fotografov. Način fotografiranja 
iz zraka, kot ga je pri solinah prvi 
uporabil Primož Hieng, pa se je v 
zgodovini fotografije pojavil zelo 
zgodaj. Le petdeset let po iznajdbi 
fotografije je Francoz Nadar poletel 
z balonom in prvi na takšen način 
poslikal Pariz (1858). Fotografija 
iz zraka je močno vplivala na ume-
tnike okrog prve svetovne vojne; 
pomembni so na primer posnetki 
iz višine Angleža Coburna, ki ga je 
zanimal predvsem radikalen izraz 
posnetkov iz ptičje perspektive s 
pripovedujočo zgodbo, medtem ko 
je v obdobju med obema vojnama 
Moholy - Nagy s strmim pogledom 
navzdol podobo razčlenil do ne-
prepoznavnosti, kljub temu, da je 
šlo za povzemanje že doseženega. 
V slovenski umetniški fotografiji 
je posnetke iz zraka ustvaril Janez 

Marenčič, ki se je pred petdesetimi 
leti lotil te neobičajne perspektive 
in poslikal tipična slovenska po-
lja. Marenčičevo ustvarjanje, med 
drugim tudi ptičja perspektiva in 
redukcija tonov, pa ne zaostaja za 
evropskim razvojem modernistič-
ne fotografije, saj se je slovensko 
gibanje, t.i. »Kranjska skupina«, ki 
se je spontano oblikovala okrog J. 
Marenčiča in P. Kocjančiča, izobli-
kovalo po zgledu sočasne nemške 
skupine, za katero je bil značilni do-
sledni formalizem, ki je mejil na po-

polno abstrakcijo. Tudi v Hiengovih 
fotografijah bi lahko našli nekaj ab-
straktnega duha, vsaj v ekstremnem 
pogledu na naravo iz ptičje perspek-
tive ter v razčlenjevanju krajinske 
podobe, kot jo avtorju dajejo soline. 
Vendarle pa se ustvarjene fotografi-
je ustavijo ob realističnem podaja-
nju krajine, saj ta še vedno ostaja 
prepoznavna. Hkrati v avtorjevih 
posnetkih ne smemo zanemariti do-
kumentarne vrednosti današnjega 
pogleda na Sečoveljske soline, saj 
pomembno zaznamujejo trdo delo 
primorskega človeka in so hkrati 
izjemnega pomena za slovensko 
dediščino kot del kulturne krajine s 
posebnim tipom poselitve, rastlinja, 
živali in postopki dela. Še danes 
je v Muzeju solinarstva omogočen 
vpogled v pridelavo soli na način, ki 
izvira iz 14. stoletja.

V 70-tih letih prejšnjega stoletja je 
ameriški fotografski teoretik Minor 
White zapisal, da za fotografiranje 
obstajajo štirje razlogi: fotografi-
ramo, da bi posedovali stvarnost, 
stvarnost spremenili, se naučili 
stvarnost sprejemati in se zavedli 
prisotnosti božanskega v sebi. Fo-
tograf Primož Hieng stvarnosti ne 
želi spremeniti, temveč jo sprejema 
dokumentarno in estetsko. Še več, z 
neposrednim načinom fotografira-
nja solin iz zraka se njegovo delo ne 
kaže le kot zbiranje, analiziranje in 
posredovanje vizualnih informacij 
o slovenski kulturni krajini, temveč 
mu je v fotografije uspelo vnesti 
tudi dobro mero izvirnosti in ume-
tniške ustvarjalnosti.

Katarina Rus Krušelj
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V lanskoletnih Slamnikih sem v 
intervjuju z gospo Natašo Zalokar, 
vodjo Zavoda Comett v Domžalah, 
s sedežem na Ljubljanski 36, pou-
daril oziroma sva skupaj ugotavlja-
la, da je povpraševanje po pomoči 
in negi na domu, zlasti starostnikov, 
čedalje večje, Comett pa še premalo 
poznan. Nezaupanje vase in strah 
pred slepim srečanjem, kot to temu 
pravimo, nam res včasih kaže, da 
imamo težave z občutkom lastne 
vrednosti in morda tudi s svojo sa-
mopodobo. Če se potrudimo ali pa 
če je to, kar je v nas in smo v odno-
sih z ljudmi, morda še prav posebej 
s starostniki, sproščeni, nam tako 
srečanje le ne more vzbujati nela-
godja in strahu. 

Ljudi lahko spoznavamo le z osebnimi 
stiki. Takšna komunikacija pove vča-
sih mnogo več, kot besede. Predstavi-
mo se recimo z obrazno mimiko, zu-
nanjo urejenostjo, načinom govorjenja 
in še z marsičem. Drug drugega spo-
znavamo v najrazličnejših življenjskih 
situacijah tako, kakor se nanje odziva-
mo; torej, če želimo nekoga spoznati, 
je nujno, da se z njim srečujemo in 
družimo. Zanimivo je tudi sledeče. Če 
nam na primer kdo ponudi pomoč, jo 
nemalokrat doživljamo kot neprije-
tno spominjanje na lastno nemoč, ki 
nas že tako dovolj moti in zato smo 
občutljivi. Zelo pomembno je, da si 
pridobimo sposobnost vnaprej videti, 
kako bo naša beseda razumljena in da 
jo zastavimo tako, da bo razumljena 
prav. Zanimivo je to, da tudi mlajši 
ne zmorejo vedno hitrih korakov. Naj 
povem primer.

Pred leti je neka gimnazijka hodila k 
meni domov na inštrukcije iz matema-
tike in nemščine. Naenkrat sem izve-
del, da bo prišla direktno iz šole in sem 
ji skuhal celo kosilo, medtem ko ga še 
sam sebi dostikrat nisem. Najprej je 
začudeno reagirala, češ, če si privošči 
inštrukcije, bi si lahko pa še kosilo ali 
malico, a da ji časovna stiska tega ne 
dovoljuje. Ko sem ji razložil, da je ta 
moja gesta pogojena samo z gosto-
ljubnostjo, ne pa s čim drugim, je moje 
kosilo hvaležno in z velikim veseljem 
sprejela. S tem sem hotel reči, da ima 
beseda včasih veliko večjo težo, kakor 
si morda predstavljamo.

Tokrat sem kramljal s Comettovo so-
cialno oskrbovalko in ji postavil nekaj 
vprašanj, njeni odgovori bodo prav 
gotovo zanimali naše bralce, sploh pa 
uporabnike Comettovih uslug. 

Gospa Joži, najprej bi želel, da po-
veste kaj o sebi, da vas naši bralci 
vsaj okvirno spoznajo.
Po poklicu sem prodajalka, poleg tega 
imam opravljeno izobraževanje za so-
cialno delavko; zanj sem se odločila, 
ker zelo rada delam s starejšimi. Z 
družino živim v Nožicah.

Zanima me, kakšen je vaš pristop, 
zlasti prvi, do uporabnikov. Ali 
imate pri tem kakšne posebne iz-
kušnje, oziroma, kako se jim sploh 
približate, zlasti če dajejo videz ne-
zaupanja? 
Ljudje, za katere skrbim, so zelo raz-
lični, kakor seveda tudi mi vsi in člo-
vek mora biti vsaj malo tudi psiholog, 
da odkrije njihove značilnosti, pred-
vsem občutljivosti in alergije. Zato 
je tudi pristop odvisen od vsakega 
posameznika. V tem smislu nekega 
univerzalnega splošnega pravila ni: 
nekomu ustreza bolj uraden pristop, 
spet drugega navdušuje sproščenost, 
domačnost pri komuniciranju.

Kakšne so vaše konkretne naloge 
kot socialne oskrbovalke, kakor se 
uradno imenujete?
Konkretne naloge, pravite? Tu mo-
ramo navesti najprej pomoč v go-

spodinjstvu, kot pripravo hrane, po-
moč pri osebni higieni, kamor spada 
umivanje, po potrebi masaža, pranje 
glave oziroma umivanje las, striženje 
nohtov, urejanje okolja uporabnika, …  
Tudi družabništvo in sprehodi so ne-
pogrešljivi del mojih uslug oziroma 
dolžnosti.

Ali so vaši oskrbovalci zadovoljni z 
vami oziroma, kaj vas, če sploh kaj, 
posebno moti?
Glede tega moram reči, da imam do-
ber občutek, tudi sama se od njih ve-
liko naučim. Dostikrat sem njihova 
zaupnica, saj si olajšajo dušo, kar je 
silno pomembno za njihovo splošno 
počutje. 

Kako navezujete stik z njihovimi 
domačimi?
Včasih so stiki z njihovimi domači-
mi naravnost zaželeni in potrebni, da 
razčistimo gotove stvari. Tudi sami se 
radi pojavijo, če sem prisotna in prav 
vesela sem, da obdržim normalen od-
nos, ki je potreben za uspešnost in čim 
večjo učinkovitost mojega dela.

Poglejte, prav gotovo se s kom za-
pletate v pogovor, hote ali nehote. Se 
tudi vam zdi, da današnji človek kot 
posameznik počasi izgublja avreolo 
čutečega bitja. Ali je sposoben opa-
zovati okolico, predvsem ljudi? Ali 
ima kot ujetnik sistema družbenih 
norm sploh še za koga posluh? Kaj 
pa zase?
Menim, da imajo posluh za drugega še 
bolj razvit, kot sami zase. Le država 
bi po mojem mnenju morala več sto-
riti zanje. Poglejte, včasih so imeli 80 
let v naši občini brezplačno pomoč in 
me sprašujejo, zakaj ni več tako, ven-
dar moram reči, da ima, v primerjavi 
z drugimi, prav naša velik posluh za 
pomoč potrebnim.

In še, ali je po vašem mnenju človek 
sposoben izstopiti iz otopelega, ste-
rilnega sveta in biti nekaj časa sam s 
seboj? Ugledni novinar Dela, Dejan 
Steinbuch, pravi, da je to danes pri-
vilegij. Kaj pa vi?
Podobno mislim tudi sama. Čeprav na 
podlagi srečanj z uporabniki pridobi-
vam, pa je družabništvo le v prednosti 
pred pobegom v stanje biti sam s se-
boj, čeprav je, gledano v celoti, tudi 
neobhodno del našega življenja. 

Ali imate kakšna srečanja z uporab-
niki?
Ja, vsako leto Zavod Comett organi-
zira druženje z vsemi uporabniki, s 
prirejanjem miklavževanja. To smo 
naredili tudi letos. V zvezi s tem mo-
ram pohvaliti našo direktorico Heleno 
Čampa, kot tudi seveda našo koordi-
natorko Natašo Zalokar. 

Kaj si posebej želite v zvezi z vašimi 
uporabniki?
Vesela sem, da se dobro počutijo, da 
jih lahko razbremenimo njihovih skr-
bi, da torej svojo žalost, hočem reči, 
trenutno otopelost, čim lažje in čim hi-
treje premostijo ali premagajo, skrat-
ka, da svojo starost čim lepše preživijo 
in znajo biti veseli. Z našimi puncami 
vred se rada razdajam v tej smeri in pri 
tem najdem veliko zadoščenja.

In za konec, kdaj ste najlažje do-
segljivi za morebitna vprašanja in 
potrebe interesentov?
Na nas se lahko obrnete po telefonu, 
na številko 721 10 21, ali pa pridete 
v našo pisarno v času uradnih ur: ob 
ponedeljkih in petkih od 9. do 12. ure 
in sredah od 12. do 16. ure.

Gospa Grašičeva, prav lepo se vam 
zahvaljujem za vse vaše besede in 
vam želim čimveč zadovoljnih upo-
rabnikov vaše pomoči in storitev. 

Ivan Kepic

Pogovor s Comettovo socialno oskrbovalko na 
domu – gospo Joži Grašič

Kako najti pot do 
kakovosti življenja

Dobrodelna 
akcija Otrok 
podari otroku 
v Vrtcu Urša
Leto je zopet na okoli in pred 
nami je bil mesec december. To 
je mesec veselja, radosti in tudi 
obdarovanja, vendar ne za vse 
otroke. Zato je v Vrtcu Urša od 1. 
do 17. decembra 2007 potekala, že 
drugo leto zapored, dobrodelna 
akcija z naslovom OTROK PO-
DARI OTROKU. 

Novembra smo s pedagoginjo Meli-
to Lisjak Koderman oblikovali kri-
terije, po katerih smo izbrali otroke, 
ki bodo deležni pomoči z naslova 
dobrodelne akcije. Kot predsednik 
Sveta staršev sem vsem predstav-
nikom skupin poslal uradni dopis, 
v katerem sem jih seznanil z name-
nom in potekom dobrodelne akcije, 
ter jih zaprosil za maksimalno anga-
žiranost pri izvedbi dobrodelne ak-
cije OTROK PODARI OTROKU. 
Akcijo in zbrana sredstva smo na-
menili otrokom iz našega vrtca, ki 
so zaradi spleta takšnih ali drugač-
nih nesrečnih okoliščin prikrajšani 
za vse radosti in veselje v decem-
brskih dneh. Za te otroke je vsako 
leto zelo težko, zato smo jim skušali 
vsaj malo polepšati praznične bo-
žične dni, jim omogočiti vsaj delček 
stvari, ki si jih sicer ne morejo pri-
voščiti, v želji, da vsaj za kratek čas 
poskušajo pozabiti razmere, ki so jih 
doletele. Tem otrokom smo želeli 
preko akcije pokazati, da niso sami 
in da jim ostali otroci, njihovi star-
ši in celoten kolektiv vrtca stoji ob 
strani. Pomembno pri akciji je bilo 
to, da so starši skupaj z otrokom dali 
denarni prispevek in da otroku po-
vejo, da namesto, da si kupi kakšno 
igračko ali pa kakšen priboljšek, ta 
denar podari otroku, ki te možnosti 
sploh nima. Prav tako je bil tudi na-
čin pobiranja dobrodelnih prispev-
kov izveden tako, da so se akcije 
udeležili tisti, ki so to želeli. 
Ob tej priložnosti bi rad še povedal, 
da so bile v Vrtcu Urša, od septem-
bra 2007 pa do decembra 2007, iz-
peljane kar tri dobrodelne akcije. Od 
tega je vodstvo vrtca organiziralo in 
izpeljalo eno, Svet staršev pa dve. 
In kar je najbolj pomembno, vse tri 
dobrodelne akcijo so bile izpeljane 
in zaključene zelo uspešno.
Za konec bi se v imenu otrok, ki so 
prejeli zbrana sredstva v dobrodelni 
akciji OTROK PODARI OTROKU, 
v imenu Sveta staršev Vrtca Urša in 
tudi v svojem imenu, zahvalil vsem 
otrokom in njihovim staršem, ki so 
sodelovali s svojimi prispevki, saj s 
tem niso polepšali praznikov samo 
sebi, ampak tudi tistim otrokom, ka-
terim so sredstva namenili.

Tomaž Hren
Predsednik Sveta staršev Vrtca Urša

Domžalski komorni zbor 
vabi 

glasove tenor in bas, da se nam pridružijo. Če vas zanima širok zboro-
vski repertoar vseh slogovnih obdobij ter sodelovanje z orkestri, če bi 
radi razvili ali pa že obvladate petje po notah in osnove pevske tehnike 

– potem je to vabilo kot nalašč za vas.

Vadimo vsak torek od 20:00 do 22:00 v 2. nadstropju Glasbene šole 
Domžale (Kulturni dom Franca Bernika). 

Dodatne informacije dobite na enem od naslovov na www.dkz.si.

Od Hitove izmene se je prav na njen 2. rojstni dan poslovila urednica in 
voditeljica Mirjam Kepic. Njen stolček in mikrofon je ob pomoči sim-
patične črnolaske Dijane Galič, ki je postala prvi ženski glas Izmene, 
prevzel mladi in perspektivni voditelj Gregor Trebušak. S sodelavci je 
Mirjam pripravil tudi posebno presenečenje. 
Domžalski gasilci so točno opoldne postavili lestev do okna studia v pr-
vem nadstopju in ugrabili Mirjam, ki je morala v visokih petah, sicer dobro 
privezana in varovana, ven skozi okno. Strah sta ji s petjem pomagali pre-
magovati Špela in Tejči iz Atomik Harmonik, ki sta ji v slovo v živo zapeli 
Brizgalna brizga. Mirjam je črn kombi odpeljal na razvajanje v Harmonijo 
v Mengeš, kjer so ji pripravili savno, masažo in vse, kar sodi k pravemu 
razvajanju. Ampak Mirjam ne bi bila prava Hitovka, če ne bi takoj po sean-
si nepričakovano pritekla nazaj na radio in priredila zabave za vse kolege. 
Novi voditelj Gregor Trebušak je krst prestal odlično. »Če bodo vsi ostali 
dnevi pol toliko zanimivi in aktivni, potem verjamem, da bodo poslušalci 
radi ostali v naši družbi.« 

P. R.

Med tradicionalne večje pustne 
prireditve v Sloveniji se v zadnjih 
letih uvršča tudi PUSTNI KAR-
NEVAL NA VIRU, ki vsako leto 
na Vir privabi več deset pustnih 
skupin, več sto sodelujočih ter več 
tisoč udeležencev. Poskrbijo za 
vse. Najprej za to, da prevzamejo 
oblast na Viru. Ključ od le-te jim 
bo letos 19. januarja 2008 dopol-
dne izročil domžalski župan Toni 
Dragar in z razglasitvijo PUSTNE 
DEŽELE VIR začnejo veljati tudi 
novi ZAKONI, ki so jih sprejeli 
na 18. Občnem zboru Pustne sek-
cije Striček.

Ta je moral biti letos bolj zgodaj, 
saj je pust že na samem začetku fe-
bruarja, zato je Janez Lavrič, pred-
sednik Pustne sekcije, bolj poznan 
kot IČO, letošnji občni zbor sklical 
že kmalu po novem letu. Člani so 
se v polnem številu udeležili obč-
nega zbora in imeli kaj videti ter 

Mirjam Kepic je šla skozi 
okno prvega nadstropja! 

18. občni zbor Pustne sekcije Striček

Pustna dežela Vir - 
od 19. januarja 
do 6. februarja

slišati. Občnega zbora se je namreč 
udeležila večina županov območja, 
s katerega na virski karneval pri-
haja največ obiskovalcev, in sicer: 
domžalski, Toni Dragar, mengeški, 
Franc Jerič, kamniški Anton Smol-
nikar, in moravški, Martin Rebolj, 
ki je s seboj pripeljal tudi soprogo. 
Vsi po vrsti so pohvalili delo pustne 
sekcije, poudarili pomen Virskega 
karnevala za promocijo vseh občin 
ter obljubili svojo pomoč. Občni 
zbor je tradicionalno odlično vodil 
znani HIT-ovec Pečo, ki je po pred-
sednikovi predstavitvi realizacije 
programa v letu 2007, dal besedo 
tudi številnim gostom, med kate-
rimi je bil Aleš Tekavc, podpred-
sednik Sveta KS Toma Brejca Vir, 
poslanka Alenka Jeraj, ki je doslej 
predstavljala pustno društvo z Iga, 
potem pa smo lahko prisluhnili tudi 
vsem drugim sodelujočim iz vseh 
koncev in krajev Slovenije, ki so 
tudi letos obljubili, da pridejo ter s 

svojimi pustnimi skupinami pope-
strijo PUSTNO NEDELJO na Viru, 
ki se začne 2. februarja, točno ob 
14. uri in 18 sekund – kot navadno s 
STRIČKOM, ki mu bodo sledile vse 
ostale velike in majhne maškare. 
Čeprav je karneval največji projekt 
Pustne sekcije, ne pozabijo tudi 
na druge aktivnosti, med katerimi 
je tudi tradicionalni piknik, v letu 
2007 pa so posebno skrb namenili 
celostni podobi društva, saj so vsi 
člani dobili nove »jakne«, še po-
sebej pa so se lahko pohvalili novi 
ministri, ki so dobili nove obleke. 
Soglasno so tudi letos izvolili Ja-
neza Lavriča za predsednika Pustne 
sekcije Vir, ki mu bo v največjo 
pomoč Jure Sušnik, podpredsednik 
in papirolog; Franci Pančur bo mi-
nister za finance, Marjan Prelovšek 
nadminister za maske in karneval, 
Stane Srša minister za domače in 
okoliške maske, za tuje bo poskrbel 
Robi Pajer, za predšolske in šolske 
pa Nejc Kasagič; ministra za vsto-
pnino bosta Drago Stražar in Matjaž 
Hribar, Bojan Prašnikar bo minister 
za sceno in operativne zadeve, Pe-
ter Gostič bo poskrbel za obrambo, 
Franci Lajovic bo skrbel za »piar« 
in internet, minister za propagando 
bo Stane Cencelj, edino dekle, Eri-
ka Lavrič, pa bo poskrbela za jav-
no upravo. Med pogledi na lansko 
leto ter predstavitvijo letošnjega 
bogatega programa smo prisluh-
nili znanemu humoristu Kondiju 
Pižornu, ki je kot deklica prote-
stiral, ker imajo v virski vladi le 
eno dekle, kot gasilec predstavil 
pomen požarne obrambe na kar-
nevalu in kot duhovnik blagoslo-
vil vse dejavnosti v okviru Pustne 
sekcije Striček. 18. Občni zbor se 
je zaključil s povabilom novega 
(starega) predsednika in virske 
Vlade vsem članom in članicam, 
da pomagajo, da bo PUSTNI 
KARNEVAL VIR 2008 uspel ter s 
prijetnim druženjem, ki se bo na-
daljevalo vse pustne dni v Pustni 
deželi Vir.  
Pustna sekcija uspešno nadaljuje 
tradicijo že skoraj znamenitega 
karnevala na Viru, kamor vabijo 
tudi vse bralce Slamnika.

Vera Vojska 

Domžale z okolico imajo dolgo-
letno in nadvse pestro zgodovino 
glasbenega izobraževanja. V nje-
nem okviru ima izjemno mesto 
tudi vloga in pomen sprva nefor-
malnega, a nadvse dragocenega 
glasbenega delovanja in izobra-
ževanja, ki ga je izvajal domačin 
– glasbi predani in entuzijastični 
glasbenik samouk Tone Semeja. 
V soboto, 12. januarja, je bila v Me-
načnikovi domačiji odprta zanimiva 
razstava, ki je bila pravzaprav po-
svečena in osredotočena na njegovo 
delovanje in poučevanje. Pobudo 
za razstavo je dala njegova učenka 
Francka Matičič, ki je hranila eno od 
fotografij harmonikarskega orkestra. 
Kasneje pa so pri zbiranju gradiva 
sodelovali še Stane Vavpetič, Leon 
Štiftar, Janez Juvan in Edi Semeja. 
Tako si na razstavi lahko ogledamo 
številno fotografsko gradivo, ki pri-
kazuje različne glasbene skupine in 
zasedbe, ki so nastale pod mentor-
stvom g. Toneta Semeje. Povečane 
in skenirane fotografije (z ličnimi 
ročno izdelanimi  okvirji g. Juvana) 
bodo odslej tako zbrane ohranjene v 
bogati stalni zbirki Menačnikove do-
mačije. Prve glasbene skupine pod 
vodstvom g. Semeje so nastale že 
pred drugo svetovno vojno, mnoge 
pa so delovale tudi po vojni in med 
drugim veliko nastopale v širšem 

Razstava  v Menačnikovi domačiji

Začetki glasbenega 
izobraževanja 
v Domžalah in okolici

prostoru Osrednje Slovenije. Najbolj 
zanimivo pa je pričevanje o nastopu 
skupine na mladinski delovni akciji  
po vojni. 
Na otvoritvi, kjer so se zbrali številni 
pomembni glasbeniki z Domžalske-
ga, je delo in pomen Toneta Semeje 
predstavil g. Stane Vavpetič, ki je 
poudaril, da je bil g. Semeja samouk, 
a velik strokovnjak. Obvladal je igra-
nje in poučevanje številnih instru-
mentov, rad pa je mlade glasbenike 
organiziral tudi za skupinsko igranje. 
Pri tem imajo še posebno mesto har-
monikarski orkestri pod njegovim 
vodstvom. Neverjetno dobro je znal 
motivirati svoje učence, ki jih je 
sprva poučeval v eni od sob bivše 
Sladkanove gostilne, kar bi lahko 
imeli za prve zametke kasnejšega or-
ganiziranega glasbenega izobraževa-
nja v Domžalah in okolici. Njegovo 
delo je bilo še posebej pomembno 
do leta 1950, ko je bila ustanovlje-
na Glasbena šola Domžale, in ko se 
je začelo organizirano delovanje na 
tem področju. 
Tone Semeja je bil priljubljen in po-
znan daleč naokoli. S kolesom je v 
želji, da prenese znanje na mlajše, 
prekrižaril mnoge kraje – od Mo-
ravč, Lukovice, pa do Mengša in vse 
do Kamnika, in seveda zlasti Dom-
žal z bližnjimi kraji. Mnogi njegovi 
učenci, ki so se zbrali na otvoritvi, so 

mu še danes izjemno hvaležni za vse, 
kar jim je dal v želji po ljubezni do 
glasbe. Z razstavo je bilo opravljeno 
pomembno delo pri oživitvi njegove 
pomembne vloge v zgodovini glas-
benega poučevanja v Domžalah in 
ponovno obujen in dokumentiran 
njegov lik in delo, ki sta bila doslej 
morda tudi delno zanemarjena in po-
zabljena.
Na razstavi z zanimivimi slikami s 
prizori iz glasbenega življenja in tudi 
drugimi sodeluje tudi slikarka Ne-
venka Semeja, v kulturnem progra-
mu pa je sodeloval ansambel Alpski 
kvintet.
Razstava bo odprta do 26. januarja.

Cveta Zalokar Oražem 
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Izlet v neznano 
V soboto, 14. decembra 2007, smo 
člani planinskega krožka OŠ Preserje 
pri Radomljah skupaj z ostalimi člani 
Mladinskega odseka Planinskega dru-
štva Domžale odšli na izlet v neznano. 

Zbrali smo se pred šolo in se z avtobu-
som odpeljali cilju naproti. Med potjo 
nam je vodnik Luka že malo namignil, 
kam gremo. Kmalu smo prispeli v okoli-
co Idrije. Ogledali smo si Divje jezero in 
najkrajšo reko v Sloveniji. O jezeru smo 
izvedeli veliko zanimivosti. Po ogledu 
smo se peš napotili do neznane lokacije 
in do presenečenja, ki nas je čakalo. Po 
dolgi hoji smo prispeli do Idrije in Anto-
nijevega rova. Vstopili smo v stavbo in 
si ogledali rov. Vodič nam je povedal ve-
liko zanimivega o rovu. Na koncu ogleda 
smo dobili še darila. Bilo je zelo lepo.

Špela in Romana Osolin
OŠ Preserje pri Radomljah

V začetku decembra sva se dva 
predstavnika Osnovne šole 
Rodica udeležila Mednarodne 
konference o prihodnosti Evro-
pe v Bruslju, na kateri se je go-
vorilo o problemih migracije, 
izobraževanja in globalizacije. 

Tridnevni izlet je bil nagrada za 
posnet film z naslovom Moje 
sporočilo Evropi, potovala pa 

sva učenec Tim Černe in mento-
rica Irena Lapanje.
To je bila tudi dobra priložnost za 
spoznavanje evropske prestolni-
ce. Ogledala sva si znameniti bel-
gijski Atomium, glavni bruseljski 
trg, jaslice v naravni velikosti 
ter poskusila belgijske vaflje in 
odlično belgijsko čokolado.

Tim Černe

Nagrada za posnet film

Izlet v praznični Bruselj

Tim pred stavbo Evropske komisije

Domžale, Ljubljanska 58a
tel: 01/729-83-00
e-mail:os.vp-domzale@guest.arnes.si

DRAGI STARŠI IN OTROCI, 
VLJUDNO VABLJENI NA

         

VPIS OTROK V 1. RAZRED
ZA ŠOLSKO LETO 2008/09.

Za otroke, rojene v letu 2002, 
bo vpis v projekcijski dvorani 
šole v:
•  ponedeljek, 4. 2. 2008, 
           od 8 h do 12 h in 
           od 15 h  do 19 h; 

•  torek,  5. 2. 2008, 
           od 8 h do 13 h.

Otroka pripeljite s seboj, radi bi ga spoznali! Starši ste po 
zakonu dolžni vpisati otroka v svojem šolskem okolišu.

ŠOLSKI OKOLIŠ: Aškerčeva ulica,  Brejčeva ulica,  Brezova ulica, 
Cankarjeva ulica, Hrastova ulica, Javorjeva ulica, Jesenova ulica, 
Kajuhova ulica, Karlovškova ulica,  Kasalova cesta, Kersnikova ce-
sta, Kolodvorska cesta, Kosovelova ulica, Krakovska cesta, Krožna 
ulica, Ljubljanska cesta do številke 72, 72a, številke 74, 76, 76a, 78, 
80, 80a ter od št. 82, do vključno številke 95, Mačkovci, Masljeva 
cesta, Masarykova ulica 1-4, 8, 9, 11-17, 24-26, Na Zavrteh, Nova 
ulica, Obrtniška ulica, Partizanska ulica, Poljska pot, Pot na Pridav-
ko, Prečna ulica, Prešernova cesta, Radio cesta, Roška ulica, Rav-
nikarjeva ulica, Savska cesta, Slomškova ulica, Stobovska cesta,  
Stranska ulica, Študljanska cesta,  Tabor, Taborska cesta, Trubarje-
va ulica, Trzinska ulica, Ulica Antona Skoka, Ulica Simona Jenka, 
Ulica Urha Stenovca,  Usnjarska ulica, Varškova ulica, Vodnikova 
ulica, Vodovodna cesta, Železniška cesta, Depala vas. 

Za starše in za otroke pripravljamo INFORMATIVNO SREČANJE 
v mesecu januarju 2008. Vabljeni!

OSNOVNA ŠOLA
VENCLJA PERKA
DOMŽALE

                                                             

Osnovna šola Dob
Šolska ulica 7
1233 Dob

tel: (01) 7241-332
fax: (01) 7241-332
URL: www2.arnes.si/~osljdo2s/index.htm
e-pošta: osljdo2s@guest.arnes.si

                                                            

VPIS V 1. RAZRED 
ZA ŠOLSKO LETO 2008/2009

Starše obveščamo, da bo vpis v prvi razred OŠ Dob in PŠ Krtina 
potekal v mesecu februarju za šolsko leto 2008/2009.

V skladu Zakonom o OŠ morate starši obvezno vpisati otroke, 
ki bodo v  koledarskem letu 2008, v katerem bodo začeli obi-
skovati OŠ, dopolnili 6 let (rojeni leta 2002).

Starši ste po zakonu obvezani vpisati otroka v svojem matičnem 
šolskem okolišu – na matični šoli OŠ Dob.

V primeru, da starši želite otroka vpisati na drugo šolo (v drugem 
šolskem okolišu), a otrok spada v šolski okoliš OŠ Dob:
•  obvezno vpišete otroka pri nas;
•  na izbrano šolo naslovite pisno vlogo, v kateri navedite razloge 
za prešolanje.
Enak postopek velja za starše, ki želite prepisati otroka v našo šolo 
in ne živite v našem šolskem okolišu. Pri nas oddate pisno vlogo 
najkasneje do 1. marca 2008. O soglasju k prepisu se medsebojno 
dogovorita matična šola in šola, kamor želite vpisati otroka.

Vpis bo potekal v OŠ Dob, Šolska ulica 7, v pisarni svetovalne 
službe v:
•  petek, 1. februarja 2008, od 8. do 14. ure in
•  ponedeljek, 4. februarja 2008, od 10. do 16. ure.

Prosimo vas, da s seboj na vpogled prinesete otrokov osebni do-
kument ali rojstni list.
Prosimo vas, da hkrati razmislite, če bo vaš otrok potreboval jutra-
nje varstvo ali varstvo po pouku, saj moramo glede števila oddel-
kov pridobiti odobritev Ministrstva za šolstvo.

Želimo, da ob tej priložnosti otrok doživi prijeten stik s šolo, zato 
ga pripeljite s seboj.

 Vodstvo šole

Bistriška 19
1230 Domžale 

DRAGI STARŠI IN OTROCI, 
VLJUDNO VABLJENI NA

         

VPIS OTROK V 1. RAZRED
ZA ŠOLSKO LETO 2008/09.

Za otroke, rojene v letu 2002, 
bo vpis potekal:
•  v ponedeljek, 4. 2. 2008, 
           od 8h do 12h in 
           od 15h do 18h,

•  v  torek, 5. 2. 2008, 
           od 8h do 12h in
           od 8 h do 13 h.

Vpis bo potekal v prostorih centralne in podružnične šole.

Otroka pripeljite s seboj, radi bi ga spoznali!
S seboj prinesite tudi svoj identifikacijski dokument.
Starši ste po zakonu dolžni vpisati otroka v svojem šolskem okolišu.

Osnovna šola Domžale

OŠ Dragomelj
Dragomelj 180, 1230 Domžale

Dragi starši in otroci,

vljudno vas vabimo k vpisu otroka 
v prvi razred za šolsko leto 2008/09. 

Vpisujemo otroke rojene v letu 2002. Vpis bo potekal 
v prostoru svetovalne službe OŠ Dragomelj, v torek, 
5. februarja in sredo 6. februarja, med 8. in 12. uro 

ter med 15. in 18. uro.

Veselimo se srečanja z vami in vašim otrokom.

tel.: (01) 7219-580
faks: (01) 7211-842
URL: www2.arnes.si/~osljdom4s/OS_Dom
e-mail: os-domzale@guest.arnes.si

OŠ Preserje 
pri Radomljah

Spoštovani starši!

Vpis za prvošolčke bo  
11. in 12. februarja, 

od 8. do 18. ure, v prostorih 
šolske pedagoginje, 

gospe Metke Čižmek.

Prijazno vabljeni!

Vas pričakujemo! 

OŠ Rodica
Spoštovani starši!

Vpis prvošolcev na OŠ Rodica bo potekal 
v tednu od 11. do 15. februarja 2008, in sicer:

- dopoldne od 8.00 do 12.00 ure 
(od ponedeljka do petka),

- popoldne od 15.00 do 18.00 ure 
(torek, sreda, četrtek).

Starši otrok s stalnim prebivališčem v našem šolskem 
okolišu boste prejeli pisno vabilo, za dodatne 

informacije pa nas lahko pokličete 
na šolski telefon 721-95-30. 

V soboto, 17. novembra 2007, so 
se trije učenci z OŠ Roje udeležili 5. 
državnih MATP iger v Vipavi, ki 
jih je organiziral Center Janka Pre-
mrla-Vojka.

Tekmovalci so bili razdeljeni v dve 
kategoriji – mlajše in starejše.  5 
aktivnosti je zajemalo naslednja 
področja: gibljivost, udarjanje, roč-
nost, brcanje in vožnja z vozički.
Gašper je hodil, se plazil, lazil po 
raznih podlagah, čez ravnotežno 
desko, skozi tunel; zbijal je žoge s 
stožcev in udarjal viseče žoge/balo-
ne in gong, potiskal in metal je žogo 
na koš, brcal je žogo v gol, se vozil 
z vozičkom in reševal številne druge 
naloge.
Špela in Dino sta se vozila preko in 
skozi ovire ter upoštevala oznake 
(levo, desno, stop, na zvočni signal 

naprej); igrala sta celo namizni tenis 
oz. udarjala žogice preko pravoko-
tno zložene namiznoteniške mize, 
podirala keglje, potiskala pak do 
gola in vozila slalom.
Organizatorji, tudi člani Družin-
skega gledališča Kolenc, ki so po-
vezovali program kot gusarji, so 
bili dobro razpoloženi; s smehom, 
energijo in dobro voljo so motivira-
li sodelujoče za izvajanje vaj. Naši 
učenci so z veseljem sodelovali pri 
igrah, saj so bili ves čas dobre volje 
in so smeje izvajali naloge na vseh 
postajah. Razveselili so se tudi po-
deljevalke medalj, Anike Horvat, 
Damjane Golavšek, Valterja Bonče 
in Kristjana Korena. V zabavnem 
delu programa smo prejeli zaklad, 
lutke-gusarje in priznanja za ude-
ležbo, ker smo zelo dobro plesali, 
pozirali in »migali«.

Učenci OŠ Roje so bili 
zopet uspešni na 5. 
državnih MATP igrah

Letos je Specialni olimpijski He-
althy Athletes Program (HAP), 
ki je bil ustanovljen za izboljšanje 
športnikovega zdravja in fizične pri-
pravljenosti leta 2004, prvič izvedel 
programe: Special smiles, Healthy 
Hearing in Fun Fitnes. 
Namen programa je izboljšati obsto-
ječe zdravstveno stanje posamezni-
kov, svetovati lokalnim zdravstve-
nim delavcem glede na dobljene 
rezultate pregledov, izšolati strokov-
njake, ki bi lahko tudi na lokalni rav-
ni pomagali ustanovam, in razširiti 
znanje o ljudeh s posebnimi potre-
bami ter zbirati, analizirati in posre-
dovati podatke o zdravstvenem sta-
nju posameznikov. Tako so bili vsi 
tekmovalci tudi pregledani.
Učitelji se zavedamo, da se učenci 
ob omenjenih aktivnostih zelo za-
bavajo, kljub težki gibalni ovira-
nosti, zato podobne aktivnosti vse 
pogosteje vključujemo pri gibalno-
športni vzgoji. Učenci vedno vadijo 
- trenirajo pred tekmovanjem, kot 
njihovi vrstniki, ki trenirajo npr. no-
gomet, in se na samem tekmovanju 
trudijo za dobro izvedbo.

U. G.

Naslednja številka 
Slamnika izide 
7. februarja, 

rok za oddajo 
materialov je 

torek, 
29. januarja 2008.
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Odmev na »Janša je izgubil stik 
z realnostjo«
Spoštovana ga. Cveta Zalokar Oražem!
Vaš prispevek z naslovom »Janša je izgu-
bil stik z realnostjo« me je v bistvu razve-
selil, saj je nesporen dokaz, da ima pri nas 
realnost lahko več obrazov.
Pozorno sem namreč spremljal držav-
nozborsko sejo, na kateri smo odločali o 
zaupnici vladi.
In sem videl (in slišal) to sejo v bistveno 
drugačni luči realnosti, kot Vi.
Čisto razločno sem slišal razlago g. Cukja-
tija, predsednika DZ RS, ko je pojasnjeval 
»pravila igre« izrednih sej DZ RS, med 
katerimi je tudi skupno dogovorjeno do-
ločilo Poslovnika Državnega zbora RS, ki 
nesporno določa, koliko časa ima kdo na 
voljo, in za kaj. 
To bi tudi Vi preprosto morali vedeti. A TV 
kamere pač naredijo svoje, kaj ne?!?
Nehigienično je, da javnost patetično in 
v maniri žrtve zavajate, ko prizadevanja 
predsednika DZ postavljate v samo Vam 
všečen povedni okvir, ki z resnico nima 
čisto nič skupnega. 
Milo rečeno – zlobno!
Nadalje v Vam lastni maniri opravite tudi z 
odhodi novinarjev iz hiše RTV Slovenije.
Ali ste prepričani, da samo Vi, edini v tej 
državi, resnično veste, zakaj novinarji od-
hajajo iz RTV-ja?
Niste, niste, vem, da niste. In vem, da tudi 
Vi to veste.
Naj Vam povem, da večina novinarjev 
odhaja iz RTV-ja zaradi manjših plač od 
tistih, ki jim jih lahko ponudijo »komer-
cialke«.
RTV Slovenija, je namreč t.i. Javni zavod, 
in kot tak pod pritiskom zakonodaje, ki jo 
enostavno mora spoštovati (»komercial-
ke« zakonodaje pač ne spoštujejo!), in ta 
zakonodaja določa tudi višino plač novi-
narjev.
Na »komercialkah« si z lahkoto privoščijo 
»snubljenje« posameznih novinarjev, ko 
jim ponujajo višje plače. 
Pa še nečesa se zelo dobro zavedate, pa 
tega ne želite povedati bralkam in bral-
cem: če samo pogledate informativne 
oddaje največjih »komercialk«, kaj hitro 
ugotovite, da so v večini prispevki v njih 
ena sama, z izrazitim negativizmom nabita 
kritika vsega, kar ta, obstoječa Vlada RS, 

naredi. Zakaj že? To so dejstva, pred kate-
rimi si ne gre zatiskati oči.
Hipotetičen sklep: morebiti pa odgovorni 
na »komercialkah« namenoma  »speljuje-
jo« novinarje iz »nacionalke« v svoje vr-
ste, s ponudbo višjih plač, da bi osiromašili 
novinarske vrste »nacionalke« na eni stra-
ni, na drugi pa z denarjem »pridobljene« 
novinarje vpeli v način poročanja, ki je 
tem »komercialkam« naročen, in je daleč 
od realnosti. 
Poudarjam, čista hipoteza. 
Tudi, ko omenjate problem inflacije, na-
merno zamolčite dejstvo, da se z njo spo-
padajo vse države, članice EU-ja,  le da te 
države niso začele izkaz stopnje inflacije 
na 2,5%-ih, kolikor je stopnja inflacije 
znašala  pri nas ob vstopu v evro-monetar-
ni sistem, temveč na 0%-ni stopnji.
Če bi bili sposobni »zagrabiti bika za 
roge« tudi s pravkar zapisanega gledišča, 
bi ugotovili, da v Sloveniji nismo, kar za-
deva inflacijo, popolnoma nič na slabšem, 
kot, v veliko bolj razviti Nemčiji, kjer se je 
le-ta zaustavila na 3,1%-ih (pri nas 5,3%).
Navedeno pa seveda ne pomeni, da se ne 
zavedam hudega problema inflacije.
Zanimivost: v svojem članku niste zapisa-
li niti besedice o do zdaj najnižji stopnji 
brezposelnosti, o najvišji stopnji gospodar-
ske rasti, o najnižji stopnji proračunskega 
primankljaja, pa o vstopu v t.i. »schengen-
sko območje«, ko so se dokončno zrušile 
meje, ki so komunistični svet blokirale od 
ostalega, razvitega sveta vrsto let. Niti be-
sedice!
Je pa res, da Vi niste izgubili stika z real-
nostjo. 
Vnovič ste se sprehodili iz ene v drugo 
stranko. 
Kot dokaz Vaše neomajne vpetosti v real-
nost, ki je pogodu izključno in samo Vam. 
Daleč od vseh vrednot. Zares. (poudaril 
avtor)

Robert Hrovat, poslanec DZ RS

Javni poziv g. Janezu Stibriču
V predzadnji številki občinskega glasila 
Slamnik je bil med pismi bralcev objavljen 
članek z naslovom »So stadionske tribu-
ne bolj pomembne kot vrtci«, pod njim 
pa podpisana avtorica Anita Abraham. Ker 
je bila v pismu cela vrsta laži, netočno-
sti, napačnih podatkov in tudi žalitev ter 
podtikanj o neprimernem financiranju NK 
Domžale v času mojega županovanja, sva 
oba z možem napisala odgovor. Obenem 
pa smo zaradi želje po zaščititi dobrega 
imena in zaradi blatenja najinega delova-
nja skupaj s pravniki začeli z ugotavlja-
njem identitete avtorice. Ugotovili smo, 
da oseba s tem imenom in priimkom naj-
brž v Domžalah ne obstaja. Pojasnjeno pa 

nama je bilo, da je omenjeno pismo prišlo 
na elektronski naslov urednice Slamnika 
iz računalnika in elektronskega naslova 
občinskega svetnika in člana uredništva, 
g. Janeza Stibriča. G. Stibrič kljub več-
kratnim pozivom ni želel razkriti identi-
tete avtorja/avtorice članka. To pa pomeni 
skrivanje in zavajanje javnosti. Zato ga 
pred sprožitvijo nadaljnjih postopkov jav-
no pozivam, da, v kolikor je mož časti in 
poguma, to stori, saj z možem Stanetom 
Oražmom pričakujeva od avtorja/avtorice 
javno opravičilo za izrečene obtožbe in 
žalitve. V nasprotnem primeru bova pač 
začela postopke preko sodišča. 

Cveta Zalokar-Oražem, bivša županja

Odgovor na prispevek z na-
slovom »Pozdravljeni Violeta 
Vodlan«, avtorja Petra Verbiča
Kljub temu, da sem se v preteklosti od-
ločil, da na takšna pisma oziroma pri-
spevke ne bom odgovarjal, pa vaše za-
radi zavajanj zahteva jasen in korekten 
dogovor. Objavljena Zahvala je priza-
dela tudi marsikoga v Občinski upravi, 
ki si že leta trudi za ureditev prometa na 
Šolski ulici. Z večanjem števila osebnih 
vozil in količine prometa na cesti je po-
stala prometna ureditev na Šolski ulici 
neprimerna in tudi nevarna. V drugih na-
seljih krajevnih skupnosti smo problem 
podobnih ulic reševali skupaj s krajani 
in z njihovimi soglasji zagotovili var-
nost v prometu, s širitvijo številnih ulic 
pa tudi pretočnosti prometa. Na Šolski 
ulici pa žal tega sodelovanja ni, zato smo 
se na Občini Domžale odločili za skrajni 
korak pri pridobitvi zemljišča z razlasti-
tvijo.  

Toni Dragar, župan Občine Domžale

Kdo je koga podkupil? 
V zvezi z gradnjo dveh stanovanjskih hiš 
v Sr. Jaršah na Golčajski ulici bi rada na-
pisala nekaj, kar mi že dolgo leži na duši in 
s tem morda koga opozorila na pravočasno 
ukrepanje v podobnem primeru. 
Nasproti naše hiše je bila dolga in ozka par-
cela – travnik s kozolcem, ki je bila prodana 
kot gradbena parcela. S strani investitorja 
nam je bilo ustno zagotovljeno, da bo na tej 
parceli zgradil dve enodružinski hiši in pod-
pisali smo, da lahko objekt stoji manj kot 4 
m od meje. UPRAVNA ENOTA DOMŽA-
LE – ODDELEK ZA OKOLJE IN PRO-
STOR nam je poslal gradbeno dovoljenje za 
oba objekta, in sicer za dve enodružinski hiši 
z dvema stanovanjema. Spomladi 2006 so 
začeli graditi, najprej objekt A in nato objekt 
B. Gradbena dela so potekala v redu, proti 
plačilu smo jim dali tudi vodo in elektriko.
V septembru 2006 so okrog hiš že začeli 
hoditi kupci in od njih smo izvedeli, da se 
v vsakem objektu gradi ŠEST, skupaj torej 
DVANAJST stanovanj; prodaja se je že vrši-
la preko interneta.
13. septembra 2006 smo zato takoj dali pri-
javo na INŠPEKTORAT DOMŽALE, sku-
paj z gradbenima dovoljenjema in z izpisom 
tega, kar se je prodajalo na internetu. Inšpek-
torat ni ukrepal, ni se odzval, čeprav se je 
vseskozi gradilo tudi brez table z obveznimi 
podatki, ki morajo biti na vsakem gradbišču. 
Pogovarjali smo se tudi z investitorjem in z 

nadzornim in oba sta nam v oči lagala, da v 
kleti zagotovo ne bo stanovanj oz. bodo za 
lastne potrebe investitorja.  V gradbenem do-
voljenju poleg drugih laži piše tudi to, da bo 
na parcelah urejeno obračališče za komunal-
na vozila, da bodo zelene površine obsegale 
45,06 % gradbene parcele itd.  
Ker smo za to goljufijo izvedeli prepozno, 
nismo šli v tožbo oz. nismo dali prijave na 
višjo inštanco, ker tako ali tako ne bi dosegli 
nič. Da pa je ironija še večja, so novi stano-
valci, in morda tudi drugi, prepričani, da smo 
mi sprejeli podkupnino za to, da smo dovo-
lili graditi tako blizu (dejansko je zgrajeno 
še bližje, kot smo mi dovolili) in tako velika 
objekta na tako majhni parceli. Dobili nismo 
niti centa, sploh pa na take karte ne bi igrali. 
Hiši sta zgrajeni, vseljeni, skoraj brez zele-
nih površin, z oteženim dovozom, ki bi se 
po načrtih moral vršiti le z ene strani, bojimo 
se zime z veliko snega, ker je tudi pluženje 
onemogočeno. 
Bili smo zares naivni, verjeli smo v pošte-
nost ljudi in bili razočarani.
Toliko v vednost in bodite pozorni, kadar bo-
ste imeli opravek s podkupljivo UPRAVNO 
ENOTO in INŠPEKTORATOM v DOM-
ŽALAH. Borite se za svoje pravice.  

Pavla Ručigaj

Za novo leto
Ob novem letu si običajno zaželimo 
obilo uspehov, zdravja, sreče in še 
česa. Nisem pa še slišal želja po či-
stejšem in zdravem okolju, ohranjeni 
naravi in bolj sproščenem življenju 
v prihajajočem letu. In vendar so to 
ključni pogoji za zdravje, srečo in 
uspehe, le da se tega premalo zaveda-
mo in za to tudi premalo storimo. 
Včasih so dovolj že drobna dejanja 
ljudi, ki na sprehod ob Kamniški Bi-
strici vzamejo vrečko in pobirajo ma-
lomarno odvržene odpadke. Opravlja-
jo delo, ki ni njihova dolžnost in za 
katero ne pričakujejo nagrade. S svo-
jim ravnanjem bi bili lahko za zgled 
tistim brezvestnežem, ki onesnažujejo 
naravo in brezbrižnežem, ki jih odvr-
ženi odpadki ne motijo. Zaslužili bi 
mesto med bolj ali manj zaslužnimi 
občinskimi nagrajenci z vsaj skro-
mnim ekološkim priznanjem. Četudi 
svojega dela ne opravljajo zaradi po-
hval in priznanj, temveč preprosto iz 
ekološke zavesti.

Za DVO Domžale Kamnik
Jože Nemec

PRODAJA VOZIL

  AVTOKLEPARSTVO

   AVTOLIČARSTVO

     AVTOMEHANIKA

       NADOMESTNI DELI

         DODATNA OPREMA

CAR-LINE AMBROŽ d.o.o.

Prešernova 12, 1235 Radomlje

Tel.: 01/722-75-34

Fax: 01/722-71-32

E-mail: honda.ambroz@siol.net

www.honda-ambroz.com

Prodaja e-mail: boris.tomazin@gmail.si

Nagrajuje Honda Ambrož
Tokratni nagrajenci NAGRADNE KRIŽANKE iz prejšnje številke Slamnika bodo prejeli knji-
žna darila Študentske založbe Litera: Ivanka Pavovec, Pot na žago 8, Ihan, 1230 Domžale; Mitja 
Topolovec, Mokrice 10, 1360 Vrhnika; Vera Mejač, Pot v Rudnik 15, 1241 Kamnik; Zvonka 
Slapar, Rafolče 31, 1225 Lukovica; Helena Ferlan, Pšata 69, 1262 Dol pri Ljubljani; Janez 
Kepec, Prešernova 1, 1233 Dob; Miha Dimc, Depala vas 35, 1230 Domžale; Mitja Suvorov, 
Gregorčičeva 19, 1235 Radomlje; Mitja Mihelčič, Mlaka 40 b, 1218 Komenda in Petra Urankar, 
Maklenovec 3, 1225 Lukovica.
Čestitamo!
Najsrečnejšim reševalcem današnje križanke bo nagrade zagotovila Honda Ambrož, in sicer:
1. nagrada: brezplačni vikend najem vozil HONDA CIVIC,
2. nagrada: plastična ročka 4 l olja Castrol TXT,
3. nagrada: plastična ročka 4 l olja Castrol GRX,
4. nagrada: preventivni pregled vozila z meritvami. 
Pravilne rešitve pričakujemo do 28. januarja na naslov Kulturni dom Franca Bernika, p.p. 2, 
1230 Domžale. Do takrat pa lep pozdrav in veliko sreče!
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V prednovoletnem času sta župan 
Občine Domžale, Toni Dragar, 
in predsednica Medobčinskega 
društva invalidov Domžale, Vida 
Perne, obiskala Ladislava Karla, 
ki stanuje v Gregorčičevi ulici v 
Domžalah. Kljub boleznim, ki so v 
zadnjih letih njegove zveste spre-
mljevalke, se ne da. Ostaja opti-
mist ter v društvih, katerih član 
je, vzbuja radost do življenja.

Njegova življenjska pot se je začela 
v Mariboru, od koder se je oče, Pri-
morec iz Solkana, preselil v Dom-
žale, saj je v tedanjem Toku dobil 
zadolžitve »sekretarja« podjetja, 
njegove žene Bojke pa se najbrž 
še marsikdo iz Domžal spomni po 
prijaznosti, ki jo je bil deležen, ko 
je pri njej urejal zadeve na nekdanji 
»občini«.
Ladislav je vse šole obiskoval v Ma-
riboru, kjer je tudi kasneje našel za-
poslitev v Piku, v Mariboru sta tudi 
obe njegovi hčerki in dva vnuka, ki 
mu zelo veliko pomenijo, še pose-
bej je vesel iskrene skrbi obeh hčera 
in njune pomoči v njegovi bolezni. 
Prav Bojka ga je prepričala, da se 
je preselil v Domžale, kjer se zelo 
dobro počuti, vendar ostaja Štaje-
rec, pravi Mariborčan, ampak malo 
tudi Domžalčan, pove županu in po-
hvali Domžale, posebej pa sosede v 

Gregorčičevi ulici. »Ko sem prišel, 
smo postali prijatelji in se še danes 
odlično razumemo, si pomagamo,« 
pripoveduje, in kako je bil presene-
čen nad prijaznostjo, ki jo je občutil 
ob svoji selitvi v Domžale. »Ampak 
je veliko prispeval k temu razume-
vanju tudi sam,« nam zaupa prijate-
ljica Lizika, tudi doma s Štajerske, 
ki mu občasno pomaga v njegovem 
domu v Domžalah, »če je bilo treba, 
jim je pa tudi sam pomagal«. 
S posebnim žarom v očeh Ladislav 
pripoveduje, kako ga ob srečanjih 
sosedje in prijatelji sprašujejo, če 
kaj potrebuje; posebej v času, ko je 
moral biti zaradi hude bolezni nekaj 
časa na vozičku, sedaj pa si pomaga 
z berglami, je bila njihova pomoč 
dobrodošla. »V bližini je tudi zdrav-
nik«, pravi, »znani Janez Vasle, 
tako, da če potrebujem pomoč, do 
nje res ni daleč,« še pohvali znanega 
domžalskega zdravnika.
Kljub težki bolezni pridno dela v 
društvih, tudi v Medobčinskem 
društvu invalidov Domžale, kjer se 
redno udeležuje njihovih aktivnosti. 
»Rad gre z nami v Topolščico, kjer 
zadnja leta organiziramo letovanje 
težkih invalidov,« ga pohvali pred-
sednica društva, Vida Perne, »več-
krat pride tudi v prostore društva in 
vzpodbuja ostale invalide, naj se ne 
sprijaznijo s težavami, ampak naj 

jih skušajo premagati. »Vaši pa me 
pridejo obiskat in prinesejo tudi da-
rilo,« jih pohvali in obuja spomine, 
kako je včasih pomagal pri organiza-
ciji tradicionalnih srečanj v hali Ko-
munalnega centra v Domžalah, ko 
je skupaj z drugimi stregel navadno 
blizu 1000 zbranim udeležencem. 
Rad dela tudi v Društvu izgnancev 
Domžale, ker z njimi spoznava našo 
domovino in se ima posebej lepo ob 
tradicionalnih srečanjih, pa še kje bi 
ga srečali.
Kljub hudim boleznim ostaja velik 
optimist, ki okoli sebe razdaja voljo 
do življenja, neizmerno voljo, ki mu 
pomaga, da se ne ustraši nobenih, 
še tako hudih diagnoz, da vse svoje 
življenje ostaja borec, prepričan, da 
se z dobro voljo in pomočjo da pre-
broditi vse težave. »Ko koga rabiš, 
je lepo, če ti priskoči na pomoč, če ti 
da vedeti, da mu ni vseeno, kako je s 
teboj,« še enkrat pohvali vse, ki mu 
kakorkoli pomagajo. Hvaležen jim 
je za vso pomoč. Prav zaradi njiho-
ve pomoči in dobre volje je njegovo 

življenje kljub bolezni lepo, saj ga 
zna uživati in ga toliko bolj ceniti. 
Človek mora ostati optimist, kljub 
težavam je življenje vendarle lepo, 
ob slovesu pravi gospod Ladislav, 
katerega besede so nam ostale v 
globokem spominu. Tudi našemu 
županu Toniju Dragarju, ki je bil ve-
sel pripovedovanja o dobrih sosedih 
in prijateljih, ki pomagajo. Gospodu 
Ladislavu je zaželel, da bi tudi v pri-
hodnje ostal optimist ter svojo pozi-
tivno energijo razsipal tudi drugim 
in jim tako pomagal, da sami spo-
znajo, tako kot je spoznal on, da je 
življenje kljub težavam lepo in da se 
splača potruditi prav za vsak dan. 
Gospodu Ladislavu želimo veliko 
zdravja in energije za premagovanje 
težav tudi mi, predvsem pa mu želi-
mo veliko prijateljev, ki mu bodo v 
pomoč, ko jo bo potreboval. Pa naj 
tudi njega čuva eden od angelov, ki 
jih je njegova prijateljica Lizika po-
darila obiskovalcem.   

Vera Vojska 

Župan Toni Dragar in predsednica 
Medobčinskega društva invalidov 
Domžale, Vida Perne, na obisku

Dober dan, Ladislav Karel

Sodelavci in prijatelji niso pozabi-
li, da je moj današnji sogovornik 
Ferdinand Starin iz Ihana, v letu, 
ki se je pravkar izteklo, praznoval 
življenjski jubilej, 70. rojstni dan. 
Človek, ki pomembno sooblikuje 
sedanjost društvenega življenja v 
Krajevni skupnosti Ihan in Gasil-
ski zvezi Domžale, ima veliko pri-
jateljev, ki si jih je pridobil skozi 
življenje, vendar, kot sam pravi: 
»Zdravja in prijateljev ni nikoli 
dovolj, še vedno jih zbiram, saj je 
prav prijateljstvo vrednota, ki mi 
v življenju veliko pomeni«. Začela 
sva pri otroštvu, ki ga je preživel v 
Ihanu pri Johančku. Oče je delal v 
tedanjem usnjarskem tehnikumu, 
mama je gospodinjila in skrbela 
zanj, brata in dve sestri. Otroštvo 
je zaznamovala vojna, v spominu 
je še dogodek, ko so žrtve z bitke 
na Oklem prepeljali pred ihansko 
cerkev. Mama je morala nem-
škemu poveljniku prinesti vodo 
in brisačo, ki jo je okrvavljeno 
vrgel mami v obraz. Dogodek, ki 
je otroka pretresel in ga ni nikoli 
pozabil.

Najprej se je izučil za peka, pa se je 
kar hitro preusmeril v delo strojne-
ga ključavničarja, kasneje pa študij 
nadaljeval na srednji tehnični šoli 
ter ob delu opravil vrsto strokovnih 
tečajev. Po krajšem službovanju v 
Indusu se je zaposlil v Farmi Ihan 
ter ji ostal zvest do upokojitve. De-
lal je kot  delovodja, bil aktiven v 
sindikalni organizaciji, vodil občin-
ski odbor sindikata delavcev živil-
ske industrije, predvsem pa prosti 
čas namenjal društvom. V letu 1961 
se je poročil z ženo Slavko, ob roj-
stni hiši sta zgradila prijeten dom, v 
katerem sta vzgojila sinova Dušana 
in Tomaža, še posebej pa se veselita 
treh vnukinj in vnuka.

Gasilec od nog do glave
Najbolj poznan je po delu v gasilski 
organizaciji. Član Prostovoljnega 
gasilskega društva Ihan je postal 
leta 1970, pet let kasneje njegov 
predsednik, kar je še danes. Gasilski 
častnik II. stopnje vsa svoja strokov-
na znanja prenaša na mlade. Posebej 
je ponosen na uspehe mladih, še po-
sebej na svoje varovance v društvu 
Mladi gasilec na OŠ Ihan, ki radi 
prisluhnejo svojemu mentorju. Po 
prizadevnem delu ga poznajo tudi 
v vodstvu Gasilske zveze Domža-
le, kjer je član predsedstva, ob vrsti 
drugih funkcij pa je tudi predsednik 
Komisije za odlikovanja. Najbolj 
hvaležni so mu za tradicionalno or-
ganizacijo gasilske akademije v ok-
tobru. Letos je s sodelavci uspešno 
izpeljal že 20. po vrsti in stalno po-
večevanje števila obiskovalcev kaže 
na to, da je akademija tudi zaradi 
Nandeta, kot mu radi rečejo prija-
telji, vse bolj priljubljena. Pozabiti 
pa ne smemo niti na tradicionalne 
»ihanske veselice«, ki so pojem do-
bre zabave.

Tudi v krajevni skupnosti, 
občini in nogometnem 
klubu
Pridno je delal tudi v Svetu KS 
Ihan, je eden tistih, ki jih največkrat 
srečamo, ko se je s prijaznimi be-
sedami treba posloviti od pokojni-
kov, našli pa bi ga tudi v nekdanjih 
SIS-ih. Rad  se spominja igranja v 
Nogometnem klubu Ihan, kjer je bil 
»bek« ali golman. »Manj uspešen 
od brata Jožeta, skoraj znamenitega 
golmana,« se rad spominja prijetne-
ga druženja v klubu. 

Skrb za prijetno življenje 
starejših
V Društvo upokojencev Domžale ga 
je z ženo Slavko pritegnil pred krat-
kim umrli Janez Gregorin. Kar kma-
lu so mu zaupali vodenje društva, ki 

Ob življenjskem jubileju 
Ferdinanda Starina 

»Največ mi pomeni 
dobro opravljeno 
delo in zadovoljstvo 
ljudi, s katerimi 
delamo in delimo te 
uspehe.« 

se je v zadnjih letih okrepilo in lepša 
življenja članov z izleti in srečanji, 
posebej ponosni so na uspešne šahi-
ste, s svojimi prizadevanji pa bi radi 
zagotovili dostojno življenje vseh 
starejših.  

Narodna noša
Njegova ljubezen do kulturne in 
narodne dediščine je povezana z 
narodno nošo, ki jo skupaj z ženo 
rad obleče in je zanjo navdušil tudi 
svoje vnuke. S tem je povezano 
tudi njegovo delo v zelo aktivnem 
Turističnem društvu Ihan, katere-
ga predsednik je bil krajši čas. Iz 
tega obdobja se najraje spominja 
obnovljenega vodnjaka ob ihanski 
cerkvi ter pridnih članov in članic. 
Društvo sedaj vodi Ivi Drobnič, za 
katero ima same pohvale. Še vedno 
rad dela v društvu in ga vsako leto 
lahko srečamo na različnih priredi-
tvah, kjer rad raztegne harmoniko. 
Ponosen je na  vse društvene uspehe 
in prireditve, tudi tradicionalno oce-
njevanje vin vinorodnega okoliša 
Ihan, kjer je na enem od tekmovanj 
tudi zmagal.                     

Na planincah sončece sije
Igranja na harmoniko se je lotil že 
v srednjih letih, v letu 1995, k temu 
ga je nagovorila žena, ko mu je ku-
pila harmoniko. Njegov prvi učitelj, 
»hvala mu,« se spominja začetnih 
korakov, je bil Tone Omahna, veliko 
znanja je pridobil pod mentorstvom, 
žal že pokojnega, Bogdana Jenca. 
Nandetova harmonika ne manjka na 
nobeni slovesnosti, še vedno rad za-
igra predvsem narodne, še posebej 
mu je ljuba Na planincah sončece 
sije ... Vesel je, ko mu drugi prite-
gnejo s pesmijo. 

Zagrizeni lovec
Zadnji njegov uspeh je vstop med 
zeleno bratovščino, za kar je kriv 
svak Albin. Tako kot vse druge stva-
ri v življenju, je tudi to delo moj so-
govornik vzel resno, s srcem, pridno 
obiskoval predavanja ter ob koncu s 
prav dobrim uspehom zaključil šo-
lanje. Od tedaj je zagrizen lovec, še 
več z naravo in prijatelji. 

Srečno, gospod Nande
»Ko mi »grata«, sem pa zadovoljen, 
se mi zdi »lušno«, če lahko naredim 
kaj dobrega, vse z veseljem. Če se 
česa podstopim, vztrajam do cilja,« 
pravi in ne pozabi povedati, da ima 
rad Ihan, rad dela zanj in je vesel 
vseh uspehov. Ferdinand Starin je 
zadovoljen človek. V posebno vese-
lje so mu vnučki in pogled na pre-
hojeno življenjsko pot, s katero je 
zadovoljen, saj je uspešna in to mu 
priznavajo zlasti prijatelji, ki cenijo 
njegovo delo in mu to radi tudi po-
vedo ter ga pohvalijo.

Veliko priznanj se je nabralo v bo-
gatem življenju mojega sogovorni-
ka, med njimi tudi odlikovanje za 
posebne zasluge GZS, priznanja 
Občine Domžale in KS Ihan ter 
druga. Ponosen je nanje, še več pa 
mu pomeni dobro opravljeno delo in 
zadovoljstvo ljudi, s katerimi dela in 
deli te uspehe. »Vse uspehe smo na-
redili skupaj«, ne pozabi povedati.

Čeprav moj sogovornik razmišlja, 
da prihaja čas za počitek, sem pre-
pričana, da bo z njim še malce po-
čakal. Do tedaj pa se pridružujem 
številnim čestitkam ob njegovem 
življenjskem jubileju ter mu želim 
zdravja, življenja brez stresov ter 
veliko prijateljev pa čim boljših 
odnosov z darilom ob življenjskem 
jubileju, računalnikom, za katerega 
gospod Nande upa, da bosta postala 
prijatelja, za kar že skrbijo vnukinje, 
ki so, kot pravi v smehu, pravi ek-
sperti. 

Vera Vojska 

Za nami je že 10 odigranih tekmo-
valnih kol, pričele so se že povra-
tne tekme znotraj skupin, s tem 
pa tudi računanje točk, razlik v 
golih in medsebojni izkupički, ki 
štejejo za uvrstitev v nadaljeva-
nje tekmovanja po rednem delu. 
V skupini najboljših to pomeni 
uvrstitev v boj za prvaka lige. Za 
novoletni praznični premor smo 
organizatorji tudi izjemoma omo-
gočili prijavo dodatnih igralcev, 
kar je sicer izkoristilo le nekaj 
ekip. 

V skupini A je ekipa AC Molos še 
vedno neporažena na prvem mestu, 
druga je ekipa SDM Domžale, v 
skupini B je vodstvo tudi po sed-
mem kolu ohranila ekipa Tao Sport, 
sledi ji ekipa Menčester Yunajtit. 
V skupini C pa vodi ekipa FC Ka-
iserslautern pred ekipo Titan Poker 
Lukovica. Robi Lenček iz ekipe Pa-
vovec s 27 točkami vodi na lestvici 
najboljših igralcev lige, z 22 mu sle-
di David Bogosavljevič. 
Mladinski svet Domžale z organi-
zacijo lige uresničuje vrsto svojih 
ciljev, med drugim spodbuditi mla-
de, da se v skupinah organizirajo in 
tako sodelujejo pri tekmovanju, po-
nuditi nekomercialno tekmovanje z 
mladim dostopno prijavnino, sode-
lujočim na tekmovanju skozi jesen 
in zimo zagotoviti redno tedensko 
rekreacijo ter spodbujati druženje 
in tekmovanje med mladimi, ki je 
osnova za sodelovanje na drugih 
področjih. 
Podrobnejši opisi tekem in galerije 
fotografij iz lige si lahko ogledate na 
www.msdliga.si. 
Tekme se igrajo vsako nedeljo med 
17. in 20.45 uro v telovadnici OŠ 
Venclja Perka v Domžalah, tu pa je 
razpored naslednjih tekem: 

Dvanajsto kolo,  
20. januar 2008
Menčester Yunajtit : Mulci, 17:45; 
Tao Sport : FC 2005 18:30; FC Ka-
iserslautern : CMC Ekocon, 19:15; 
TEDA : Nova generacija SLS, 
20:00; TITAN POKER Lukovica : 
DMD Scena, 20:45.

SDM Domžale postavlja živi zid pred prostim 
strelom 2DMD.

MSD zimska 
liga v 
dvoranskem 
nogometu

Povratne 
tekme 
razblinjajo 
dvome 
in upe

Trinajsto kolo,  
27. januar 2008
Nova Generacija SLS : CMC Eko-
con, 17:00; 2DMD : ŠD Homec, 
17:45; Tao Sport : Gostilna Pa-
vovec Mengeš, 18:30; ULTRAS 
Domžale : FC 2005, 19:15; AC 
Molos : ŠD Loka, 20:00; FC Kai-
serslautern : DMD Scena, 20:45.

Rok Ravnikar

Smo ena izmed šestih čet, ki delu-
jejo v okviru Rodu skalnih tabo-
rov Domžale. Imenujemo se Četa 
letečega gamsa in delujemo na 
OŠ Domžale, kjer nam prijazno 
odstopajo svoje prostore za naše 
dejavnosti.
Štejemo okoli 55 članov, ki so po-
razdeljeni v 6 vodov, le-te pa vodijo 
izkušeni vodniki s končanim vodni-
škim tečajem.
Udeležujemo se različnih taborni-
ških tekmovanj, kot so: Državni 
mnogoboj in MČ – srečanja za mlaj-
še člane ter Močne ukane in Glas Je-
lovice – za starejše člane. Poleg tega 
pa sodelujemo tudi na tekmovanjih 

in srečanjih, ki jih organizirajo osta-
le čete in posamezniki našega rodu 
(Cerarjev memorial, ZNOT, …). Da 
pa ne bi zaostajali za ostalimi tudi 
mi, pripravljamo druženja za malč-
ke, kot so npr. kostanjev piknik, če-
tna čajanka in četni izleti.
Moramo pa se tudi malo pohvali-
ti, saj imamo na četi vod deklet z 
imenom Čarovnice, pod vodstvom 
Katje Arnuš, ki je v letošnjem letu 
osvojila dve odlični mesti na orien-
tacijskih tekmovanjih, in sicer 15. 
mesto na Močnih ukanah ter 6. me-
sto na Zimskem nočnem orientacij-
skem tekmovanju. Čestitamo.

Načelnica ČLG, Horvat Marija

Četa se predstavi

V mesecu decembru v Mladin-
skem kulturnem centru Akumu-
lator nismo počivali. Ker se zave-
damo, da naše stanje trenutno ni 
ravno blesteče, imamo pa veliko 
mladih, ki jim MKC pomeni za-
točišče in prostor, kjer lahko izva-
jajo svoje ustvarjalne in zabavne 
aktivnosti, smo se mladi odločili, 
da vsaj deloma poskušamo sami 
odpraviti težave, ki nas tarejo. 
Čeprav pot do rešitve ni lahka, pa 
je bil prvi korak storjen. 

Mladinski kulturni center Domžale
Koncert Rešimo MKC #2: 
vabijo Ultra in Sunbite

Dobrodelni koncert, ki smo ga eno-
stavno poimenovali Rešimo MKC 
#1, je privabil številne mlade iz naše 
okolice, ki so v sobotnem večeru 
pred božičnimi prazniki z nami pre-
živeli več ur v družbi dobre glasbe in 
obujali spomine na pretekle projekte 
in dogodke, ki so se izvajali v okvi-
ru Mladinskega kulturnega centra 
Domžale. Nastop skupin Nikki Lo-
uder, New Wave Syria in Unameit, 
študentske cene pijače in dobra druž-
ba so vsekakor recept za uspešno 

preživeti večer. 
Ker so mladi pokazali interes in ker 
tudi mi z veseljem povabimo mlade 
v MKC se bo naslednji koncert, torej 
Rešimo MKC #2, zgodil zelo kmalu. 
2. februarja 2008, ob 20. uri, bodo v 
Mladinskem kulturnem centru Dom-
žale nastopili Ultra in Sunbite, dom-
žalski publiki dobro poznana banda, 
ki sta zagotovo povod za dobro za-
bavo.
Torej, začnimo novo leto v dobri 
družbi, z dobro glasbo in z željo, da 
MKC ostane med nami in predvsem 
za nas – mlade. Zato vabljeni v sobo-
to, 2. Februarja, ob 20. uri, ko bosta 
v prostorih MKC-ja z nami ULTRA 
in SUNBITE. 

Mateja A. Kegel 
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Karateistka 
Monika Brovč 

Črni pas 
je carski
Monika Brovč je 14-letna Viran-
ka, karateistka ljubljanske Olim-
pije, ki se s karatejem ukvarja že 
od osmega leta. V kratkem času 
je nastopila na številnih turnirjih 
in mednarodnih tekmovanjih in v 
svoji kategoriji dosegla praktično 
vse, kar se da osvojiti. Veliko pove 
že podatek, da je nastopila na 11 
svetovnih in evropskih klubskih 
prvenstvih, da je članica otroške 
reprezentance Karate zveze Slo-
venije in da je ostala državna pr-
vakinja Karate Zveze Slovenije. 
Še nekaj več o sebi pa je Monika 
povedala takole …

»V prvem razredu me je za karate 
navdušil ati, ki me je prepričal, da 
sem šla na trening na Olimpijo, kjer 
je imel prijatelja. To mu skoraj ne bi 
uspelo, saj sem mislila, da je kara-
te za fante in da me bodo pretepli.« 
Monika pravi, da karate ni agresiven 
šport, da se še nikoli ni poškodovala 
in da je brez modric, vzornika v ka-
rateju nima, bi pa bila rada vzornica 
drugim. 

Lebdenje v karate filmih?
In glede na to, da že kot mlada 
športnica o karateju razmišlja kot o 
športu za celo življenje, je to prav 
mogoče. »Pri karateju sta red in 
disciplina osnova za dober trening. 
Če je vse razpuščeno, ni mogoče na-
rediti nič pametnega. Karate filmov 
niti ne gledam, razen Karate Kida. 
Včasih je na televiziji mogoče vide-
ti kakšen lep karate udarec, edino 
zanimivo je, da se nasprotnik v tem 
trenutku redko brani in samo čaka. 
V živo ni preprosto tako lepo zadeti. 
Letenje po zraku, trojni salti, pre-
tepsti 50 ljudi in še to po možnosti z 
roko v gipsu ... tega še nisem videla, 
razen v filmu. O življenjskem stilu se 
veliko govori, po moje, vsaj pri nas, 
redki pa tako tudi živijo. Takšnih na 
tekmovanjih ni videti, ker trenirajo 
zase.« Tako nekako se razblinijo sa-
nje o filmskem karateju, Monika pa 
nadaljuje: »Pri karateju pazim nase, 
delam kate, ki niso nevarne, razen, 
če nisi dovolj ogret. Pri borbah se 
nasreča lahko pripeti, a je večino-
ma posledica premajhne kontrole 
udarca, tudi premalo znanja ali pa 
nastane nenamenoma, ko z naspro-
tnikom istočasno štartata in se udari 
po nesreči. Obstajajo pa tudi vrste 
karateja, pri katerih se udari pošte-
no – kyokushin recimo je takšen. Ne-
varni udarci in premočni kontakti se 
kaznujejo in ne podpirajo!«

Črni pas v karateju  
je carski!
Borbena učenka OŠ Rodica, ki ji je 
na treningih nekaj časa družbo de-
lal tudi mlajši brat, trenira štirikrat 
tedensko, trikrat v Velenju in enkrat 
v Domžalah. Najprej je osvojila šol-
ske pasove, potem je opravila izpit 
za črni pas 1. dan in pred kratkim 
kot mlajša kadetinja še črni pas 2. 
dan! Najvišja stopnja je črni pas 10. 
dan, ki ga po Monikinem vedenju ni 
osvojila še nobena ženska. Če bi ga 
želela sama? Po njenem izračunu bi 
morala trenirati vsaj še 50 let! »Črni 
pas ni vrhunec, temveč začetek kari-
ere! Ko toliko znaš, da ga nosiš, šele 
ugotoviš, da je vse narobe in da je 
potrebno vse popraviti in izboljšati. 
Si ga pa z belim zelo želiš, ker izgleda 
carsko.« In k črnemu pasu so zagoto-
vo pripomogli številni trenerji: Janez 
Šuštar, Djulaga Huskić, Predrag Bre-
stovac, Jože Ferfolja, Bojan Marin-
ček, mojster Lovrenc Kokalj, Ciril 
Klanjšek in trenutna trenerja Sulej-
man in Alisa Redžić iz KK Shotokan 
Velenje. Moniki, ki se bo morda ne-
koč poskusila tudi v katerem izmed 
drugih borilnih športov, so trenutno 
bolj všeč kate. Pravi, da borbe čuva 
za prihodnost. »V začetnih letih sem 
z 29 kilogrami spadala v skupino do 
45 kg, kar je velika razlika, še pose-
bej, ker sem vedno bila bolj majhna. 
Z leti konkurentke pridobivajo vedno 
več tehnike in vedno več kontrole 
udarcev. Prepričana sem, da bo tudi 
časa za borbe še dovolj. Zdaj so tudi 
težnostne kategorije KZS spremenje-
ne in so bolj primerne tudi zame.« 

Korenček in palica – tudi 
pri karateju …
170 uvrstitev med prve tri in od tega 
približno 60 % zmag je odlično pov-
prečje! Seveda tudi pri karateju brez 
palice na gre: »Najbolj jezi, če izgu-
biš proti sodniku. Na primer, na SP v 
Latviji SKDUN zveze so bili po moje 
sodniki izjemno pristranski in sem 
bila komaj 7. Nasprotnika je možno 
premagati, sodnika ne – kot v vseh 
športih, kjer ne odloča recimo ura, 
ampak človek. V našem športu, še 
posebej, ker naj bi bil duhovno nekaj 
več, bi moralo biti tega čim manj.«

Olimpijske igre!?
Če sklepamo pa načrtih za naslednji 
dve leti, bomo o Moniki še veliko pi-
sali: »V letu 2008 si ne želim nič po-
sebnega. Rada bi zmagala na večini 
tekem v letu in čimbolj napredovala, 
osvojila naslov svetovne prvakinje 
na prvenstvu za starejše od 16 let. Za 
leto 2009 imam že več ciljev. Rada bi 
prišla v  slovensko državno reprezen-
tanco, saj sem zdaj šele v otroški (do 
15 let), poleg tega pa bi tekmovala 
na večini težkih tekem, npr. Golden 
League in Mediteranskem prvenstvu, 
kjer zdaj zaradi mladosti še ne smem. 
Cilj mi je zmaga.« In če sklepamo 
po njenih dolgoročnih ciljih, bodo o 
njen pisali še številni drugi: »Čez de-
set let upam, da bo karate olimpijski 
šport, jaz pa prva zmagovalka. Usta-
novila bom tudi svoj klub.« 

Bojana

Krpanov  turnir
Turnir se bo odvijal 26 1. 2008, 

na drsališču v Domžalah, s pričetkom ob 9. uri 
in je namenjen izključno rekreativnim igralcem.

Vljudno vabljeni na zanimivo srečanje 
in prijetno glasbo.

                                             Hokejski klub K R P A N I

22. decembra 2007 so potekali iz-
piti za šolske KYU pasove v Ka-
nazawa centru Maribor, v režiji 
SKI zveze Slovenije. 

Kandidati so opravljali izpite pri 
glavnem inštruktorju SKIF Sloveni-
je, Senseiu Ivanu Čeriču. 
Člani Karate kluba Wankan Ihan 
smo se podali v Maribor v upanju, 
da izpite kar najbolje opravimo. Se-
veda nas je spremljal naš inštruktor 
Boris Grad. 

Izpite za 10. KYU je uspešno opra-
vilo 5 članov, in sicer: Karmen Ko-
všca, Darja Tratnik, Ivo Tratnik, 
Franc Pestar in Aleš Palatinus. 
Članom Karate kluba Wankan Ihan 
izrekamo čestitke ob uspešno opra-
vljenem izpitu s strani vodstva klu-
ba in posebej inštruktorja kluba. Še 
vnaprej jim želimo uspehe in zado-
voljstvo pri treningih karateja. 

Nives Grad
Karate klub Wankan Ihan

Ihanski karateisti 
na izpitih v Mariboru

Tudi letos smo se poslovili od sta-
rega leta in polni pričakovanja vsto-
pili v novo. Karateisti smo se 19. 
decembra 2007 zbrali v diskoteki 
Life, na prednovoletni zabavi in se 
poveselili s svojimi prijatelji. Ob 

Prednovoletna zabava 
in člansko tekmovanje

 St. dečki 13–16 let ABS
 

2. mesto  Surya Kotar
3.–4. mesto Tilen Vogrinec

Člani 3 kyu do 70 kg
 

2. mesto Andrej Korelc
3. mesto Miha Zadnik

Člani 5.–4. kyu ABS 3.–4. mesto Tomo Perčič
Članice 5.–4. kyu ABS 3.–4. mesto Teja Medle
Članice 3. kyu dalje ABS
 

2. mesto Tjaša Jesenko
3.–4. mesto Teja Grad

Ju Randori Kumite ABS
 
 

1. mesto Darko Kotar
3.–4. mesto Bine Pengal
3.–4. mesto Damijan Zore

 Kate moški ABS
 

2. mesto Bine Pengal
3. mesto Damijan Zore

 Kate ženske ABS
 

2. mesto Teja Grad
3. mesto Saša Setnikar

Uspešni krožni udarec – Ura mawashi

peti uri popoldan so začeli prihajati 
najmlajši s svojimi starši in prija-
telji. V zabavnem programu so se 
predstavile vse skupine. Videli smo 
pevske nastope in skeče, zvrstile 
so se različne igre za otroke. Letos 

smo izbirali tudi »mistra karateja«, 
ki je moral prestati nekaj preizku-
šenj. Nekateri mlajši ponočnjaki so 
morali odpeljati svoje starše domov, 
drugi pa so preplesali še dolgo v 
noč.  
Prva pokalna tekma za člane v le-
tošnjem letu je potekala 6. januarja 

2008. Začeli smo ob 10. uri in je 
trajala do približno 14. ure. Ogleda-
li smo si atraktivne moške in žen-
ske borbe. Na vrsto so prišle tudi 
kate, ki so jih izvajale tako ženske 
kot moški. Tudi to tekmovanje se 
je končalo brez večjih poškodb in z 
lepimi rezultati: 

Vsem, ki so bili tokrat uspešni, iskreno čestitamo. Ostalim pa, naj na neu-
speh ne gledajo kot na poraz, temveč kot izkušnjo, ki je sestavni del napred-
ka na osebni poti.  

Športni pozdrav! 
Teja Medle

Če ne poznate karateistov ATO-
Ma – polnih elana in želje po 
vedno novih spretnostih, vas je 
novička o prvem treningu točno 
opoldne na prvi dan novega leta v 
Kamniški Bistrici presenetila! Za 
karateiste in njihove simpatizerje 
je to že tradicionalno!
Vsakoletno poslanstvo je tudi letos 
vodil mojster Lavrenc Kokalj, med 

karateisti, ki sledijo načelu zdrave-
ga duha v zravem telesu, pa sta bila 
še mojster Timotej Kokalj in nestor 
borilnih veščin, Dare Flis. Da se je 
novo leto začelo tudi z dovolj ATO-
MI energije, je poskrbel šef piknik 
centra Marjan, ki je postregel vroč 
čaj in potico.
Polno elana celo leto 2008!

Bojana

KK ATOM Shotokan Domžale

(Ne)navaden pozdrav 
novemu letu 

»Atletske urice« - atletika za najmlajše

Evropskemu mladinskemu prvaku v razredu do 125 ccm MX2, Klemnu 
Gerčarju, ki v novo sezono vstopa v člansko konkurenco, se s tem uspehom 
odpirajo lepe možnosti v evropskem, in morda celo v svetovnem, svetu mo-
tokrosa. Na dirkah ga je opazilo Angleško moštvo Bike it Dixon team, za 
katerega bo vozil v Angleškem ali celo na svetovnem prvenstvu MX2 (vsaj 
dve dirki). V uporabo bo dobil posebej prirejen motor (specialko) Yamaha 
YZF. Na Slovenskem državnem prvenstvu bo vozil s serijskem motorjem, z 
lastnimi sredstvi in s podporo sponzorjev. Od zbranih sredstev bo odvisno, 
koliko dirk bo odpeljal na evropskem prvenstvu. Cilji za novo sezono so ja-
sni: »Na Angleškem prvenstvu se želim uvrstiti med prvo deseterico, na SP 
MX2 se kvalificirati na dirko, na DP ponoviti uspeh iz predlanske sezone, 
to je ponovno osvojiti naslov državnega prvaka, na EP pa na posameznih 
dirkah priti med prvo peterico,« je strnil načrte pred novo sezono naš mladi 
17-letni šampion. Pred novo sezono se je kondicijsko začel pripravljati v za-
četku decembra, na motorju pa po novem letu. Do začetka sezone bo treniral 
v Italiji, Angliji, na Madžarskem in v Španiji.

 Miran Kokalj

V atletskem klubu Domžale prvo leto poteka tudi pro-
gram Atletika za najmlajše. V našem starem letu smo 
imeli nekaj težav z vaditelji, a novo leto pričenjamo 
z novimi močmi, zagnanostjo in vztrajnostjo. Naši 
najmlajši atleti, stari od 4 do 7 let, v telovadnici po-
družnične šole Rodica vsak ponedeljek in sredo vadijo 
svoje spretnosti v tekih, skokih in metih pod budnim 
očesom Mojce in Daniele. Program je zasnovan tako, 
da otroci skozi igro spoznavajo atletiko kot prijetno iz-

kušnjo v tekalnih igrah, igrah skakanja in igrah z žogo. 
Skozi celo šolsko leto pridobivajo na vztrajnosti, di-
scipliniranosti, potrpežljivosti, strpnosti in zaupanju. V 
družbi sovrstnikov se zabavajo in merijo v zdravi tek-
movalnosti. Vse, kar počnemo na »atletskih uricah«, 
je dobra dediščina za bodočega perspektivnega »uspe-
šnega« atleta oz. atletinjo. Trenutno imamo še nekaj 
prostih mest (6) za tiste, ki si želite pestre vadbe. Več 
informacij lahko dobite na tel. 031/314-870 (Mojca)

Klemen Gerčar v angleškem moštvu
Klemen v akciji

Pozdravljeni, ljubitelji lokostrel-
skega športa v domžalski občini. 
Že kar nekaj časa je minilo, odkar 
smo vas obveščali o uspehih in 
tekmovanjih naših lokostrelcev.

Udeležili smo se številnih tekmo-
vanj, tako doma kot v tujini. Jakob - 
Jaka Pestotnik je  na tekmi za pokal 
Gradca osvojil 1. mesto in osvojil 
naslov prvaka mesta Gradec. Tek-
movali pa so tudi na notranjih tek-
movanjih ter dosegali prva mesta 
v svojih kategorijah in disciplinah. 
Obe lokostrelki, Maja Marcen in 
Mateja Andrejka, sta dosegali lepe 
rezultate in z uvrstitvami dokaza-
li, da nobena od njiju ne počiva. S 
svojimi nastopi sta lahko zadovolj-
ni, Maja Marcen je osvojila naslov 
svetovne prvakinje v poljskem lo-
kostrelstvu. Tu pa sta še dva loko-
strelca, Boris Andrejka in Dušan 
Močnik, ki oba pridno tekmujeta v 
Slovenskem pokalu.
In sedaj še krona domžalskih loko-
strelcev. Najuspešnejša domžalska 
tekmovalka, Maja Marcen, si je v 
letu 2007 prislužila laskavi naslov: 
naziv Lokostrelka leta 2007. Omenil 
bi še Jakoba - Jaka Pestotnika, ki je 
državni prvak v Slovenskem pokalu 
in Matejo Andrejko, ki je dosegla 3. 

Konec lokostrelske sezone 
mesto v Slovenskem pokalu.
Vsem domžalskim lokostrelcem že-
lim v naslednjem letu veliko uspe-
hov, laskavih nazivov in nagrad, ki 
so plod marljivega dela in treninga. 
Tudi oni želijo vsem ljubiteljem lo-
kostrelstva vesele in prijetne novo-
letne praznike in veselo in uspešno 
novo leto 2008.
Za konec pa en prav vesel lokostrel-
ski  pozdrav »VSE V ZLATO«!

Maja Marcen – lokostrelka leta 
2007 in Jakob - Jaka Pestotnik – 
SLP prvak sestavljeni lok. 

AP
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Leto 2008 je tu! A vendarle se mo-
ramo malce ozreti preko rame in 
rezultatsko dokončati leto 2007. 
Ja, obljuba dela dolg, ta dolg pa 
»znaša« predstave na Pokljuki. 
Točno na polovici decembra 2007 
so na Pokljuki potekala tekmova-
nja za svetovni pokal v biatlonu, 
kjer smo Ihanci zopet zablesteli. 
Ja, če že snežinke niso padale, pa 
so padale točke za svetovni po-
kal. 

Klemen BAUER jih je z vrhunskim 
tekom in streljanjem osvojil kar 20 
in sicer na individualni preizkušnji 
in v šprintu. Z dobro uvrstitvijo je 
postregel tudi Peter DOKL, saj je 
v šprintu zasedel 51. mesto. Teja 
GREGORIN je z žensko štafeto 
dosegla odlično 5. mesto, v posa-
mični konkurenci pa je osvojila 18. 
mesto.
»Ihansko karavano« je Pokljuka 
tako prevzela, da smo ostali, kar 
tam gor pod Viševnikom. Opravili 
smo veliko dobrih treningov in se 
veselili novih nastopov. Ob koncu 
leta 2007, točneje 29. decembra, pa 
je Pokljuka »padla«. Na državnem 

Smučarski klub Ihan 

Letošnji prevzem Pokljuke
prvenstvu v biatlonu smo osvoji-
li državni naslov v moški članski 
kategoriji, kjer je glavni »prevze-
mnik« postal Klemen BAUER, 
podprvak, pa je postal Peter DOKL. 
V ženski konkurenci je pometla s 
konkurenco Teja GREGORIN in 
osvojila novo zlato medaljo ter na-
slov državne prvakinje v biatlonu. A 
to še ni vse, državni prvak je postal 
tudi Tejin brat Aleš GREGORIN, 
in sicer v kategoriji mlajših mla-
dincev, kjer je podprvak postal tudi 
Anže POVIRK. Ja, pravi »ihanski 
prevzem Pokljuke«!!!
Pokljuka je že naša stalnica, kjer se 
Ihanci počutimo zelo domače, tako 
po tekmovalni kot tudi organizacij-
ski plati. Obe plati medalje, seveda 
zlate, pa sta takoj po novem letu 
osvojila naša najboljša tekmovalca 
med starejšimi dečki in deklicami. 
Primož PANČUR in Greta TOM-
ŠIČ sta zmagoslavno zakorakala v 
leto 2008 in dokazala svoje »pre-
vzemniške« sposobnosti. A vrnimo 
se nazaj na naše glavne »prevze-
mnike«, Klemena BAUERJA, Tejo 
GREGORIN in Petra DOKLA. Do 
konca januarja bodo v »primežu« 
najbogatejših vlagateljev biatlona. 
Preizkusili so se že v nemškem Ru-
hpoldingu, kjer smo kljub »manjši-
ni« glasno navijali ter čestitali, Kle-
men in Peter sta namreč v tem času 
praznovala rojstni dan. O čestitkah 
za dosežene rezultate, tako v Nem-
čiji kot tudi italijanski Anterselvi, 
pa v naslednji številki.

Prevzem, zelo pogosta beseda v 
sedanjem poslovnem svetu, je tudi 
v športu vse bolj prisotna. Za naš 
trenutni »biatlonski prevzem« so, 
poleg vseh prizadevnih članov klu-
ba in strokovnega štaba biatlonske 
reprezentance, nedvomno zaslužni 
tudi naši glavni vlagatelji: družba 
FARME IHAN, d. d., Občina Dom-
žale, Črevarstvo Miroslav Majer, s. 
p., ter družba Potrbin AS in ostali, 
d. n. o. 
Hvala vsem, še zlasti tekmovalcem, 
katerim v nadaljevanju zimske se-
zone želimo pogoste športne »pre-
vzemne poteze«!

Matjaž Pavovec

Kar navadili smo se že, da na pr-
vih straneh tradicionalnega vsa-
koletnega biltena Atletskega klu-
ba Domžale preberemo tudi nekaj 
misli, ki jih vsem nam nameni naš 
predsednik, Marjan Gorza. Tudi 
letos smo ga zaprosili, da odgovo-
ri na nekaj vprašanj.

Kako ocenjuješ leto 2007?
Leto 2007 je bilo našemu Atletske-
mu klubu Domžale zelo naklonjeno, 
zlasti pa sem vesel, da lahko povem, 
da se je bistveno povečano številko 
najmlajših atletov in atletinj. To je 
naša prihodnost, to je prihodnost 
domžalske atletike, ki se sicer letos 
lahko pohvali s številnimi odličnimi 
nastopi in rezultati. 
Leto smo zaključili s kar 11 kate-
goriziranimi atleti in atletinjami, 
najbrž tolikšnega števila odličnih 
tekmovalcev še nismo imeli?
Res je, da v zgodovini našega kluba 
ne beležimo toliko dobrih nastopov, 
kot jih je bilo v letošnjem letu. Po-
sebej sem vesel, da smo bili uspešni 
v vseh kategorijah – od najmlajših 
do članov ter članic – ter da pozi-
tivno lahko ocenimo tudi naše or-
ganizacijsko leto. Ob tej priložnosti 
bi ob tekmovalcih in tekmovalkah 
posebej pohvalil njihove prizadevne 
trenerje in trenerke, saj je še pose-
bej pomembno, da znajo motivirati 
svoje varovance za prizadevno tre-
niranje, ki prinaša tudi odlične uvr-
stitve. Na našo uspešnost kaže tudi 
vsakovrstni pregled in podelitev pri-
znanj Zavoda za šport in rekreacijo, 
saj smo bili v letu 2007 eden izmed 
klubov z največ posamezniki, ki so 
bili deležni tovrstnih priznanj. 
Kako pa bi ocenil delo organov 
kluba?
Nekaj težav smo sicer imeli, vendar 
lahko rečem, da vodstvo dobro dela, 
da smo zadovoljni tudi z delom or-
ganov, posebej strokovnega sveta, 
ki ga vodi Tomaž Drolc, napredek 
je tudi pri sodelovanju s trenerji, 
seveda pa ni nikoli tako dobro, da 
ne bi moglo biti še boljše. Ob tem 
je treba zapisati, da člani vodstva in 
organov Atletskega kluba Domžale 
delajo na amaterski ravni in da smo 
najbrž eden izmed redkih klubov, ki 
delo, ki ga je vsako leto več, pro-
fesionalno opravlja brez vsakršnega 
nadomestila.  
Pomemben je tudi Zbor sodnikov 
AK Domžale.
Zelo pomemben, predvsem pri or-
ganizaciji tekmovanj, pa tudi sicer 
lahko ugotavljamo, da so sodniki 
pomemben del našega kluba. S 
svojim delom nam nenazadnje po-
magajo pridobiti tudi del dodatnih 
sredstev, ki jih prinaša njihova po-
moč pri organizaciji različnih tek-
movalnih in rekreacijskih prireditev 
– tako na ravni osnovnošolskih tek-
movanj kot pomoč pri organizaciji 
različnih tekaških in drugih rekrea-
cijskih tekmovanj.

Pogovor z Marjanom Gorzo, predsednikom Atletskega kluba Domžale

Mi gremo naprej in z nami vsako 
leto več mladih atletov in atletinj

Kaj pa sponzorji?
Trudimo se, da bi jih pridobili na 
svojo stran. Vedeti je namreč treba, 
da finančna sredstva, ki jih dobimo 
od Občine Domžale oz. Zavoda za 
šport in rekreacijo Domžale – na 
osnovi vsakoletnega razpisa – za-
dostujejo le za najosnovnejšo de-
javnost kluba, če pa želimo tekmo-
valcem omogočiti boljše pogoje, je 

potrebno pridobiti sredstva tudi na 
trgu. Ob tej priložnosti bi se zahvalil 
vsem sponzorjem, zlasti Zavaroval-
nici Triglav, podjetju Svetina-Lazar, 
Alwagi in Banki Domžale ter po-
hvalil Občino Domžale ter Zavod 
za šport in rekreacijo Domžale, ki 
nam ob večjih projektih pomagata z 
dodatnimi sredstvi, omenim pa naj 
tudi njihovo pomoč pri sofinancira-
nju telovadnic.
Po čem bo leto 2008 za AK Dom-
žale posebej zanimivo?
Tudi v letu 2008 bomo skušali zago-
toviti primerne pogoje za naše člane 
in članice, načrtujemo organizacijo 
in izvedbo tradicionalnih tekmovanj 
in rekreacijskih tekme, novost pa bo 
organizacija državnih Mednarodnih 
iger šolarjev, ki je bila letos zaupa-
na Občini Domžale. Atletski klub 
Domžale že vrsto let dejavno sode-
luje v tem gibanju in pričakujemo, 
da bomo tudi v letu 2008 pomagali 
pri izvedbi iger v naši občini, obe-
nem pa se atletski del že veseli mo-
rebitnega nastopa na Mednarodnih 
igrah šolarjev v Ameriki.
Voščilo za leto 2008?
Vsem našim članom in članicam že-
lim veliko zdravja, sreče in veselja 
ter prijetnih prazničnih dni, tekmo-
valcem in tekmovalkam tudi kanček 
športne sreče, še posebej pa vsem, 
da bi Atletski klub Domžale tudi v 
letu 2008 ostal klub, na katerega 
bomo ponosni. 

Hvala.
Vera Vojska 

Pristali na dnu
Košarkarji Heliosa so pristali na 
najnižji točki lige NLB – na za-
dnjem mestu. Tako slabo že dolgo 
niso bili plasirani, a v klubu kljub 
temu še niso potegnili nobene po-
teze, da bi prišlo do pozitivne spre-
membe. Igralska zasedba ostaja ista, 
prav tako pa na trenerskem stolčku 
še vedno sedi trener Zoran Martič. 
Kako dolgo še? 

Doma neporaženi 
Že v decembru so imeli v zadnjih 
dveh tednih kar nekaj srečanj, ko so 
v domačem prvenstvu pričakovano 
zmagovali in v ligi NLB prav tako 
pričakovano – izgubljali. Pa si po-
glejmo najprej, kako so pospravili 
z nasprotniki v domači ligi. Najprej 
so se srečali s košarkarji Kopra, ko 
je bil Helios boljši od gostov (88 : 
76), med najboljše strelce pa se je 
vpisal Robert Troha z 21 točkami. 
Čeprav so košarkarji z obale zače-
li bolje, celo vodili s 16 : 5, pa je 
le prevladala izkušenost in Helios 
je na koncu zanesljivo dobil sre-
čanje, predvsem po zaslugi odlič-
ne igre v tretji četrtini.   
Naslednja tekma je bila proti Rogli 
Zreče, Helios pa bi skoraj zabeležil 
drugi poraz v ligi UPC Telemach. 
Domžalski košarkarji so namreč 
šele po podaljšku prišli do zmage 
in glede na to, da so gostitelji iz 
Zreč vodili praktično vso tekmo, 
so imeli Domžalčani veliko srečo, 

KK Helios v težavah
da so ob koncu rednega dela uspe-
li narediti delni izid 14 : 0 in s tem 
prišli do podaljška, kjer so izkori-
stili oslabljene domačine in na kon-
cu zmagali z 105 : 92.  
V srečanju proti Krki je Helios za-
beležil 12. zmago v domačem pr-
venstvu ter še drugič v tej sezoni 
zadal poraz Novomeščanom, ki jih 
je do sedaj porazil le Helios. V ize-
načenem srečanju se je kot najbolj-
ši strelec tudi tokrat izkazal Robert 
Troha, ritem je praktično vse sre-
čanje narekoval Helios, na koncu 
pa je bil rezultat 84 : 81.   
In še zadnje srečanje domačega 
prvenstva: v tem sklopu je bilo go-
stovanje v Sežani, ko so bili Dom-
žalčani boljši od Kraškega Zidarja 
Jadran. Helios je tokrat igral brez 
nekaj ključnih igralcev, možnost 
so dobili mlajši, tisti z manj mi-
nutaže, saj se je trener Martič od-
ločil, da spočije nekatere ključne 
košarkarje. Rezultat srečanja je bil 
102 : 73 v prid Heliosa.  

Neuspešno  
v mednarodnih vodah 
Srečanje med Unionom Olimpijo in 
Heliosom so zadnja leta postala pra-
va poslastica za občinstvo, in če je 
v minuli sezoni Olimpija izgubljala 
srečanje za srečanjem, je to sezono 
zgodba ravno obratna. Tudi tokrat 
ni bilo nič drugače in 22. decembra, 
ko sta se moštvi ponovno pomerili 

med seboj, so bili ponovno boljši 
Ljubljančani. Kljub temu, da je He-
lios po prvem polčasu imel manjšo 
prednost in so vse do konca uspe-
šno konkurirali gostom, pa je na 
koncu prevladala Union Olimpija 
in zmagala s 77 : 65.   
Neuspešni pa so bili košarkarji He-
liosa tudi proti konkurentom z dna 
lestvice lige NLB –  Širokemu Pri-
ma Pivo, ko je bila ekipa iz Bosne 
boljša za 9 točk (87 : 78). 
Čeprav »glave še niso padale« v 
domžalskem moštvu, pa iz kluba 
prihaja novica, da če se v nasle-
dnjih nekaj krogih zadeve ne bodo 
uredile, bodo ključni možje morda 
vendarle potegnili črto pod slabimi 
rezultati in pokazali na krivca za pa-
dec domžalske košarke. Da le ne bo 
prepozno. 

M. A. Kegel  

Šahovsko društvo Domžale je do-
seglo doslej največji ekipni uspeh 
v šahovskih ligah, saj mu je le 
malo zmanjkalo, da bi se uvrstilo 
v državno ligo, kjer nastopa deset 
najmočnejših ekip v Sloveniji. V 
njih pa igra vrsta velemojstrov 
iz drugih držav. Borba za prvo 
mesto je potekala vse do zadnje-
ga kola, ko so bili Domžalčani v 
odločilnem dvoboju z Novim me-
stom  oslabljeni zaradi odsotnosti 
prvega moža, Leniča. Kljub temu 
so imeli možnosti za končni uspeh, 
vendar tako tekoč v zadnjih pote-
zah niso imeli sreče. 

V zadnjem, devetem kolu, je za-
doščala le zmaga Domžal, saj jih 
neodločeni rezultat zaradi boljših 
meč točk nasprotnika ne bi pripeljal 
na prvo mesto. Dvoboj je bil napet 
vse do zadnjega. Med osmoljenci 
sta bila Jure Plaskan, ki je večino  
partije z Bajtovo niti držal v svojih 
rokah, vendar je v zadnjem delu par-
tije popustil in J. Skok na šesti deski, 
ki se ni hotel zadovoljiti z remijem, 
v želji za zmago pa je pozicijo po-
slabšal in partijo izgubil. Na ravni 
je bil odlični Karnar, ki je v partiji z 
dolgimi manevri zanesljivo prema-
gal mojstra Kastelica. Naposled so 
Domžalčani klonili z 2 : 4, saj  tudi 
Ushenina na prvi deski Bratku ni do-
volila, da bi prišel do sape. Sicer pa 
so bile dobre možnosti za prvo me-
sto  neizkoriščene že prej. V dvoboju 
s Kočevjem je kazalo na zanesljivo 
zmago Domžalčanov, po dveh, pov-
sem nepričakovanih porazih, pa se 
je končal neodločeno. Z Jeseničani 

Na črnobelih poljih – 1. članska liga – zahod 

Zmagovalec Novo mesto, 
Domžale druge

so se vrstili spregledi, tako da so ti 
nepričakovano slavili s 4 : 2. Šest 
preostalih tekmecev so Domžale 
premagale. Tako so bili zmagovalci 
lige Novomeščani, na čelu z vele-
mojstrico Anno Ushenino in med-
narodnim mojstrom Kutuzovičem. 
Tretja je bila Gorenjka Lesce. Med 
Domžalčani je Lenič na prvi deski 
zbral šest dragocenih točk, pri čemer 
je štiri partije remiziral. Na drugi de-
ski Bratko ni bil povsem v formi in 
je osvojil dve točki iz šestih partij. 
Še zlasti boleč je bil poraz v partiji 
z Mestekom (Kočevje), po grobem 
spregledu v končnici. Jeran je  imel 
težave z zdravjem in je zbral dve 
točki in pol iz šestih partij. Šemrl je 
odigral tri partije in vse remiziral. 
Karnar  je pomembno prispeval v 
ekipni izkupiček, saj je na visokih 
deskah iz štirih partij zbral tri točke. 
Na spodnjih treh deskah, ekipe so 
štele šest igralcev, so bili igralci toč-
kovno uspešni. Plaskan je zbral pet 
in pol točke iz sedmih partij, Bojan 
Osolin je iz treh partij dosegel dve 
točki, Filip šest iz devetih, J. Skok 
pa štiri iz šestih partij. 
Vrstni red: Krka Novo mesto 35.5, 
Domžale 33.5, Gorenjka Lesce 31, 
Nova Gorica 2 29.5, Jesenice 29, 
Kočevje, Trebnje 28.5, Stari Mayr 
Kranj 22, Komenda 21, AET Tol-
min 11.
Novo mesto se je uvrstilo v državno 
ligo, v nižjo ligo pa je izpadel AET 
Tolmin, medtem ko se je Komenda 
obdržala v 1. članski ligi – zahod, saj 
je iz državne lige izpadla Sevnica. 

Jože  Skok 

Net-Planet, PE: Domžale, Kamniška ulica  2, Domžale
Kontakt: 041 252 525, 031 495 777

Odprto: pon-pet: 8h-12h, 13h-19h, sobota: 8h-12h

Obnavljamo:
- tonerje - kartuše - trakove ...

Servis tiskalnikov
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Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel na te bo ostala,
spomin za vedno bo živel.

V SPOMIN
19. januarja 2008 mineva žalostno leto, 
odkar je od nas odšla naša draga mami, 
noni in prababi

Francka Hafner
z Vira pri Domžalah.

Vedno boš ostala v naših srcih.
Tako prazen je naš dom, odkar te ni med nami.

Vsi njeni!

Kako boli, ko od bolezni usihajo moči,
veš le ti in vemo mi,
ki smo bili ob tebi zadnje dni.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega moža, 
očeta, deda, brata, strica in svaka

Valentina - 
Zdravkota Kepica
iz Domžal, Miklošičeva 1a

se iskreno zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in sodelavcem 

za pisno in ustno izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče 
ter številno spremstvo na njegovi zadnji poti.

Iskrena hvala tudi dr. Mariji Starbek, dr. Poloni Burja, 
patronažni sestri Dragici, osebju Onkološke klinike, gospodu 

župniku za pogrebni obred, pevcem, trobentaču 
in Pogrebni službi Vrbančič.

Njegovi najbližji

Odšla je tja, kjer ni bolečin.

ZAHVALA
ob izgubi moje mame, 
stare mame, sestre in tete

Marinke Stupica
(1931 – 2007)
Radomlje, Šlandrova 7

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče.

Prav tako se zahvaljujemo gospodu župniku za pogrebni obred, 
Papirnici Količevo, Pogrebni službi Vrbančič 

in Domu starejših občanov Mengeš.
sin Boris z družino

Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel na te bo ostala,
spomin za vedno bo živel.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše mame, babice, 
prababice, tašče, sestre in tete

Veronike Mav
roj. Urbanija

se zahvaljujemo  vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za ustna in pisna sožalja, darovane svete maše, cvetje 

in sveče. Hvala vsem, ki ste jo v tako velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti.

Zahvaljujemo se osebju Doma počitka v Mengšu za oskrbo 
in topel odnos v času bolezni.

Iskrena hvala g. župniku Jožetu Tomšiču za lepo opravljen 
pogrebni obred ter Pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njeni

Četudi vedno greje nas ljubezen
in dobrota svojcev nas bodri,
utrudi nas življenje in bolezen,
na koncu nam poidejo moči.

ZAHVALA

31. 12. 2007 je v 96. letu za vedno zaspala 
draga mama, babica, prababica in teta

Amalija Pančur
iz Nožic.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, 
za vsa izrečena sožalja, sveče in darove za svete maše.

Posebna zahvala gospodu župniku za pogrebni obred, 
Pogrebni službi Vrbančič in pevcem bratom Zupan 

iz Tržiča za čutno zapete pesmi.

Vsi njeni

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga,
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni.

ZAHVALA

10. decembra 2007 se je v 64. letu 
poslovil od nas dragi mož, oči, dedek, 
brat, tast in svak

Oto Skornšek.
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, 

sosedom, prijateljem, sodelavcem in znancem 
za izrečena ustna in pisna sožalja, 

za darovane maše in sveče.

Zahvala gospodu župniku za pogrebni obred, 
pevcem in Pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njegovi

Ni več hrepenenja, ni več bolečin,
veter me pomirja, sanjam, da živim.

ZAHVALA

V 86. letu starosti 
se je od nas za vedno poslovil 

Oton Vidergar
iz Turnš 6.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 

darovano cvetje, sveče in darove za svete maše.

Najiskrenejše se zahvaljujemo gospe Marinki Prašnikar iz Cometta 
za pomoč na domu.

Zahvala dr. Frangežu za zdravljenje v času njegove bolezni, 
gospodu župniku Slavku Judežu za pogrebni obred, 

pevcem Kranjskega kvinteta za lepo petje 
in Pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njegovi

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga,
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage mami, babice, 
prababice in tašče

Cecilije Farič
roj. Bakan
iz Preserij pri Radomljah

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
znancem, prijateljem in sosedom za izrečena sožalja, 
tolažilne besede, podarjeno cvetje in sveče ter vsem, 

ki ste jo pospremili na njeni zadnji  poti.

Zahvala župniku za lepo opravljen pogrebni obred.
Hvala tudi pevcem Kranjskega kvinteta za ubrano petje 

ter Pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njeni

Pšata, 06.12.07: ob 07.09 uri je zagorelo parkirano osebno vozilo Ci-
troen Xsara, gasilci so bili preko 112 obveščeni o dogodku med tem 
časom so domači skušali ogenj pogasiti z ročnimi gasilnimi aparati. Po 
prihodu na kraj so gasilci z vodnimi curki pogasili ogenj pod pokrovom 
motorja in v kabini za potnike. Nastala je velika premoženjska škoda 
na vozilu, ki so jo zabeležili domžalski policisti.

Račni vrh, 06.12.07: ob 10.09 uri je zagorelo v kurilnici stanovanjske 
hiše, ko so domači in sosedje ogenj opazili so ga skušali pogasiti z roč-
nimi gasilnimi aparati. Ognjene zublje so umirili šele gasilci z vodnimi 
curki. Prostor je bil popolnoma založen z drvmi tudi okrog peči, ogenj 
in temperatura sta popolnoma uničila oljni gorilec, elektro instalacijo, 
instalacijo za dovod oljnega goriva, drva in še druge predmete odlože-
ne v kurilnici. Z balkona so gasilci rešili še stanovalko, ki se je uma-
knila temperaturi in dimu, s pomočjo izpihovalnika pa so prezračili 
zadimljeno stanovanje. Na pomoč so prispele še prostovoljne gasilske 
enote iz Žej, Doba, Vira in Domžal.

Dob, 08.12.07: ob 10.03 uri je bilo v Dobu v potoku Rača opaženo tru-
plo, na kraj so bili poslani gasilci iz CPV, Domžal, Ihana in Štude preko 
112. Strugo in obrežje Rače in Kamniške Bistrice so gasilci pregledali s 
pomočjo čolna, policisti pa s helikopterja. Po dveh urah iskanja truplo 
ni bilo najdeno, iskanje je bilo oteženo zaradi kalne in deroče vode. 

AC Domžale – Krtina, 08.12.07: ob 12.25 uri je med vožnjo zagorelo 
vlečno vozilo in priklopnik naložen z osebnimi vozili Cherolet Lacetti 
in Aveji. Zaradi večjega požara je bilo aktiviranih tudi več gasilskih 
enot: CPV, Dob, Vir in Domžale, ki so sprva gasili z vodo in prešli v 
gašenje s težko peno. Do popolnega uničenja zaradi požara je prišlo 
na vlečnem vozilu in tremi osebnimi vozili na priklopniku. Pet vozil 
na priklopniku je uspelo gasilcem s pravilnim pristopom rešiti pred 
ognjenimi zublji.

AC Domžale – Krtina, 08.12.07: ob 20.02 uri je med vožnjo zagorelo 
osebno vozilo Honda Civic sto metrov pred izvozom Krtina. Voznik je 
vozilo zapeljal na odstavni pas, zapustil vozilo in o dogodku obvestil 
center za obveščanje 112. Gasilci so z vodo pogasili ogenj pod pokro-
vom motorja, zaradi ognja je prišlo do popolnega uničenja motornega 
dela vozila. Ogenj pa se ni razširil v prostor za potnike.

Domžale, 13.12.07: ob 03.16 uri so v stanovanjskem bloku zagorela 
vhodna vrata stanovanje v sedmem nadstropju. Lastnik je ogenj opazil, 
poklical gasilce in sam začel gasiti ogenj, ki ga je tudi pogasil pred 
prihodom gasilcev, zato so preverili, če je še kakšno žarišče. Ogenj je 
vrata uničil poškodoval pa nekaj opreme v hodniku.

Kompolje, 13.12.07: ob 06.24 uri se je zgodila prometna nesreča, ko se 
je kombinirano vozilo s štirimi potniki zaletelo v zadnji del tovornega 
vozila. Gasilci so po prihodu zavarovali kraj, vzpostavili proti požarno 
zaščito, odklopili akumulatorje in nudili pomoč reševalcem.

Blagovica, 14.12.07: ob 12.24 uri so policisti zaprosili gasilce iz CPV 
in Blagovice za pogasitev ognja ob stanovanjski hiši. Kurjenje smre-
kovih odpadkov po poseku ni bilo nadzorovano v vetrovnem času pa je 
bila možnost razširitve ognja. Gasilci so ogenj pogasili, policisti zapi-
sali dogodek in napisali predlog o zagovoru pri sodniku za prekrške.

Depala vas, 20.12.07: ob 13.20 uri je zagorelo v kuhinji zaradi okvare 
v mikrovalovni pečici. Požar je zajel kuhinjske elemente, delovni pult 
in jih popolnoma uničil. Lastnik je ogenj delno omejil sam s priroč-
nimi gasilnimi sredstvi dokončno so ga pogasili poklicni gasilci. Po 
opravljenih policijskih formalnostih so gasilci iz Stoba iznesli uničeno 
kuhinjsko opremo.

V mesecu Decembru so poklicni gasilci iz CPV posredovali še v pre-
ostalih manj zahtevnih dogodkih: trikrat so zapirali vodo, ki je nekon-
trolirano iztekala iz vodnih armatur, dvakrat so gasili gorečo vsebino v 
komunalnih zabojnikih, po enkrat so posredovali v iskalni akciji pogre-
šanega otroka, ki se je z zamudo sam vrnil domov, odpiranje vhodnih 
vrat stanovanja zaradi izgube ključev in odpiranje vrat osebnega vozi-
la, ker je lastnik ključe zaklenil v notranjost vozila.

V minulem letu 2007 so poklicni gasilci iz CPV posredovali pri 210 
intervencijah, od tega je bilo največ tehničnih 114, sledijo požari, ki 
jih je bilo 85  in 11 krat so se gasilci ukvarjali z nevarnimi snovmi. Pri 
večini in po obširnosti zahtevnejših posredovanj so na pomoč priskoči-
le prostovoljne gasilske enote, za kar se jim poklicni gasilci za pomoč 
zahvaljujemo. 

Viktor Svetlin
                                                                                            (CPV)

Poročilo CPV za 
december

V SPOMIN

Eva Gerbec
roj. Slapar
1929 – 2007

Od nje smo se poslovili 19.12.2007. 

Zahvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, 
g. župniku Jožetu Tomšiču za poslovilni govor 

in pogrebni obred, pevcem in trobentaču.

sin Vinko, sestre Milka, Ivanka, Veronika, Kristina z družinami 
in ostalo sorodstvo

ZAHVALA

Ob nenadni smrti drage žene, 
hčerke in sestre

Mojce Oberwalder
roj. Semen

se zahvaljujemo vsem, ki ste se prišli poslovit od nje, jo spremili 
na zadnji poti in nam izrekli besede tolažbe. Hvala vsem za 

darovano cvetje in sveče ter darove za svete maše.
Posebno zahvalo smo dolžni upravi in kolektivu Zavoda  

za usposabljanje invalidne mladine Kamnik, ki so se z orisom 
Mojčinega lika in dela poslovili od nje.

Hvala pevkam Čarnicam za občuteno petje.  
Hvala za duhovno spremstvo in tolažilne besede župniku  

iz Šentjakoba in našemu župniku.
Hvala, da ste se v tako velikem številu poslovili od naše Mojce.

Za njo žalujemo: mož Jože, Mojčina mama in ata 
ter njeni sestri in vsi, ki so jo imeli radi.

Domžale, januar 2008

Opravičilo  
Opravičujemo se za napako v zahvali za gospo Angelco Gorjup v prej-
šnji številki glasila Slamnik, in sicer se del teksta pravilno glasi: »Hvala 
Vam, ki ste delo pogrebnega obreda opravili čuteče in spoštljivo.« in ne 
opravičili, kot je bilo narobe zapisano.

uredništvo
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ZAHVALA
Ob izgubi naše mame, babice, prababice, 
tete in tašče

Antonije Justin
rojene LAJEVEC
iz Prevoj

      se iskreno zahvaljujemo 
sorodnikom, sosedom in prijateljem 

za cvetje, sveče in darovane sv. maše.
Iskrena hvala tudi dr. Zajčevi in sestri Sabini, 

posebna hvala Jelki in Veri ter gospodu župniku 
Andreju Svetetu za lepo opravljen pogrebni obred. Zahvala 

tudi praporščaku, pevcem, trobentaču in Pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njeni

Prazen dom je in dvorišče,
zaman oko te naše išče.
Ti zdaj boš večno spala,
a v naših srcih za vedno boš ostala.

ZAHVALA
V 72. letu starosti ji je bolezen izčrpala 
moči in zaprla je trudne oči naša mami

Marija Pevec
roj. Dragar
z Vira, Zoisova 39.

Ob boleči izgubi naše mami, stare mame, prababice, sestre, tete in 
tašče se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, izrazili 

pisno in ustno sožalje ter darovali cvetje in sveče.

Hvala vsem, ki ste jo v času njene bolezni obiskovali na njenem 
domu, še posebej pa se zahvaljujemo ge. Nuši Cerar za njene 

obiske in pomoč pri zdravstveni oskrbi.

Vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili k večnemu 
počitku in ste jo imeli radi, se iskreno zahvaljujemo.

Pogrešali jo bomo.

Vsi njeni

Naj bo spokojen, sladek spanec tvoj,
prinese blaženega naj miru,
v srcih nosili bomo te s seboj,
spominjali se bomo dni, ko bil si tu.

V 64. letu starosti nas je zapustil naš dragi 
mož, oče, dedi

Stanislav Zalogar
z Rodice.

Iskreno se zahvaljujemo vsem, 
ki ste nam v težkih trenutkih slovesa izrekali sožalje, 

darovali cvetje in sveče ter darovali 
za maše in cerkev.

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
praporščakom GD Jarše - Rodica in krajanom 

Gradišč pri Lukovici.

Hvala gospodu župniku Janezu Kvaterniku 
za lepo opravljen pogrebni obred 

ter Pogrebni službi Vrbančič 
za organizacijo pogreba.

Hvala vsem, 
ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

Naš dom je pust in prazen.
Ti pa mirno v grobu spiš. 
Spomin na tebe ostal nam je. 
Pogrešali, mami, bomo te.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše ljubljene žene, 
mamice, babice, sestre in tašče

Štefke Hribar
iz Goričice pri Ihanu

se iskreno zahvaljujemo za vsa pisna in ustno izrečena sožalja. 
Posebno se zahvaljujemo vsem, ki ste ji kadarkoli stali ob strani, 

ji izrekli v podporo prijazno lepo besedo in jo obiskovali 
med njeno boleznijo.

Vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, 
še enkrat iskrena hvala.

Njeni domači

Hvala oči, mamica
hvala brat'c, sestr'ca
hvala vam sorodniki,
prijatelji in znanci,
ki prižgete svečko mi.
Od vas sem vzel slovo
v upanju, da drugje 
mi bolje bo.

V SPOMIN

Mitja Bernot
iz Preserij pri Radomljah

6. januarja je minilo žalostno leto, 
odkar si tako nepričakovano odšel od nas.

Vedi pa, da živiš naprej v naših srcih, 
kjer boš ostal za vedno.

Pogrešamo te!

Vsi tvoji

Naj bo spokojen, sladek spanec tvoj,
prinese blaženega naj miru,
v srcih nosili bomo te s seboj,
spominjali se bomo dni, ko bil si tu.

ZAHVALA

V 81. letu starosti nas je zapustil dragi 
mož, oče, dedek, brat, svak in stric

Jože Zaveršnik.
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem in sosedom za izrečeno sožalje, 

darovano cvetje, sveče in spremstvo 
na njegovi zadnji poti. 

Zahvaljujemo se gospodu župniku za lepo opravljen obred, 
pevcem Kranjskega kvinteta za lepo odpete pesmi 

ter Pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba.

Vsi njegovi

Spet bo pomlad razsula cvetje
ogrelo sonce bo zemljo,
spet pod nebo bodo vzletele ptice,
le tebe več ne bo.

ZAHVALA

ob boleči izgubi 
naše drage mami in mame

Terezije Levstek
s Škrjančevega.

Iskreno se zahvaljujemo vsem, 
ki ste nam izrekli sožalje in sočustvujete z nami.

Hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za darovano cvetje, sveče, darove za svete maše ter vsem, 

ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Zahvalo izrekamo tudi gospodu župniku 
za lepo opravljen pogrebni obred, posebno zahvalo za trud 

ob zadnji uri dr. Dežmanu, patronažni službi in Pogrebni službi 
Vrbančič za organizacijo pogreba.

Mami, pogrešamo te!

Vsi njeni

Samo ti si znala nas potolažiti, 
iskreno z ljubeznijo nas 
skozi življenje vse voditi.
Vedno za nas skrbela vse si, 
veselila si se z nami vseh novih dni.

A posegla vate kruta je bolezen, 
nam preprečila je vse poti, 
zavedati smo se začeli, 
da nas počasi zapuščaš ti.

Pomaga nam ne jok ne žalost, 
grize huda bolečina vse, 
nas in tiste, ki radi smo te imeli, 
ker tebe ni med nami več.

Prav danes prišel je dan slovesa, 
ko zadnjič skupaj smo, 
vendar te v srcih bomo vsi nosili, 
za vedno življenja svojih dni.

Bog s teboj, mami, boš v srcih 
z nami še naprej 
in hvala za vso tvojo ti ljubezen, 
ki jo od tebe imeli smo doslej.

Za teboj bomo žalovali, 
s solzami tvoj bomo grob vsi zalivali. 
Tvoj vrt odslej bo pust in prazen, 
a tvoj mir v nebesih blažen.

Imela dom si in družino, 
ljubila vse nas ti si milo.
Želela dobro vsem ljudem, 
nam vsem domačim brez izjem.

Žena, mami, babi, 
počivaj zdaj ti v miru, 
kjer svet je brez gorja, 
brez hudih bolečin, 
kjer so sanje novega sveta doma.

Ivi Bohorč

Zahvala
Kot je gospod župnik, dr. Silvester Fabijan, letos 19. marca pri 
pozdravnem govoru pred sv. mašo ob dnevu bolnih, invalidov 
in starejših med drugim dejal, smo letos že šestič obhajali ta, 
nam namenjen dan. Že drugo leto v novem župnišču. Velika 
usluga nam je narejena, ker sta sv. maša in spoved kar v župni-
šču, kjer je bolj toplo, kot v cerkvi. Res sem se kot starosta sta-
rostnikov tako, na prvo potezo, že takrat v imenu vseh nas, bolj 
ali manj betežnih, zahvalil. Zdi pa se mi primerno, da se tudi 
pisno zahvalim, da bodo še drugi vedeli, da znamo biti hvaležni 
kljub telesni prizadetosti, vsled bolezni ali starosti. 
Najprej se moram zahvaliti gospodu župniku za pobudo in or-
ganizacijo tega srečanja. Potem gre zahvala Župnijskemu pa-
storalnem svetu in Karitas za sodelovanje. Prav tako zahvala 
mladim, ki so bili pripravljeni pomagati pri hoji težko pokre-
tnim, saj so pokazali, da znajo tudi oni čutiti s trpečimi. Prav 
lepa hvala vsem, ki so po sveti maši pripravili tako skrbno, 
prijetno pogostitev ob slaščicah in razni pijači. Zahvala tudi 
vsem tistim gospodinjam, ki so pripravile pecivo in slaščice ter 
darovalcem raznih pijač za prijetno pogostitev. Hvala vsem, ki 
so nam počaščenim pijaznih obrazov stregli ob mizah. S hva-
ležnostjo in veseli smo sprejeli poklonjeno cvetje. Še enkrat 
najlepša hvala za vso pozornost. Vsi navzoči so lahko videli, 
da z obrazov vseh počaščenih odseva globoka hvaležnost za 
vse podarjeno. 
 
Bog lonaj!

Janez Gregorin

Draga mami
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Zakaj nisem 
podpisala 
pogodbe z ZZZS
Pogodba je obvezujoč dokument, ki zavezuje 
vse podpisane, da jo spoštujejo. Ker sem vedela, 
da pogodbe z ZZZS ne morem izpolnjevati, sem 
1. septembra 2007 pogodbo prekinila. Pogodba 
med ZZZS in izvajalci temelji na področnem 
dogovoru, v katerem so natančno določene ob-
veznosti obeh strani. ZZZS do količnika/točke 
natančno določi, koliko storitev lahko posa-
mezni izvajalec opravi in čas, v katerem naj te 
storitve opravi. Na drugi strani pa so Pravila 
obveznega zdravstvenega zavarovanja, ki paci-
entom sporočajo njihove pravice.

Trdim, da obstaja velik razkorak med danimi 
pravicami in realnimi možnostmi. Vendar pa Mi-
nistrstvo za zdravje in Zavod za zdravstveno za-
varovanje Slovenije (ZZZS), ki sta odgovorna za 
to, tega pacientom ne sporočata. To obveznost, 
ki je vsekakor zelo neprijetna in z njo ne dobi-
vaš plus točk pri svoji volilni bazi, prenašata na 
izvajalce. Še več, kadar se pacient na ZZZS pri-
toži, ker ni dobil termina, dobi vedno podatek, 
da termin mora dobiti, saj tako določajo Pravila 
obveznega zdravstvenega zavarovanja. V na-
sprotnem primeru velja, da se izvajalec ne drži 
pogodbenih obveznosti. In res, ZZZS pripravi 
pogodbe, v katerih pacientom obljublja vse pra-
vice, izvajalcu pa ne daje ne časovnih in ne de-
narnih možnosti, da bi te pravice pacientom tudi 
nudil. Tako nastajajo dolge čakalne dobe in tisti, 
ki so zanje odgovorni, jih ne razumejo! Ne ra-
zumejo, da pacient dobi termin v samoplačniški 
ambulanti takoj, redno pa čez 1 leto! Pa vedo, da 
so dostopnost omejili s časovnimi in finančnimi 
normativi. Vsi se zavedamo, da so storitve drage 
in da vsega noben zdravstveni sistem na svetu ne 
nudi preko osnovnega zdravstvenega zavarova-
nja. Zelo pomembno pa je, da odgovorni preu-
čijo našo situacijo, da ugotovijo, koliko denarja 
imamo za zdravstvo in koliko kadra, in na osnovi 

tega določijo pravice pacientov. Ministrstvo za 
zdravje je organ, ki mora poznati tako kadrovske 
kot finančne možnosti naše države. Ministrstvo 
mora imeti vizijo, kaj si želimo in kaj zmoremo. 
Če bodo odgovorni postavili realne zahteve in 
bomo na osnovi teh izvajalci podpisovali realne 
pogodbe, bomo pacienti in izvajalci zadovoljni 
in bomo lahko delali tudi v imenu dobrega zdra-
vstvenega sistema. Zakon o pacientovih pravi-
cah, ki temelji na tako nerealnih zahtevah, kot 
so postavljene sedaj, je namenjen samemu sebi 
in ne prinaša realnih izboljšav v odnosu pacient 
– zdravnik. 
Poleg izbranih osebnih zdravnikov in pediatrov 
sodimo v primarni nivo tudi izbrani osebni gi-
nekologi. Opredelitev pacientu nudi varnost, 
da ima ob sebi zdravnika, ki ga lahko pokliče 
in obišče, kadar je v stiski. Na drugi strani pa 
opredeljeni pacient za zdravnika pomeni veliko 
odgovornost, da se pravočasno odzove na paci-
entove težave. In tukaj ni nujno, da gre za življe-
nje ali smrt. Še posebej, ker triažo – razvrščanje 
pacientov po nujnosti – izvaja sestra.
Imela sem 5700 opredeljenih žensk. Če bi vsaki 
nudila pregled, kakor ji po Pravilih obveznega 
zdravstvenega zavarovanja pripada, bi morala 
na uro pregledati od 15 do 20 žensk. To je seveda 
nemogoče. Že tako sem na uro pregledala 6 do 
8 žensk. Ob taki frekvenci ni časa za normalno 
delo in so napake verjetnejše. Še pomembneje pa 
je, da je bilo več ko 10 žensk na uro zavrnjenih 
in ni dobilo termina za pregled. Posledice so bile 
zelo neprijetne in bi lahko bile tudi usodne. Vsak 
dan sem bila deležna besa številnih žensk, ki niso 
dobile termina. Vse, ki so se obrnile na ZZZS, so 
dobile informacijo, da jim termin moram dati, 
sicer bom kaznovana ... 
Namesto, da bi zame opredeljena pacientka do-
bila v kratkem roku termin za pregled, kakor ji 
pripada, se je na osnovi podatkov, ki jih je dobila 
od pacientke, sestra odločila, kdaj bo pacientki 
dala termin. Lahko bi poklicala pacientka in po-
tožila za blago bolečino v trebuhu. Vsaj 20 na 
dan jih je klicala za to. Zaradi prezasedenosti 
ambulante je sestra svetovala pacientki, naj še 
malo počaka in če bo slabše, pokliče. Pacientka 
je doma zaradi izvenmaternične nosečnosti umr-
la zaradi izkrvavitve!!! Ne, tega ne sprejmem 
več! 

Že leta 1996 sem prosila ZZZS za pomoč pri or-
ganizaciji dela v ambulanti s tako velikim števi-
lom žensk. Takratni direktor ZZZS, g. Košir, mi 
je zagrozil z odpovedjo pogodbe, če ne bom pre-
prosto tiho. V Domžalah in Kamniku že desetle-
tje in več ženske prosijo za ginekološki pregled, 
pa ga ne dobijo. Že leta se dogaja, da neopre-
deljeno žensko zavrne vsak ginekolog, češ da ne 
sprejema več. Tako sem decembra 2006 prosila 
ZZZS, da mi uradno dovoli, da ne sprejemam no-
vih pacientk in sem ob tem še enkrat opozorila 
na pereč problem varstva žena v našem okolju. 
Julija letos sem bila nazadnje na ZZZS in sem 
jim pojasnila razloge, zakaj tako nerealne po-
godbe ne morem več podpisati. Takrat so mi dali 
tri možnosti: ali delati pod istimi pogoji naprej 
ali vložiti arbitražo, na kateri tako nimam mo-
žnosti ali pa ne podpisati pogodbe. Preostalo mi 
je zadnje in pogodbe nisem podpisala. Potem pa 
so bili vsi presenečeni. Smatram, da je to pre-
senečenje čisto sprenevedanje. Niso verjeli, da 
si bom upala. Oprostite, ali je to, kaj si kdo upa 
sistem urejanja tako resne problematike!? Vsi 
so postali veliki in so začeli skrbeti za »moje« 
pacientke. Vsi so uporabili zmagoslavno skrb 
za pacientke in poudarjali mojo nehumanost. 
Pa se ne strinjam. Lažne obljube niso skrb za 
ljudi. Prinašajo samo neugodne situacije. Kje je 
bila ZZZS, Občina Domžale, direktor Zdravstve-
nega doma Domžale in ne nazadnje Ministrstvo 
za zdravje, ko je na stotine žensk zaman iskalo 
oskrbo, ki so jo potrebovale in jim tudi pripada? 
Kaj so naredili ob številnih pritožbah posame-
znic, ker niso dobile oskrbe, ki jim pripada? In 
res nenavadno, da sem jih kljub 10-letnemu opo-
zarjanju presenetila! Vsi imajo moč in dolžnost 
slediti potrebam v okolju, za katerega odgovar-
jajo, uskladiti potrebe z  realnimi možnostmi in 
ne spati, dokler se nekaj korenito ne spremeni. 
Rada imam pacientke in rada imam medicino. 
Vem, da v Sloveniji manjka zdravnikov. Vem tudi, 
da nas je veliko, ki smo pri svojem poklicu s sr-
cem in delamo pošteno in v dobro pacientom. Z 
veseljem bi podpisala pogodbo z ZZZS, če bi jo 
lahko izvajala. 

Ksenija Šelih Martinec, 
spec. ginekologije in porodništva                                                                 

Domžale, 20.12.2007

ŠPORTNO DRUŠTVO FAN VIT-AS
organizira in vabi na

TEČAJE & TABORE 
SMUČANJA in DESKANJA 

NA  SNEGU
BODENTAL (Avstrija – cca. 15 km od Ljubelja) 
5-dnevni zimski tabor (18.02.–22.02.2008)
Za otroke in mladino od 4. do 12. leta starosti, za začetnike in dobre smu-
čarje ter deskarje na snegu.
Smučišče je široko, varno - odlično za začetnike in otroke. Nastanjeni 
smo v koči na smučišču, kjer je možna tudi nočna smuka, sankanje na 
valovitem terenu in tek na smučeh. Izvedli bomo 30-urni tečaj smučanja 
in bordanja, igre na snegu, nočno sankanje in smučanje, zabavne igre …
Otroke lahko na letovanju spremljajo tudi starši!

Cena: 240 EUR, članarina 10 EUR
V ceno je vključeno: polni penzion, smučarska karta, prevoz, nezgodno 
zavarovanje, tečaj smučanja in deskanja, spremljevalni program in orga-
nizacija. 
Možnost plačila na tri obroke.

KRANJSKA GORA 
6-dnevni zimski tabor 2008 (17.02.–22.02.2008)
Za otroke in mladino od 7. do 18. leta starosti, za začetnike, dobre in 
odlične smučarje ter deskarje na snegu. Nastanjeni bomo v Počitniškem. 

Domu V. Nazor v centru Kranjske Gore z dvema velikima dnevni-
ma prostoroma s TV in video opremo ter brezplačno uporabo interneta. 
Izvedli bomo 35-urni tečaj smučanja in deskanja, igre na snegu, nočno 
sankanje in smučanje, zabavne večere …

Cena: 290 EUR, članarina 10 EUR 
V ceno je vključeno: polni penzion, 6-dnevna smučarska karta, prevoz, 
nezgodno zavarovanje, tečaj smučanja in bordanja, spremljevalni pro-
gram in organizacija. Možnost plačila na tri obroke.

KRVAVEC 
5-dnevni prevozni tečaj 2008 (18.02.–22.02.2008)
Za otroke in mladino od 7. do 18. leta starosti, za začetnike, dobre in 
odlične smučarje in deskarje na snegu.
Postaje avtobusa: Lj. Črnuče, Domžale, Trzin, Mengeš, Moste, 
Komenda … 

Cena: 140 EUR, članarina10 EUR
V ceno je vključeno: avtobusni prevoz, 5-dnevna celodnevna smučarska 
karta, učenje smučanja in deskanja (od 9:30 do 15:00 ure, kosilo ob12:30 
uri in povratek med 16:00 in 17:00 uro) in prevoz.

Brezplačna izposoja smuči in bordov za udeležence vseh naših zimskih 
programov!
Število mest za vse programe je omejeno, zato pohitite s prijavami!

…………………………………………………………………………
INFORMACIJE & PRIJAVE: 
po pošti na naslov: ŠD Fan Vit-As Brezje 18, 1233 Dob
po telefonu: 01/724 93 85, 040/209 066, 040/240 100
po e-mailu: fanvitas@volja.net

Člani Planinskega društva Domžale 
imajo možnost izbirati med nasle-
dnjimi vrstami članarine:

A članarina in B članarina sta na-
menjeni odraslim. B1 članarina je 
namenjena članom nad 65. letom.

Š članarina je namenjena študen-
tom do 26. leta starosti (aktivni 
status dokazujejo z veljavno štu-
dentsko izkaznico) in mladim, ki so 
brez lastnih dohodkov. S članarina 
je namenjena srednješolcem. O čla-
narina je namenjena osnovnošol-
cem, P članarina pa predšolskim 
otrokom. Š in S članarina imata 
enotno znamkico, skupno znamkico 
pa imata tudi O in P članarina.

PNO članarina (odrasli in otroci 
do 16. leta) je namenjena mladim in 
odraslim osebam, ki jim je v celoti 

ali deloma odvzeta poslovna spo-
sobnost.

Družinska članarina je namenjena 
družinam (za družinske člane šte-
jejo, poleg staršev, še mladi do 26. 
leta, ki niso zaposleni ali so brez la-
stnih dohodkov ter osebe, ki jim je 
odvzeta poslovna sposobnost (PNO) 
in so člani družine) in  je seštevek 
dejanskih vrst članarine, ki članom 
družine glede na njihovo starost pri-

padajo. Priznava se le ob skupnem 
plačilu članarine za vse člane dru-
žine, nakar se na skupni znesek po 
odbitku stroškov vezanih na pravice 
članov, prizna 20 %  popusta. 

Cena članske izkaznice je 1,67 €, 
izkaznici Ringa raja in Mladi plani-
nec (članski izkaznici za predšolske 
in osnovnošolske otroke) sta brez-
plačni. Vpisnine v društvo ni. Čla-
narino lahko poravnate v društveni 

Borut Peršolja

Cena posamezne vrste članarine za leto 2008 v evrih
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46 43,16 18 15,12 11 9 11 9,52 4 3,28 4 3,28 4
* črka d pomeni znižano ceno  družinske članarine.

Članarina planinskega društva Domžale za leto 2008
pisarni vsako sredo od 19. do 20. 
ure, vsak četrtek od 10. do 12. ure 
(v januarju, februarju, juniju–sep-
tembru) in v trgovini Promontana 
v Domžalah, vsak dan od 9. do 19. 
ure, ob sobotah pa od 9. do 12. ure. 
Izven tega časa je članarino mogoče 
poravnati pri:
Janezu Vodlanu, Šolska ulica 10, 
Rodica (724 84 47, 041 754 973) in
Jerneju Gradu, Dragomelj 129, 
Dragomelj (031 264 740).

Borut Peršolja

V prepričanju, da bodo postale na-
vada, smo si z neštetimi zaobljuba-
mi nameravali spremeniti življenje 
na novega leta dan. Spremembe – 
redno bomo telovadili, pridno huj-
šali, zgodaj bomo vstajali, zmanjšali 
bomo količino dnevno popite kave, 
do vseh bomo prijazni, našli bomo 
čas za druge, dovolj se bomo posve-
čali sebi … vse to in še kaj naj bi se 
dotaknilo našega življenja po pra-
znikih in ga v neki meri spremenilo 
na bolje. 

Nikoli pa se ne vprašamo, če smo 
sploh pripravljeni kaj spremeniti, saj 
nimamo dovolj volje in do cilja sploh 
ne bomo prišli do naslednjega no-
vega leta. Čarobne formule ni in ne 
obstaja, če tega sami nočemo. Morda 
bi za začetek naredili eno samo spre-
membo in bo že ta dovolj pozitivna, 
da bomo lahko uspešno nadaljevali. 
Dobro torej premislimo, kaj nas v na-
šem življenju najbolj moti in pri tem 
ne mislimo na možne ovire in ne od-
reagirajmo takoj negativno. Kar nekaj 
časa bomo potrebovali, da se bomo na 
spremembe v svojem življenju nava-
dili, takrat pa bomo dojeli bistvo, da 
so bile spremembe še kako potrebne. 
Ne smemo pozabiti, da nam navadno 
vedno kdo stoji ob strani in nas spod-
buja na poti proti cilju. Na tej poti smo 
izpostavljeni usodnemu predčasnemu 
prenehanju, premalo vztrajnosti nas 
lahko močno ovira, občutimo nemoč 
in žalost in ostajamo prepričani, da 
ta sprememba pač ni za nas. Če ne 
bomo popustili pod lastnim pritiskom 
negativnih misli, bomo stvar zlahka 
obvladali in uspešno krmarili k novim 

življenjskim navadam. Motivacija je 
najpomembnejši dejavnik in pa seve-
da realno izveden načrt, kjer vidimo le 
pot naprej. Novo uresničeni cilji nas 
bomo naredili zadovoljnejše in nas 
napolnili z neko novo energijo in ve-
čjo samozavestjo. 
Novo leto pa ni le nov začetek in pri-
ložnost, da naredimo nekaj le zase 
osebno, ampak tudi enkratna prilo-
žnost, da oprostimo nekaterim zame-
re, ki so nabrale preko preteklega leta 
z mislijo, da ga vendar ne moremo in 
ne smemo še bolj negativizirati, ker 
vsak posameznik v naši družbi nosi 
breme svoje krivde in je že ta dovolj 
velika, da ga vendar ne moremo obso-
jati še mi. Morda bi postali do sočlo-
veka bolj prijazni in ne videli na njem 
samo negativnih stvari. Morda bi se 
manj ukvarjali z nacionalnim špor-
tom – opravljanjem in vlačenjem po 
zobeh soljudi. Pomislimo vendar, da 
smo tudi sami polni napak. Potrudimo 
se torej toliko, da bomo znali gledati 
bolj v prihodnost in manj v preteklost 
in ne skušali nadoknaditi zamujenega 
in nestorjenega, ampak se trudili za 
naprej, da bomo naredili več in bolj 
pozitivno. 
Predvsem pa nehajmo lagati sami 
sebi, da imamo premalo časa in da je 
dan prekratek, saj se s pravilnim na-
črtovanjem, najde tudi kaj časa, ko se 
posvetimo sami sebi in ljudem, ki jih 
imamo radi. Pomislimo, svet bi bil ve-
liko lepši, ko bi se bolj zavedali, da je 
življenje prekratko, da bi ga posvetili 
»namišljenemu« nesmislu vsakdana. 
Raje najdimo smisel in ne recimo več 
ne stvarem, ki se nam same ponujajo. 

Nives Grad 

»Novoletna zaobljuba« ali 
kako spremeniti življenje 

Pred desetimi leti si lahko, brez poseb-
nega strahu in ogroženosti, hodil po 
manj osvetljenih ljubljanskih ulicah. 
Danes temu ni več tako. Tujcem se 
naše glavno mesto, v primerjavi z dru-
gimi evropskimi mesti, še zdi varno, a 
če se s to oceno sprijaznimo, bomo v 
slabem kmalu dohiteli ostale. Ko go-
vorimo o nasilju na ulicah ali cestah, 
se strinjamo, da je tega preveč in raz-
mišljamo na glas, kako bi ga zmanj-
šali. Vendar se zatakne, ko začnemo 
govoriti o nasilju za štirimi stenami, v 
domu, ki v naših predstavah še vedno 
velja kot varno zavetišče pred zuna-
njim svetom. Tam bivata skrbna starša 
in ljubeči otroci, tam je idila iz pra-
vljic. Pozabljamo, da smo ljudje živa 
bitja, ki reagirajo na vse dobro in sla-
bo iz okolja, naj gre za ulico ali dom. 
Pozabljamo, da tisti, ki se je srečal z 
nasiljem doma, tega še bolj normalno 
sprejema na ulici. Res je, da so nasilju 
bolj nagnjeni moški, to potrjujejo sta-
tistike in kultura našega okolja, ki de-
klice uči potrpežljivosti, lepotičenja, 
ustrežljivosti, fante pa uveljavljanja z 
razkazovanjem moči in egoizma. Tega 
se najprej »učijo« na račun slabotnej-
ših, da bi v nekem obdobju dozoreli 

K Janezu Krstniku, ki ob reki Jor-
dan pridiga in krščuje, pride tudi 
Jezus, da se mu pusti krstiti. O 
tem poročajo vsi evangelisti. Krst 
kot potopitev v vodo (grška beseda 
»baptisma« pomeni potopitev) je pri 
Judih in pri mnogih drugih verstvih 
pomenil obredno dejanje, ki prinaša 
očiščenje in prenovitev. Nenavadno 
je, da se Jezus – brezgrešni Božji Sin 
– da krstiti. A to je bilo po njegovih 
besedah predvideno v Očetovem 
odrešenjskem načrtu, ki ga je hotel 
v polnosti izvršiti. Po krstu je Jezus 
stopil iz vode in odprla so se mu ne-
besa. Videl je Božjega Duha, ki se je 
spuščal kakor golob in prihajal na-
denj. Glas iz nebes je rekel: »Ta je 
moj ljubljeni Sin, nad katerim imam 
veselje.« (Mt 3,16-17)

Glavni namen krsta v Jordanu je bilo 
prvo razodetje Boga kot Trojice: nav-
zoč je Božji Sin, prikaže se Sveti Duh 
in zasliši se Očetov glas. Dogodek tudi 
najtesneje povezujemo z božičem, saj 
naznačuje isto kot učlovečenje, namreč 
ponižnost, izničenje, sestop navzdol 
k ljudem. Kmalu začno kristjani v 
tem dogodku prepoznavati predpo-
dobo krščanskega krsta, zato so ga že 
v zgodnjekrščanski umetnosti (od 3. 
stoletja dalje) radi uprizarjali v rimskih 
katakombah, na sarkofagih, na stenah 
krstilnic in na krstnih kamnih. Za ljudi 
Nove zaveze ni več judovske obreze, 
znamenje pripadnosti Cerkvi je krst. 
Za vsebino krsta je pomembna izjava 
apostola Pavla, ki potopitev v krstno 
kopel primerja s smrtjo in pokopom, 
dvigu iz nje pa z vnovično oživitvijo, 

Jezusov krst 
v Jordanu

vstajenjem od mrtvih. S krstom torej 
ponazarjamo to, kar se je zgodilo s Kri-
stusom in postanemo deležni njegove-
ga neumrljivega življenja.
Od 6. do 12. stoletja je v bizantinski 
umetnosti Jezus prikazan, kako vse do 
ledij ali do ramen stoji v vodi povsem 
nag. Janez Krstnik stoji na bregu in po-
laga roko nanj ali pa z vrčem ali školj-
ko izliva nanj vodo. V srednjem veku 
so namreč polagoma opuščali krst s 
potopitvijo in namesto tega uvajali krst 
z oblivanjem. Na drugi strani stojijo 
angeli kot služabniki (diakoni), ki ima-
jo za Jezusa pripravljeno nebeško obla-
čilo. Na bregu vidimo tudi pokončano 
vodno kačo, znamenje, da je s krstom 
moč zla uničena. Ponekod slikar nasli-
ka tudi sonce in luno; predstavljata ve-
soljstvo, ki se klanja vladarju sveta.
Sveti Duh, ki prihaja na Božjega Sina, 
je predstavljen s podobo goloba. V 
kljunu ima oljčno vejico (podobno kot 
v zgodbi o potopu) ali celo posodico z 
oljem, ki jo izliva na Jezusovo glavo. 
S tem pove, da je Jezus resnični Mesi-
ja (Maziljenec). Golob je s tem postal 
glavni simbol Svetega Duha. Mazilje-
nje je sestavni del krščanskega krsta.
Očetovo razglasitev »Ta je moj ljublje-
ni Sin« ponazarja naslikana Očetova 
roka, ki kaže na Sina. V roki je venec, 
namenjen Jezusu. Kaže na njegovo 
zmago in gospostvo. Navzočnost Boga 
nakazuje tudi snop svetlobe, ki prihaja 
od zgoraj. Krst so v prvih časih imeno-
vali tudi »razsvetljenje«. Zato so tudi 
Jezusove ozdravitve slepih razumeli 
kot napoved krsta.
Včasih stojijo v bližini tudi prvi Jezu-
sovi učenci, ki so se mu takoj po krstu 
pridružili. Znani so prizori, na katerih 
Jezus ravno stopa iz vode ali kleči pred 
Janezom. Ta kretnja kaže na Jezusovo 
ponižnost in popolno predanost božji 
volji.

Bogdan Dolenc

Družinsko nasilje je del  
družbenega nasilja in obratno

in se postavljali le pred sebi enakimi. 
Vendar, veliko fantov nikoli ne prera-
ste v odraslo fazo, ki pomeni zaveda-
nje moči brez dokazovanja, in se še 
pri petdesetih obnašajo kot bi jim bilo 
pet let: kar hočejo doseči, dosežejo s 
silo, tako je pač najlažje in najhitreje. 
Ker jim tega nihče ni branil v otroštvu, 
se jim zdi nasilno uveljavljanje želja 
nekaj normalnega. In se tako obnašajo 
na ulici, v prometu, v novi družini. Ne 
le da jim doma ali v šoli ni nihče jasno 
postavil meje in vcepil čuta za odgo-
vornost temveč je tako egoistično in 
nasilno vedenje postalo vodilo sodob-
ne družbe: biti prvi za vsako ceno. Do-
kler je bilo nasilje v družbi nezaželeno 
in nesprejemljivo, se je bolj skrivalo 
doma, sedaj ko zunanjih varovalk ni 
več, se je tisto nakopičeno in prikrito 
nasilje sprožilo še navzven. Včasih so 
najbolj trpeli otroci, ženske in starejši, 
danes pa pred nasiljem ni varen nihče. 
Boljšemu stanju bo prispevalo javno 
soočanje s problematiko nasilja, »cen-
zura nasilja« v (vseh)  medijih in v po-
litiki, boljše pravno varstvo žrtev nasi-
lja in sprememba vzgojnih vzorcev v 
skladu z enakopravnostjo spolov.

Miomira Šegina
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MATEMATIKO za osnovne in 
srednje šole inštruiram po ugo-
dni ceni.
GSM: 041 605 391

INŠTRUIRAM matematiko, fi-
ziko in osnove elektrotehnike.
Tel.: 01 7238 157, 041 322 571

Računovodske storitve in davč-
no svetovanje po ugodni ceni 
nudi računovodski servis FRS 
NAHTIGAL, d.o.o. Domžale.
GSM: 041 732 267.

SERVIS ŠIVALNIH STRO-
JEV s.p. Preserje, Kajuhova 15 
(v bližini Kemisa).
Delovni čas: od 9. do 12. ure in 
od 15. do 17. ure, ob sobotah od 
9. do 12. ure.
Tel.: 01 722 78 97

Inštruiram matematiko in 
kemijo za osnovne in srednje 
šole.
GSM: 040 743 399

Novo v Domžalah! Vse vrste gi-
bljivih industrijskih cevi in pri-
ključki, olje, voda, zrak, gorivo, 
zavore, … Cevi Vam po željah 
tudi dostavimo!
PRO MOTO, d.o.o., Miklošiče-
va ulica 9, 1230 Domžale
Tel.: 01/7242-056, 041 789711

Inštruiram MATEMATIKO in 
FIZIKO za OŠ, SŠ in gimnazije. 
Veliko izkušenj s poučevanjem, 
razumljiva razlaga snovi.   
Tel.: 040 168 454

Zaposlimo pohištvenega mi-
zarja. INTERIER URBANIJA 
Radomlje
Tel.: 041 785 903

Zaposlimo delavca/ko za po-
moč v mizarski delavnici. 
LESKA D.O.O. 
Žeje pri Komendi.  
GSM: 041 333 110 

Mizarja in mizarskega tehnika 
zaposlimo v mizarski delavnici. 
LESKA D.O.O. 
Žeje pri Komendi
GSM: 041 333 110 

Monterja mizarske opreme re-
dno zaposlimo. LESKA D.O.O. 
Žeje pri Komendi
GSM: 041 333 110

KV mizarja in delavca za priučitev 
takoj zaposlimo.

Forma d.o.o., Dragomelj 83, Domžale, 
tel: 040 214 328, 562 63 30

DELOVNI »AS: SALON: od 8. do 18. ure, SERVIS: od 8. do 17. ure, SOBOTA: od 8. do 13. ure

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166, Servis: 01/56 27 333, 031/648 166
Nadomestni deli: 01/56 27 222, Avtovleka: 041 648 166

E-mail: info@avtoset.si, Internet: www.avtoset.si
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